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معاون امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزارت امور اقتصادی و 
دارایی گفت: نسبت صادرات غیرنفتی به واردات ایران از پنج درصد 
این مهم  در سال ۱۳۵۷ به ۸۰ درصد در برهه کنونی رسید که 
مرهون تلاش فعالان اقتصادی است.عباس معمارنژاد افزود: هر چند 
نسبت صادرات و واردات ایران در سال های اخیر با توجه به شرایط 
تحریم نزدیک شده است اما کنار گذاشتن صادرات نفت و هماهنگی 
صادرات غیرنقتی با واردات اهمیت زیادی دارد. وی با یادآوری سهم 
مهم تجارت خارجی در توسعه اقتصادی کشورها تصریح کرد: در 
ایران آنچنان که باید و شاید از این توانمندی استفاده نشده است.به 
گفته وی، هر چند سهم ایران از تولید دنیا یک درصد، منابع طبیعی 
۲ درصد و جمعیت و مساحت هر کدام یک و نیم درصد است، اما 
از تجارت دنیا چهار دهم درصد سهم دارد که نشان می دهد از توان 
تجارت در توسعه استفاده لازم نشده است.معاون وزیر امور اقتصادی 
و دارایی با اشاره به تلاش کشورها برای رسیدن به تراز تجاری مثبت 
اظهار داشت: تحقق این مهم در گرو بیشتر شدن صادرات از واردات 
است که دنیای رقابتی در حوزه تجارت خارجی را نشان می دهد.  
معمارنژاد افزود: بر پایه سند چشم انداز ایران باید در حوزه تجارت 
منطقه رتبه نخست و تنوع صادراتی در حوزه کالایی و مقصد کالاهای 
صادراتی داشته باشد.  وی با اشاره به کم بودن تنوع کالایی ایران در 
حوزه صادرات گفت: از حدود ۶ هزار و ۷۰۰ ردیف تعرفه ای نزدیک 
به ۲ هزار و ۵۰۰ ردیف تعرفه ای واردات و حدود ۷۰۰ ردیف تعرفه 
ای صادرات داریم که نشان می دهد تنوع صادراتی کم است. این 
مسوول اقتصادی با بیان اینکه حدود ۶۰ درصد صادرات کشورمان 
به پنج کشور است، ادامه داد: بخشی از علت کم بودن مقصدهای 
صادراتی ایران ناشی از شرایط تحریم و بخشی هم به دلیل نداشتن 
ساز و کار لازم برای بازرایابی و برندسازی در کشورمان است. وی با 
اشاره به اهمیت ارزش افزوده در صادرات اضافه کرد: بیشتر صادرات 
ایران مواداولیه و با فناوری پایین است که نمی تواند ارزش افزوده 
آنچنانی برای کشورمان ایجاد کند و باید اصلاح شود.معمارنژاد با 
بیان اینکه قیمت کالای صادراتی یک سوم قیمت متوسط واردات 
است، افزود: هر تن کالای وارداتی غیرنفتی به طور متوسط نزدیک 
به یکهزار و ۵۰۰ دلار قیمت دارد در حالی که ارزش هر تن کالای 

صادراتی ایران به طور متوسط ۵۰۰ دلار است.

معاون وزیر اقتصاد: 
صادرات غیرنفتی ایران به 

۸۰ درصد واردات رسید

 w w w. s a b e r i n 8 9. i r   

سراسری

استاندار اصفهان: 
بنای مسئولان 

نظام بر حل
 مشکلات مردم 

است 

رهبر انقلاب:
آمریکا باید 
تحریم ها را 

در عمل
 کلاً لغو کند
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مدیر گروه تولید واکسن ستاد اجرایی فرمان امام )ره( خبر داد؛

احداث بزرگترین کارخانه 
7تولید واکسن در خاورمیانه

اعلام آمادگی مدیرصنایع بسته بندی بهین پوشش نقش جهان برای آموزش تخصصی فعالان این صنعت 

صنایع بسته بندی بهین پوشش نقش جهان، با توجه به مدیریت مجرب 
،تحصیل کرده و کارآزموده، از معدود مجموعه هایی به شمار می رود 
که در زمینه تولید انواع پالت های مورد نیاز شرکت ها و صنایع مختلف 
به طور غیرمستقیم  و  فعالیت و خدمات دهی می کند  بالا  با کیفیت 
به عهده دارد.مهندس علیرضا آهنگری  فعالی  در حوزه صادرات نقش 
نقش  بهین پوشش  بندی  بسته  و مدیر صنایع  بندی  بسته  کارشناس 
جهان در مصاحبه با خبرنگار ما از سابقه ی ۲۸ ساله خود در واحد بسته 
بندی مجتمع فولاد مبارکه خبرداد و گفت: پس از پایان فعالیت خود در 
آن مجتمع، با توجه به تجاربی که کسب کرده بودم، تصمیم گرفتم به 
صورت مستقل در این صنعت ادامه فعالیت دهم که از اینرو در سال94 

به احداث و راه اندازی این مجموعه اقدام کردم.
به  اشاره  با  مهندس علیرضا آهنگری کارشناس مدیریت صنایع سپس 
انواع پالت  فعالیت های مجموعه تحت مدیریت خود اظهار کرد: تولید 
های مورد نیاز صنایع مختلف اعم از جعبه های چوبی، باکس پالت ها و 
موارد مشابه ای که در صنعت و به منظور جابه جایی اجناس و کالاهای 
مختلف جهت صادرات مورد نیاز است، زمینه اصلی فعالیت و خدمات 
این مجموعه را تشکیل می دهد،ضمن اینکه در این مجموعه هم از لوازم 
بسته بندی و هم تولید و آموزش بسته بندی در راستای جابه جایی بار 
با پالت برای عرضه به مشتریان برخوردار هستیم.مدیرصنایع بسته بندی 
بهین پوشش نقش جهان آنگاه با اشاره به چگونگی تهیه و تأمین مواد 
اولیه، خاطرنشان کرد: مواد اولیه مورد نیاز این مجموعه عمدتاً چوب و 
بخشی هم  بسته بندی است که نوسان و افزایش شدید قیمت ها در 
شمال کشور، ما را به چالش می کشاند از آنجایی که فاصله زمانی نوسان 
و افزایش قیمت ها بسیار کوتاه است، نمی توانیم قراردادهای بلند مدت 
با مشتریان منعقد کنیم، چون حتی از وضعیت بازار در آینده نزدیک هم 
اطلاعی نداریم از اینرو ناچاراً در سطح محدود و با ظرفیت کم مشغول 
فعالیت هستیم با این وجود، همه سعی و تلاش خود را به کار می بریم 
که پاسخگوی مشتریان عزیز باشیم و رضایتمندی عزیزان را هرچه بیشتر 
جلب کنیم.این مدیرمجرب و کارآزموده آنگاه با اشاره به میزان اشتغالزایی 
به  در مجموعه تحت مدیریت خود، تصریح کرد: درحال حاضر ۱9نفر 
صورت مستقیم در این مجموعه مشغول به کار هستند که جملگی تحت 

پوشش بیمه و مزایای تأمین اجتماعی قرار دارند ضمن اینکه افزون بر 
یکصد نفر نیز از رهگذر فعالیت های این مجموعه به طور غیرمستقیم 
مشغول به کار شده و یا اینکه کسب و کار آنها رونق گرفته است.مهندس 
آهنگری سپس با بیان اینکه صنایع بسته بندی بهین پوشش نقش جهان، 
تنها مجموعه تولیدی در این حیطه ی صنعتی به شمار می رود، اظهار 
کرد: به همین دلیل این مجموعه تحت پوشش اتحادیه چوب استان قرار 
دارد چرا که یک مجموعه منحصر به فرد محسوب می شود و شرکت یا 
واحد و مجموعه دیگری در سطح منطقه و شهرستان وجود ندارد که 
تولیداتی مشابه این مجموعه داشته باشد، با این وجود ما عضو انجمن 
صنفی کار فرمایان استان هستیم که چندین گواهی نامه حسن انجام کار 
نیز تاکنون به ما اعطا شده است.مهندس آهنگری سپس با تأکید بر علاقه 
شدید خود به اشتغالزایی و کارآفرینی گفت: شاید خیلی ها اشتغالزایی را 
به عنوان یک شعار مطرح می کند اما واقعیت اینست: هر روز که اگر یک 
نیرو به این مجموعه اضافه شود، از بهترین روزهای زندگی من به حساب 
می آید؛ چرا که معتقدم ایجاد شغل به شکل گیری یک زندگی کمک 
اینکه بیکاری  می کند و برای آینده کشور بسیار مفید است مخصوصاً 
اعتیاد،  مانند سرقت،  اجتماعی  و  فردی  های  ناهنجاری  اغلب  منشأ  را 
عصبیت و حتی جنایت، بدانیم ،در این صورت اشتغالزایی به واقع امکان 
شکل گیری یک زندگی سالم را فراهم می سازد.وی درهمین زمینه ادامه 
داد: با توجه به تجاربی که طی ۳۰سال فعالیت در بخش صنعت و تولید 
کسب کرده ام، آنچه بیش از همه من را مشعوف و به من حس و حال 
خوش می بخشد، ایجاد شغل است.مدیر صنایع بسته بندی بهین پوشش 
نقش جهان آنگاه با اشاره به مشخصات و امکانات مجموعه تحت مدیریت 
به مساحت 4۰۰۰مترمربع  این مجموعه درفضای کلی  اظهارکرد:  خود 
احداث و راه اندازی شده که یک هزار متر آن به سوله سرپوشیده و مابقی 
به محوطه و فضای باز اختصاص دارد که از آن برای انبار کالا استفاده 
می کنیم.این کارشناس مدیریت صنایع سپس به بیان برخی مشکلات 
موجود پرداخت و گفت: مشکل اصلی این مجموعه همانند اغلب واحد 
های تولیدی- صنعتی کمبود نقدینگی است که امکان اجرای طرح های 
توسعه را از ما سلب می کند، این مشکل درحالی گریبانگر این مجموعه 
است که ما ازپتانسیل بالایی در زمینه کاری خود برخوردار هستیم و می 

توانیم ایده های نو و بدیعی را در این صنعت اجرایی کنیم.
وی گفت: با توجه به اینکه کارشناس بسته بندی هستم و سال های 
طولانی در این عرصه فعالیت داشته ام، می توانم به آموزش تخصصی 
بسته بندی و به خصوص بستهبندی فلزی به متقاضیان و علاقمندان 
اقدام کنم که یکی از نیازهای اساسی این صنعت محسوب می شود و 
تاکنون چنین آموزش هایی سابقه نداشته است.وی اظهار کرد: بدون 
نو مستلزم حمایت و پشتیبانی دولت است که  ایده های  شک تحقق 
اگر این حمایت ها محقق و عملی شود، می توانم در حوزه تخصصی 
خودم بیشتر متمرکز شوم و آموزه ها و تجاربی که کسب کرده ام را به 
فعالان این صنعت منتقل کنم.مهندس آهنگری افزود: انتظار دارم دولت 
شرایط و بستری فراهم سازد که بتوانیم تخصص اصلی و تجارب خود را 
در اختیار هموطنان و به خصوص شرکت هایی که در این زمینه فعال 
هستند، قرار دهم.وی تصریح کرد: از آنجایی که هیچ واحد و مرکزی 
جهت آموزش به تولیدکنندگان وجودندارد، جابه جایی و بسته بندی 
کالاها همچنان به سبک و سیاق سنتی صورت می گیرد درحالی که 
این صنعت نیز مانند دیگر صنایع نیازمند به روز شدن است.مهندس 
آهنگری در ادامه با اشاره به تعرفه های مالیاتی خاطرنشان کرد: اصولاً 

فردی قانون مند هستم و معتقدم پرداخت مالیات وظیفه هر شهروندی 
است با این وجود با یک سیستم مالیاتی مواجه هستیم که به نظر می 

رسد چندان اهمیتی برای قانون مداری مؤدیان مالیاتی قائل نیست!
وی افزود: هنگامی که هم خریدهای  این مجموعه و هم فروش آن تماماً 
رسمی و قانونی است، اداره دارایی هم برای خرید و هم برای فروش از 
ما 9درصد ارزش افزوده اخذ می کند با این وجود، مقوله ارزش افزوده 
مشکل خاصی برای ما به حساب نمی آید و مشکل اصلی هنگامی شکل 
می گیرد که قوانین مالیاتی از صفر تا صد دچار نقص و ایراد می باشد.

وی با ذکر مثالی ادامه داد: در سال9۷ براساس مستندات، کالا خریداری 
نموده و ارزش افزوده آن را پرداخت کردم، اما اکنون اداره دارایی به ما 
اعلام کرده که فروشنده ارزش افزوده را پرداخت نکرده و ما باید مجدداً 
چنین  اینکه  بیان  با  آهنگری  مهندس  کنیم!  پرداخت  افزوده  ارزش 
توقعی با هیچ منطقی سازگاری و همخوانی ندارد، اضافه کرد: فروشنده 
ای که ارزش افزوده را هنگام فروش کالا از مادریافت کرده اما به اداره 
دارایی نپرداخته، حال بر اساس کدام مستند قانونی، ما باید به جای آن 

فروشنده مجدداً 9درصد ارزش افزوده به دارایی بپردازیم؟
این کارشناس صنعت بسته بندی تصریح کرد: چنین مسایلی که هیچ 
و  تولید  برای  باید  انرژی  و  ندارد، وقت  قانونی و منطقی  اساس  و  پایه 
ارتقاء کمی و کیفی محصولات تولیدی اختصاص داده شود؛ بدون شک 
اگر چنین مسایل و مشکلاتی از سوی ادارات به این مجموعه تحمیل 
میزان  برابر  دو  به  را  اشتغالزایی  ظرفیت  توانستیم  می  تاکنون  نشود، 
فعلی افزایش دهیم.مدیر صنایع بسته بندی بهین پوشش نقش جهان 
سپس خاطرنشان کرد: معتقدم مالیات و ارزش افزوده باید پرداخت شود 
اما آنچه که دیگران نداده اند را ما نباید پرداخت کنیم! وی همچنین 
مشکلاتی ناشی از کمبود و گرانی قطعات و لوازم یدکی که تجهیزات این 
مجموعه را مورد اشاره قرار داد و گفت: گرانی سرسام آور این قطعات و 
عدم پاسخگویی فروشندگان این لوازم و عدم ارایه خدمات بعد از فروش 
از دیگر مشکلاتی است که با آن دست و پنجه نرم می کنیم.مهندس 
آ هنگری خاطرنشان کرد: دولت که در مناسبت های مختلف بر لزوم 
حمایت از کارآفرینان حمایت می کند، در عمل هیچ حمایتی از ما به 
بالای  نرخ  به  با توجه  ادامه داد: در شرایط کنونی  آورد.وی  عمل نمی 
تورم، ایجاد هر یک شغل برای دولت حدود یک میلیارد تومان هزینه در 
بردارد که ما با نصف این مبلغ می توانیم برای هرنفر فرصت شغلی پایدار 
ایجاد کنیم.مدیر صنایع بسته بندی بهین پوشش نقش جهان در ادامه با 
بیان اینکه مشکلات و موانع متعدد پیش روی بخش تولید، ادامه فعالیت 
به دلیل عشق و  را در این بخش غیرقابل توجیه می کند که ما صرفاً 
مجموعه  این  از  اینکه چندخانوار  و  داریم  اشتغالزایی  به  که  ای  علاقه 

ارتزاق و امرار معاش می کنند، همچنان در این عرصه علیرغم مشکلات 
و موانع سخت به کار خود ادامه می دهیم.این مدیر مجرب و کارآزموده 
در صنعت بسته بندی همچنین اظهار کرد: با توجه به دانش علمی ، 
به دولت اطمینان می دهیم هرمقدار  ایم،  اندوخته  فنی و تجاربی که 
که تسهیلات ارزان قیمت در اختیار ما قرار بگیرد، به همان نسبت بر 
میزان اشتغالزایی اضافه خواهیم کرد.مهندس آهنگری در پاسخ به سوال 
دیگر خبرنگار ما که علیرغم مشکلات موجود، چه عواملی موفقیت این 
مجموعه را رقم زده ، گفت: داشتن انصاف و رعایت عدل در معاملات و 
عدم اجحاف به مصرف کننده و همچنین انجام امور تولیدی در سطح 
از مهم ترین  کاملًا تخصصی و به خصوص کیفیت محصولات تولیدی 
این مجموعه  کرد:  تصریح  آید.وی  می  به حساب  این مجموعه  عوامل 
علاوه بر اینکه یک کارگاه تولید انواع پالت محسوب می شود، مرکزی 
جهت مشاوره تخصصی نیز به شمار می رود،  چرا که خودم علاوه بر 
مدیریت مجموعه، به عنوان مشاور در حمل و نقل و صنعت بسته بندی 
نیز فعالیت می کنم.وی درخصوص این مشاوره توضیح داد: برخی واحد 
ها، کالاهای خاصی را که قصد صادرات دارند نمی دانند چگونه بسته 
بندی و روی چه پالتی قرار دهند، چون پالت از انواع گوناگون و متنوعی 
برخوردار است که هریک کارکرد خاص خود را دارد.مهندس  آهنگری 
ادامه داد: یک کالا برای صادرات باید از انبار تا بارانداز و از آنجا تا داخل 
کشتی حمل و جابه جا شود بنابراین لازم است پالت مخصوص چنین 
کالاهایی تولید شود، ضمن اینکه در جابه جایی از تولید به انبار و حمل 
و نقل نیز پالت متفاوتی مورد نیاز است ،مابا افتخار اعلام می کنیم که 
از توانایی ساخت انواع مختلف پالت برخوردار هستیم حتی قادرهستیم 
پالتی بسازیم که رول آهنی ۲۰ تنی روی آن قرار گیرد و از ایران به 
ترکیه حمل شود. وی همچنین درخصوص رول های فلزی توضیحاتی 
داد و در ادامه افزود: در گذشته رول های فلزی مجتمع فولاد مبارکه یک 
بار مصرف بود که کالا را به تهران حمل می کرد ولی ما درهمان مجتمع 
پالت هایی تولید کردیم که ۶ بار می توانست مورد استفاده قرار بگیرد 
و مجدداً روی آن بار گذاشته شود.مهندس  آهنگری در ادامه مشکلات 
مرتبط با بیمه مسئولیت را مورد اشاره قرار داد و گفت: طی چندسال 
اخیر تعرفه این بیمه به قدری افزایش یافته که هیچ تخفیفی )که شرایط 

آن را داشتیم( به ما تعلق نگرفت.
با  درپایان  جهان  نقش  پوشش  بهین  بندی  بسته  صنایع  مدیر 
از  گفت:  اصفهان  استاندار  رضایی  دکتر  برای  موفقیت  آرزوی 
از  نمایندگانی ویژه  اعزام  با  انتظار داریم  استان  ارشد  مدیریت 
و  نزدیک، مشکلات  از  و  بازدید  مجموعه  این  مانند  واحدهایی 

تنگناها آشنا و برای رفع این مشکلات چاره ای اتخاذ نمایند.
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دولت از بازار سرمایه حمایت می کند 
وزیر اقتصاد: چیزی به نام تضمین در بورس نداریم

نوبخت: 

جزوِ ۱8 اقتصاد بزرگ جهان هستیم

توصیه رییس بانک مرکزی به صادرکنندگان و متقاضیان دسته چک

وزیر صمت: 

نقدینگی جامعه صرف تولید و توسعه صنایع مولد کشور شود

بازار  از  دولت  گفت:  اقتصاد  وزیر 
سرمایه حمایت می کند و روش های 
کلی  شرایط  با  متناسب  حمایتی 
است. در دنیا چیزی به نام تضمین 
در بورس نداریم و تضمین با ذات 

بورس همخوانی ندارد.
فرهاد دژپسند در مراسم رونمایی 
و  هوشمند  گمرک  پروژه های  از 
خصوصی  بخش  با  قرارداد  انعقاد 
دستگاه   ۱۵ اندازی  راه  برای 
در  گفت:  کانتینری  ری  ایکس 

ایکس  دستگاه   ۱4 حاضر  حال 
کشور  گمرکات  در  کامیونی  ری 
امروز  هستند.  فعالیت  مشغول 
قرارداد ساخت ۱4 دستگاه ایکس 
منعقد  نیز  دیگر  کامیونی  ری 
می شود. همچنین تأمین مالی آن 
نیز به بخش خصوصی واگذار شده 
دستگاه   ۱4 آینده  سال  و  است 
ایکس ری جدید مستقر می شوند. 
فعالیت  گفت:  مسئول  مقام  این 
باشد  گونه ای  به  باید  گمرک 
کننده  مصرف  و  واردکننده  که 
که  باشد  داشته  خاطر  اطمینان 
از زمان سفارش تا زمانی که کالا 
به دست او می رسد  زمان زیادی 
را  این کار  بود و می تواند  نخواهد 

با آرامش خاطر انجام دهد.
گمرک  کرد،در   تاکید  دژپسند 
فناوری های  برخی  از  هوشمند  

که  نحوی  به  شد  استفاده  جدید 
و  رسید  حداقل  به  افراد  حضور 
منشأ  که  چهره  به  چهره  روابط 
کارها  و  یافت  کاهش  بود  فساد 
می شود. انجام  خودکار  صورت  به 

مورد  جنبه  این  از  اقدامات  این 
تحلیل  با  می توان  که  است  توجه 
کرد.  مبارزه  قاچاق  با  درست 
نیز  قاچاق  کشفیات  در  امسال 
داشتیم  توجهی  قابل  جهش 
و  گمرک  عملکرد  از  ناشی  که  
اگر  است.  بوده  نو  فناوری های 
گمرک  بین  خوبی  ارتباط  بتوانیم 
کنیم  ایجاد  ارتباطات  وزارت  و 
حداقل  به  را  مخاطرات  می توانیم 
در  گمرک  اساس  براین  برسانیم 
ارتقا  و  روابط  سازی  سالم  کنار 
مسائل  و  پرسنل  توانمندسازی  و 
مالی همکاران گمرک باید به این 

نکته توجه  کند.
 وی در حاشیه مراسم  درخصوص 
التهابات بورس و زیان سهامداران 
گفت:صندوق  دولتی،  صندوقهای 
پالایش یکم از زیان درآمده است، 
دیروز که بررسی کردم ۲۵ درصد 
 NAV از ارزش روز خالص دارایی
داد،  ادامه  دژپسند  بود.  بالاتر 
بازار سرمایه حمایت  از  دولت کلا 
حمایتی  روش های  و  می کند 
است.  کلی  شرایط  با  متناسب 
در  تضمین  نام  به  چیزی  دنیا  در 
ذات  با  تضمین  و  نداریم  بورس 
سهامدار  ندارد،  همخوانی  بورس 
بورس  در  که  پیامی  اولین 
بر  بورس  که  است  این  می گیرد، 
مبنای بازار عمل می کند، اما قطعا 
از  حمایت  گوناگون  روش های  از 

بازار را انجام می دهیم.

رییس  و  جمهوری  رییس  معاون 
گفت:  بودجه  و  برنامه  سازمان 
امروز  ایران  اسلامی  جمهوری 
 ۱۸ جز  اقتصاد،  شاخص  براساس 

کشور بزرگ جهان است.
رییس  معاون  نوبخت  محمدباقر 
برنامه  سازمان  رییس  و  جمهوری 
برنامه نگاه یک سیما  و بودجه در 
آزادی  استقلال،  با  ما  کرد:  اظهار 
کردیم  شروع  اسلامی  جمهوری  و 
این  بود.  عمومی  خواست  این  و 
آیا  قابل دفاع است؟  امروز  شعارها 
نسبت به وعده ای که دادیم موفق 
بودیم؟ برای نسل جدید می گویم 
که در سال ۱9۷۰ میلادی فضای 
دوقطبی  بود.این  دوقطبی  جهان، 
به  شوروی  جماهیر  اتحاد  شامل 
به  آمریکا  و  شرقی  قطب  عنوان 
ادامه  بود.وی  غربی  قطب  عنوان 
داد: در میان این قطب ها تفکری 
جدید در ایران معرفی شد. اتفاقی 

نبود.  کودتا  داد،  رخ  ایران  در  که 
داد  رخ  ما  کشور  در  که  اتفاقی 
کسی  اگر  و  بود  مردم  خواست 
انکار کند و بگوید  این تغییرات را 
آیا  است.  اشتباه  بود  کودتا  اراده 
کسی می تواند بگوید که ما کشور 
مستقلی نیستیم؟ پیش تر، قدرت 
ها دستور می دادند و ما اجرا می 
اسلامی  انقلاب  از  اما پس  کردیم، 
رییس  شدیم.معاون  مستقل  ما 
جمهوری توضیح داد: در 4۲ سال 
بر آرمان  باید قبول کنیم  گذشته، 
های مردمی که به خیابان ها آمدند 
ایستادیم و توانستیم این استقلال 
استقلال  حفظ  آیا  کنیم.  حفظ  را 
این  رفاه  اگر  آورد؟  رفاه  ما  برای 
خرید  و  برویم  بازار  به  که  است 
بکنیم که حق مردم است، موضوع 
دیگری است.نوبخت تاکید کرد: در 
4۲ سال گذشته اتفاقات زیادی به 
اثر  ما  اقتصاد  روی  که  گذشت  ما 

گذاشت. با همه مشکلاتی که داریم 
و رنج و فشار اقتصادی روی مردم، 
معیارهای  براساس  بپذیریم  باید 
کشور   ۱۸ جز  ما  اقتصاد،  قدرت 
بزرگ جهان هستیم.وی ادامه داد: 
همه شاخص های ما نشان می دهد 
رشد قابل توجهی داشتیم. اگر رفاه 
است  دسترسی  امکانات  معنای  به 
باید بگوییم امروز حتی یک روستا 
هم بدون برق نیست و امروز همه 
جاده ها آسفالت هستند. چیزی که 
امروز در اختیار مردم است نسبت 
است.  بیشتر  خیلی  گذشته  به 
امکانات اینترنتی، بهداشتی، شبکه 
اختیار  در  امروز  و...  نقل  و  حمل 
روستاییان قرار دارد.رییس سازمان 
امروز  داد:  توضیح  بودجه  و  برنامه 
برای مقایسه کشورها هدف توسعه 
یافتگی مورد ارزیابی قرار می گیرد. 
تا ۷ درصدی  در دوره ای رشد ۵ 
اقتصادی ملاک توسعه یافتگی بود. 

همراه  به  اقتصادی  رشد  ادامه،  در 
قرار  یافتگی  توسعه  ملاک  عدالت 
انسانی  توسعه  ادامه  در  و  گرفت 
اکنون  شد.  داده  قرار  ملاک 
زیست  و  علمی  سیاسی،  مسائل 
معیار  و  ملاک  به  نیز  محیطی 
است.  شده  افزوده  یافتگی  توسعه 
بسیاری از کشورهای توسعه یافته 
با نرخ بالای بیکاری روبرو هستند. 
داریم  اشکالاتی  ما  گفت:  نوبخت 
ترور  و  جنگ  درگیر  سال   4۲ و 
با  اگر  داشتیم.  مشکلات  و  بودیم 
توسعه  شاخص  جهانی  معیارهای 
انسانی را بررسی کنیم درمی یابیم 
به سالی که  نسبت  در همه سالها 
این محاسبه را شروع کردند وضع 
با  این را  ما بهتر شده است. شاید 
قیمت گوشت و مرغ مقایسه کنید، 
با  انسانی  توسعه  شاخص  این  اما 
آموزش  اقتصادی،  رشد  مولفه  سه 

و بهداشت ارزیابی می شود.

عبدالناصر همتی در مراسم رونمایی 
مجلس  گفت:  جدید چک  طرح  از 
شفاف  منظور  به  اسلامی  شورای 
چک،  اعتبار  بازگرداندن  و  سازی 
اصلاح  برای  مهمی  بسیار  تصمیم 
نیاز  البته  و  کرد  اتخاذ  قانون چک 
فراهم  این طرح  اجرای  بستر  است 
باید  نیز  بانک های مختلف  و  شود 
این زمینه  را در  آمادگی فنی لازم 
کسب کنند.رئیس کل بانک مرکزی 
قریب  سال  طول  در  اینکه  بیان  با 
۳۵۰ میلیون فقره چک در جریان 
است، تصریح کرد: این رقم ارزشی 
میلیارد  هزار   ۳۵۰۰ تقریباً  معادل 
از  که  دارد  مالی  گردش  تومان 
بیشتر  کشور  نقدینگی  مجموع 

است. از این رو توجه به اعتبار چک 
و در عین حال اطمینان بخشی به 
صادرکنندگان  و  کنندگان  دریافت 
ابزار  این  از  استفاده  برای  چک 
به  مرکزی  بانک  برای  پرداخت، 
و  کشور  بانکی  نظام  ناظر  عنوان 
و مجلس شورای  این طرح  مجری 
از  قانون گذار  عنوان  به  اسلامی 
است.وی  برخوردار  ویژه ای  اهمیت 
سال  ابتدای  از  اساس  براین  افزود: 
انتقال چک  و  ثبت  ۱4۰۰، صدور، 
صیاد  سامانه  در  باید  جدید  های 
انجام شود و دریافت کنندگان چک 
نیز باید اطلاعات را در سامانه صیاد 
آن  تأیید  به  نسبت  و  دهند  تطابق 
بانک  مقام  ترین  کنند.عالی  اقدام 
فرهنگ  بر  تأکید  ضمن  مرکزی 
سازی درخصوص قانون جدید چک 
بانکی گفت: به دلیل  توسط شبکه 
اهمیت این امر، »ستاد ملی مقابله 
کرد  فراهم  را  امکان  این  کرونا«  با 
تا  صیاد  سامانه  در  چک  ثبت  که 
پایان سال به صورت اختیاری انجام 
دوماه،  از  این مدت کمتر  در  شود. 

را  لازم  آمادگی  باید  بانکی  شبکه 
برای بسترسازی لازم در این زمینه 
در  چک  ثبت  چراکه  کند،  کسب 
اجباری   ۱4۰۰ از  صیاد  سامانه 
خواهد شد.طبق اعلام بانک مرکزی، 
موظف  بانکها  همه  یادآور شد:  وی 
پایان بهمن ماه دسترسی  تا  شدند 
صدور،  برای  صیاد  سامانه  به  لازم 
ثبت و انتقال چک از طریق موبایل 
بانک و اینترنت بانک را برای مردم 
از  اینکه  بیان  با  فراهم کنند.همتی 
حامل  چک  دیگر   ۱4۰۰ ابتدای 
نخواهیم داشت، عنوان کرد: از این 
تاریخ چک های که با طرح جدید به 
بازار عرضه می شوند هنگام صدور 
باید در سامانه صیاد ثبت شود و فرد 
دریافت کننده نیز در سامانه صیاد 
اعتبار صادرکننده را کنترل می کند 
نداشت،  مشکلی  که  صورتی  در  و 
فردی  اگر  می کند.  قبول  را  چک 
خواست چکی را منتقل کند حتما 
باید با ورود به سامانه صیاد، نسبت 
کند. اقدام  چک  انتقال  و  ثبت  به 

اجرایی  با  قطعا  کرد:  تأکید  همتی 

شدن این طرح، اعتبار چک مجدداً 
گردد.  بازمی  پرداخت  ابزار  این  به 
در اینجا جا دارد از مجلس شورای 
و  بانکی  و همکاران شبکه  اسلامی 
بانک مرکزی به دلیل فعالیت در این 

عرصه قدردانی کنم.
ضمن  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
و  جامع  رسانی  اطلاع  بر  تأکید 
شفاف در زمینه قانون جدید چک 
توسط شبکه بانکی گفت: در کمتر 
از دو ماه آینده ضروری است اطلاع 
توسط  به هم وطنان  کامل  رسانی 
تأکید  شود.  انجام  بانکی  نظام 
فعلًا  موجود  های  چک  می کنم 
کنم  می  توصیه  البته  دارد،  اعتبار 
صادرکنندگان یا دریافت کنندگان 
ثبت  و  استفاده  سمت  به  چک 
صیاد  سامانه  در  چک  اختیاری 
پیش بروند و در این مدت کمتر از 
دو ماه باقی مانده با این روش آشنا 
شوند تا در ابتدای سال آینده و با 
اجباری شدن ثبت چک در سامانه 
انتقال  و  نقل  و  تجارت  در  صیاد، 

چک دچار مشکل نشوند.

رشد 42 درصدی تولید لوازم خانگی
گفت:  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت  صنایع  امور  معاون 
روند تولید در صنعت لوازم خانگی طی 9 ماهه با رشد 4۲ 

درصدی همراه بوده است.
صنعت،  وزارت  صنایع  امور  معاون  نیارکی،  صادقی  مهدی 
معدن و تجارت در نشست مشترک با اعضای انجمن لوازم 
روی  پیش  های  دغدغه  بررس  ضمن  تصویری  و  صوتی 
برنامه  طراحی  ضرورت  بر  تصویری،  و  صوتی  لوازم  تولید 
تاکید  کرد  تصویری  و  صوتی  لوازم  حوزه  در  مدت  میان 
با  باید  صنعت  این  در  پیشران  تولید کنندگان  گفت:  و 
ظرفیت  از  مندی  بهره  و  موجود  های  پتانسیل  از  استفاده 
میان  برنامه  متوسط،  و  کوچک  صنعتی  واحدهای  خالی 

مدتی برای ارتقای جایگاه این صنعت تدوین کنند.
لوازم  عرضه  به  نسبت  تولید کنندگان  نگرانی  مورد  در  وی  
خانگی قاچاق در سطح بازار افزود: باید در تعامل با مراجع 
متوجه  آسیبی  تا  شود  دنبال  جدیت  با  موضوع  ربط  ذی 

بخش تولید در این صنعت مهم نشود.
از  نیارکی همچنین در خصوص مسائل مورد طرح  صادقی 
برای  رو  پیش  موانع  برخی  وجود  از  تولید کنندگان،  سوی 
واردات مواد اولیه مورد نیاز صنعت لوازم صوتی و تصویری، 
ربط  ذی  های  دستگاه  با  هماهنگی  جلسات  برگزاری  از 
نیاز  برای پیگیری و تسریع در ورود اجزاء و قطعات مورد 

این صنعت به کشور خبر داد.

سرمایه گذاری میلیاردی در طرح های 
استان سمنان

خام فروشی؛ چالش بزرگ 
استان سمنان

صندوق کارآفرینی امید کشور ۶۰۰ هزار 
شغل برای جوانان ایجاد کرد

فرماندار شهرستان سمنان از افتتاح و کلنگ زنی ۷۷ پروژه 
عمرانی و اقتصادی در دهه فجر در این شهرستان خبر داد 

و گفت: مجتمع فرهنگی سمنان در دست پیگیری است.
در  فجر  مبارک  دهه  برنامه های  به  اشاره  با  فخری   نادر 
سمنان اظهار کرد: در سمنان، ۷۷ پروژه در دهه فجر افتتاح 
و کلنگ زنی می شود که از این تعداد، 49 پروژه عمرانی با 
اعتباری بالغ بر ۱۱۳ میلیارد تومان و ۱4 پروژه سرمایه گذاری 
با اعتباری بالغ بر ۳۳۷ میلیارد تومان به بهره برداری خواهد 
انقلاب  فجر  دهه  در  پروژه   ۱4 همچنین  افزود:  رسید.او 
بالغ بر  اعتباری  با  سمنان  شهرستان  در   99 سال  اسلامی 
شهرستان  می شود.فرماندار  کلنگ زنی  تومان  میلیارد   ۵۷
سمنان اظهار کرد: پروژه مجتمع بزرگ فرهنگی سمنان نیز 
در دست پیگیری است و به زودی انتخاب پیمانکار انجام و 
بعد از دهه فجر، کلنگ آن به زمین زده می شود. فرماندار 
قرارگاه  تشکیل  به  اشاره  با  همچنین  سمنان  شهرستان 
عملیاتی مقابله و مدیریت کرونا در شهرستان سمنان اظهار 
کرد: این قرارگاه همچنان در حال فعالیت است و متناسب 
نقش  ایفای  به  موجود  انتظارات  و  رسالت ها  مأموریت ها،  با 
می پردازد.فخری اقناع سازی مردم در اجرای مصوبات ستاد 
ملی کرونا و همچنین همراهی و همکاری مردم در زمینه 

اجرای این مصوبات را دارای اهمیت بسیاری دانست.

عضو هیات مدیره و معاون ساماندهی و توانمندسازی صندوق 
کارآفرینی امید کشور گفت: از ابتدای راه اندازی این صندوق 
تاکنون با پرداخت حدود 9۰ هزار میلیارد ریال تسهیلات ۶۰۰ 
برای جوانان جویای کار در سطح کشور  هزار فرصت شغلی 
افزود:  خبرنگاران  نشست  در  اصحابی  است.علی  شده  ایجاد 
صندوق کارآفرینی امید درهفت و نیم سال گذشته نزدیک به 
9۰ هزار میلیارد ریال تسهیلات در سطح کشور برای توسعه 
اشتغال پرداخت کرده که  با این میزان تسهیلات بیش از ۶۰۰ 
هزار فرصت شغلی برای جوانان جویای کار فراهم شده است.وی 
تاکید کرد: طی سه سال گذشته از منابع صندوق توسعه ملی 
۲۵ هزار میلیارد ریال تسهیلات پرداخت کردیم که با این مهم 
4۸هزار طرح اشتغال روستایی و عشایری که از سامانه کارا به 
صندوق ارجاع داده شده تسهیلات پرداخت شده است و در این 
خصوص نیز برای ۶۸هزار نفر در کشور اشتغال ایجاده شد.عضو 
صندوق  توانمندسازی  و  ساماندهی  معاون  و  مدیره  هیات 
کارآفرینی امید کشور با بیان اینکه براساس بررسی های انجام 
شده حدود 94 درصد پایداری کسب و کارها محقق شده است، 
گفت: تسهیلات ارزان قیمت به بخش های کشاورزی، صنعتی، 
فناوری اطلاعات، گردشگری اعم از بومی گردی، صنایع دستی 
و تولیدات گیاهان دارویی پرداخت می شود.اصحابی به پرداخت 
افزود:  و  کرد  اشاره  مختلف  بخش های  در  تسهیلات  ارائه 
پرداخت تسهیلات در حوزه کشاورزی ۵۰ درصد، صنعت ۲۶ 
و  درصد، گردشگری ۱۱ درصد، صنایع دستی هشت درصد 

فناوری اطلاعات نیز پنج درصد بوده است.

در  و  داده  کاهش  را  اینترنت  کیفیت  و  سرعت  فیلترینگ، 
عین حال، هزینه کاربران را بالا برده است. در شرایطی که 
به نظر می رسد این سیاست به اهداف خود نرسیده، برخی 
کارشناسان از بازار ۶۰۰ میلیارد تومانی فروش وی پی ان در 
سال خبر می دهند و می گویند با این نگاه، فیلترینگ موثر 
کسب وکارهای  صنفی  انجمن  عضو  حبیبی،  است.سپیده 
اینترنتی، گردش مالی فروش وی پی ان را ۵۰ میلیارد تومان 
بود  گفته  و  دانسته  سال  در  تومان  میلیارد   ۶۰۰ و  ماه  در 
به  نگذرند.  آن  خیر  از  خیلی ها  شده  باعث  ارقام  این  که 
را  بازار  این  دارند  دسترسی  رانت  به  که  کسانی  او  گفته 
فناوری  کارشناس  نقره کار،  گرفته اند.کیوان  اختیار  در 
با وجودی که  مورد می گوید:  این  در  ارتباطات  و  اطلاعات 
اکنون  دارند،  وجود  هم  رایگان  فیلترشکن  اپلیکیشن های 
شده  تبدیل  پرسودی  بازار  به  کشور  در  وی پی ان  تجارت 
می برند.او  سود  تجارت  این  از  منابعی  چه  دید  باید  است. 
درآمدزا،  موضوع  یک  می بینند  که  زمانی  مردم  می افزاید: 
را  این ذهنیت  ادامه می یابد،  ملی همچنان  منافع  برخلاف 
پیدا می کنند که منافعی برای گروه های خاص ایجاد کرده 
فیلترینگ،  مانند  موضوعاتی  مورد  در  نگاه  همین  است. 
دارد.به  وجود  بیت کوین  استخراج  یا  سایت های شرط بندی 
گفته نقره کار شاید نتوان این موضوع را به راحتی ثابت کرد 

اما چنین نگاهی در کشور جا افتاده است.

مستمری بگیران  و  بازنشستگان  تومانی  میلیون   ۱.۵ عیدی 
تامین اجتماعی واریز شد. اما با این مبلغ چه می توان خرید؟

کرده  اعلام  اجتماعی  تامین  سازمان  عامل  مدیر  که  آنگونه 
 ۱۶ اجتماعی  تامین  مستمری بگیران  و  بازنشستگان  عیدی 
بهمن ماه واریز شده است.اما با این مبلغ چه می توان خرید؟ 
این مبلغ، معادل خرید 4۲ کیلوگرم برنج ایرانی است. یعنی 
خود   99 سال  عیدی  با  اجتماعی  تامین  بازنشسته  یک 
می تواند 4۲ کیلو برنج ایرانی یا ۶۳ کیلو برنج خارجی بخرد.یا 
مثلا با این عدد فقط می توان ۱۲ کیلوگرم گوشت گوسفندی 
خرید یا فقط ۵۵ کیلوگرم مرغ. عیدی ۱.۵ میلیون تومانی 
حتی برای خرید ۷ کیلو آجیل هم کافی نیست و اگر متوسط 
قیمت هر کیلو آجیل را ۲۲۰ هزار تومان در نظر بگیریم با 

این عیدی می توان ۶ کیلو و ۸۰۰ گرم آجیل خرید.
برای  عیدی  مبلغ  پرداخت  اصولا  که  است  حالی  در  این 
خرید مایحتاج شب عید خانوارهاست. از مواد غذایی گرفته 
این  با  انتظار می رود خانوارها  عبارتی  به  پوشاک جدید.  تا 
مبلغ بتوانند هم مایحتاج شب عید خود را تهیه کنند و هم 
پوشاک نو. اما اگر با قیمت های کنونی و کاهش قدرت خرید 
خرید  سبد  از  کلا  را  عید  جدید  پوشاک  خرید  خانوارها، 
خانوارها حذف کنیم، با این مبلغ عیدی می توان یک سبد 

کالایی کوچک از ضروری ترین اقلام را خرید.
بازار ۶۰۰ میلیارد تومانی فروش 

فیلترشکن

با عیدی بازنشستگان چه می توان خرید
 ۷ کیلو آجیل یا 12 کیلو گوشت؟

خبر استانها

 saberin89@gmail.com   :آدرس الکترونیکی 

استاندار سمنان با بیان اینکه دیرزمانی است که دامغان گام های 
توسعه را برداشته و اقدامات خوبی در این شهرستان انجام شده 
است، گفت: خام فروشی چالش بزرگ استان سمنان است.علیرضا 
آشناگر  اظهار کرد: این ایام، فرصت مناسبی است که ضمن دیدار 
مجدد با مردم و مسؤولان شهرستان های استان، زمینه ای را ایجاد 
کنیم که مردم خبرهای خوش بهره برداری از طرح های عمرانی و 
اقتصادی شهرستان های خود را شنیده و امیدوارتر شوند. آشناگر با 
بیان اینکه هماهنگی میان مسؤولان یک شهرستان، سبب جذب 
سرمایه گذاران و اطمینان خاطر آنان می شود، افزود: سرمایه گذاران 
به دنبال حفظ و افزایش سرمایه خود هستند و هرگونه ناهماهنگی 
میان مسؤولان سبب عدم حضور آنان می شود.استاندار سمنان 
بیان کرد: به دلیل شیوع کرونا اقتصاد و منابع درآمدی دولت و 
مردم تحت تأثیر قرار گرفته است.آشناگر اظهار کرد: از مجموع 
دو هزار و ۲۶4 میلیارد تومان اعتبار اختصاص یافته طرح های 
مختلف عمرانی و اقتصادی دهه فجر در کل استان، مبلغ ۶4۸ 
میلیارد تومان آن فقط در دامغان هزینه شده است.استاندار سمنان 
عنوان کرد: چالش بزرگ معدنی در این استان، خام فروشی مواد 
اولیه و کانی های معدنی است که علت اساسی آن عدم وجود 
امکاناتی مانند برق، آب و سایر زیرساخت ها است و باعث شده 
که کارآفرینان فقط به دنبال برداشت منابع باشند و ثروت کمی 
به دست آوردند؛ در حالی که اگر به سمت فرآوری معادن گرایش 

پیدا کنیم، بی تردید شاهد افزایش ارزش افزوده خواهیم بود.

وزیر صنعت، معدن و تجارت بر لزوم 
بکارگیری نقدینگی جامعه در بخش 
کشور  مولد  صنایع  توسعه  و  تولید 
تاکید و بیان کرد: این وزارتخانه در 
خط مقدم جنگ اقتصادی تمام توان 
خود را معطوف به همین امر مهم و 

تحقق اهداف آن کرده است.
هزاران  افزود:  رزم حسینی  علیرضا 
ایرانی متمول و متعهد در  شهروند 
از  باید  که  دارند  وجود  کشورمان 
ظرفیت آنها همانگونه که اسلام در 
ثروت  خلق  بالای  ارزش  خصوص 

تاکید کرده، بهره ببریم.
نهادها،  ادامه داد: همه بخشها،  وی 

ارگانها و سازمانها با توجه به شرایط 
اقتصادی جاری می بایست دست در 
دست یکدیگر با هم افزایی و همکاری 
مشترک، دوره سازندگی و پیشرفت 

کشور را رقم بزنند. 
ایران  وزیر صنعت، معدن و تجارت 
خصوصی  بخش  نیازمند  را  امروز 
بیان کرد: دولت  و  توانمند توصیف 
برای کاهش فاصله طبقاتی و توسعه 
گسترده  همکاری  نیازمند  امور، 
سرمایه گذاران توانمند و متعهد فعال 

در بخش خصوصی است.
سرمایه  به  توجه  با  گفت:  وی 
انسانی و منابع خدادادی موجود در 
کشورمان باید در گام دوم انقلاب به 
سبک جدیدی از مدیریت رسید تا 
ظرفیتهای موجود برای ایجاد توازن 

در روند توسعه بکار گرفته شوند. 
رزم حسینی همچنین بر لزوم توزیع 
جغرافیایی محل استقرار صنایع در 
مناطق مختلف کشور تاکید و بیان 
کرد: این امر برای توسعه و پیشرفت 

متوازن ایران بطور همزمان در نقاط 
مختلف کشور، اهمیت فراوانی دارد.

فعال سازی  برای  کوشش  وی 
ظرفیتهای خالی صنایع را هم امری 
به  بیان کرد:  بسیار مهم توصیف و 
اسلامی  انقلاب  معظم  رهبر  تعبیر 
اگر حتی ۳۰ درصد این امر عملیاتی 
رقم  بزرگی  کار  قطع  بطور  شود 

خواهد خورد.
"طرح  پیش  سال  هفت  افزود:  وی 
انتقال آب از خلیج فارس به صنایع 
شرقی  جنوب  در  مستقر  فولادی 
کشور" آغاز و آبان ماه گذشته امسال 
مرحله نخست پروژه با انتقال آب به 

شهرستان سیرجان عملیاتی شد. 
دوم  مراحل  داد:  ادامه  رزم حسینی 
فارس  خلیج  از  آب  انتقال  سوم  و 
همچنین  و  رضوی  خراسان  به 
استان اصفهان نیز روز ۳۰ بهمن ماه 
جاری بطور همزمان با دستور رییس 

جمهوری عملیاتی می شود. 
وی گفت: دورانی که به سبب نبود 

منابع آب طرحهای توسعه واحدهای 
کشور  معدنی  و  صنعتی  بزرگ 
رسیده  پایان  به  بود  شده  متوقف 
انتقال  پروژه  اجرای  با  امیدواریم  و 
استان  این  رضوی،  خراسان  به  آب 
فولاد در  تولید  از قطبهای  یکی  به 

کشور تبدیل شود. 
فرش قرمز برای سرمایه گذاران

تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
همچنین به وجود 9۵ هزار میلیارد 
خراسان  در  بانکی  سپرده  تومان 
گردش  کرد:  بیان  و  اشاره  رضوی 
 ۳۰۰ سرمایه،  میزان  این  مالی 
بنابراین  است  تومان  میلیارد  هزار 
برای  استان  این  در  دارد  ضرورت 
پهن  قرمز"  "فرش  سرمایه گذران 
این  بکارگیری  افزود:  وی  شود. 
سرمایه ها زمینه ساز تولید و اشتغال 
است  رضوی  خراسان  در  فراوان 
کارگران  همه  می شود  سبب  که 
در  در دست  اطمینان  و  آسایش  با 

جیب خود داشته باشند.

احیاء ۴2۰ بنگاه اقتصادی در گیلان 
طی 2 سال گذشته

زدوبند های سیاسی عامل وضعیت 
اسفبار کارخانه های گیلان

استاندار گیلان از احیاء 4۲۰ واحد تولیدی در گیلان خبر 
داد و گفت: یکی از هدف های مشترک دولت و قوه قضائیه، 
تعطیل  کارخانجات  بازگشت  و  تولیدی  واحدهای  احیاء 
پروژه های  افتتاح  به  اشاره  با  است.زارع  تولید  چرخه  به 
وحدت  کرد:  تصریح   ۱4۰۰ سال  در  گیلان  اولویت دار 
وجود  گیلان  استانی  مسوولان  و  مردم  بین  در  همدلی  و 
امید  و  تدبیر  دولت  ملی،  مقامات  حمایت های  با  و  داشته 
تلاشیم  در  و  افتتاح  گیلان  در  را  خوبی  عمرانی  پروژه های 
تا در سال آینده طرح های عمرانی اولویت دار ازجمله جمله 
که  کاسپین  راه آهن رشت  اتصال  و  رشت   – قزوین  آزادراه 
تکمیل کننده بخش مهمی از کریدور شمال – جنوب است 
را به اتمام برسانیم.استاندار گیلان با بیان اینکه هرساله در 
توسط  پروژه هایی که  فجر  مانند دهه  مناسبت های مختلف 
افتتاح  دولت و بخش های خصوصی به بهره برداری می رسد 
می شود، افزود: در دهه فجر امسال ۸9۵ پروژه بااعتبار چهار 
هزار و ۸۱۱ میلیارد تومان و اشتغال زایی 4۱ هزار و ۶9۸ 
نفر در دهه فجر و در گیلان به بهره برداری می رسد.زارع از 
افزود: یکی  احیاء 4۲۰ واحد تولیدی در گیلان خبر داد و 
واحدهای  احیاء  قوه قضائیه،  و  از هدف های مشترک دولت 
تولیدی و بازگشت کارخانجات تعطیل به چرخه تولید است.

نماینده ولی فقیه در گیلان با انتقاد از زد و بندهای سیاسی در 
کارخانه های گیلان گفت: فاجعه زد و بندهای سیاسی، تندی و 
چماقی برخورد کردن با مردم و بازی های سیاسی از جمله دلایل 
و عوامل به وجود آورنده شرایط موجود در گیلان بوده و این 

اتفاقات منجر به نابودی کارخانه های نساجی استان شده است.
آیت اله رسول فلاحتی در جلسه شورای اداری گیلان با بیان 
اینکه گیلان مآمن انسان های فرهیخته و با دانش است، اظهار 
کرد: با ورود اسلام به گیلان مردم به طور آهسته  اسلام و تشیع 
پرورش  گیلان  مفاخر  از  بسیاری  دوره  این  در  و  پذیرفته  رو 
در  ولی فقیه  دارد.نماینده  ادامه  کماکان  روند  این  و  داده شده 
گیلان با اذعان به اینکه مردم از وضعیت اشتغال و اقتصادی در 
گیلان رضایت ندارند، تصریح کرد: در این 4۰ سال در استان 
گیلان  مردم  ولایتمداری  با  متناسب  گرفته  صورت  کارهای 
نیست زیرا گیلان از نعمت آب، جنگل و خاک برخوردار است 
قلدر عمل  و  از  سیاست بازی  به ذکر  بسترهای لازم  اگر  لذا 
کردن عمل شود می توان از این ظرفیت ها به درستی استفاده 
کرد.فلاحتی با انتقاد از زد و بندهای سیاسی در کارخانه های 
گیلان بیان کرد: فاجعه زد و بندهای سیاسی، تندی و چماقی 
برخورد کردن با مردم و بازی های  سیاسی از جمله دلایل و عوامل 
به وجود آورنده شرایط موجود در  گیلان بوده و این اتفاقات منجر 

به نابودی کارخانه های نساجی استان شده است.
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کارگاه عمران روستاگیان تولیدکننده پمپ چاه های عمیق و نیمه عمیق با کیفیت برتر

کارگاه عمران روستاگیان تولیدکننده پمپ چاه های عمیق، نیمه 
از واحد های شاخص در این صنعت به شمار می رود که  عمیق 
سابقه 4۳ سال فعالیت و تجربه مدیریت آن به عنوان پشتوانه ای 

غنی برای این مجموعه صنعتی محسوب می شود.
در  خصوص  به  عمیق  نیمه  و  عمیق  های  چاه  برای  پمپ  تولید 
استان هایی که با کمبود بارش باران و منابع آبی مواجه هستند، 

نقش بسیار مهم و حیاتی برای کشاورزی دارد.
استان  از  بسیاری  در  از معضلات جدی  یکی  واقع کمبود آب  در 
های کشور به حساب می آید که علت این امر را باید در کاهش 
زمین  روی  آب  منابع  بودن  ناکافی  همچنین  و  بارندگی  میزان 
این  کرد،  جستجو   .... و  ها  استخر  ها،  چشمه  ها  رودخانه  مانند 
ویژه  توجه  مورد  زیرزمینی  آب  استخراج  که  شده  باعث  معضل 
به خصوص  و  خانگی، صنعتی  مصارف  تأمین  برای  که  واقع شود 
کشاورزی و باغداری شدیداً مورد نیاز است.به منظور استخراج این 
استفاده پمپ های شناور درون چاهی  زیرزمینی  ارزشمند  منابع 
به طور کامل درون منابع آب  ،این پمپ ها  فراوانی دارد  اهمیت 
قرار گرفته و به عبارت دیگر در آن غرق می شوند که این مزیت 
رساندن آب را به سطح زمین امکان پذیر می کند و این امتیازی 
ها  پمپ  دیگر  انواع  که  رود  می  شمار  به  ها  پمپ  این  این  برای 
فاقد این امتیاز می باشند.پمپ های چاه های عمیق و نیمه عمیق 
باغات  کشاورزی،  اراضی  آبیاری  از جمله  بسیاری  های  زمینه  در 
صنعتی  آشامیدنی،  آب  تأمین  حریق،  اطفاء  سیستم  مرکبات، 
ای  گسترده  استفاده  مورد  آب  انتقال  و  تصفیه  های  سیستم  و 
ها،  پروانه  الکتریکی،  موتور  یک  از  ها  پمپ  گیرد.این  می  قرار 
شود  می  تشکیل  آن  محافظ  موتور  الکترو  کابل  و  دیوفیوزرها 
نیاز دارد.کارگاه عمران  بالایی  به تخصص و تجارب  تولید آن  که 
بمدیریت  محمود  4 دهه  از  بیش  تجارب  به  توجه  با  روستاگیان 
عموعلی خوراسگانی از معدود مجموعه های صنعتی است که در 

تولید پمپ های چاه عمیق و نیمه عمیق در سطح کاملًا تخصصی 
قطرچاه  تناسب  از جمله  آن  با  مرتبط  جوانب  تمامی  رعایت  با  و 
فعالیت  آن  نظایر  و  چاه  و  شناور  پمپ  الکترو  قطر  و  پمپ  بانوع 
عمران  کارگاه  مدیر  عموعلی   کند.محمود  می  دهی  خدمات  و 
روستاگیان در مصاحبه با خبرنگار ما اعلام کرد: یکی از مهم ترین 
معیارها در انتخاب نوع پمپ برای چاه های عمیق و نیمه عمیق، 
رعایت تناسب بین قطر الکترو پمپ شناور و چاه است. به عنوان 
مثال الکتروموتور نباید از سایز پمپ موردنیاز بزرگ تر باشد چرا 
که موجب افزایش حرارت بیش از حد موتور خواهد شد.وی اضافه 
کرد: یکی دیگر از فاکتورهای اصلی در انتخاب پمپ چاه عمیق و 
نیمه عمیق هد یا میزان ارتفاع پمپاژ است ،این عدد باید با میزان 
ارتفاعی که پمپ می تواند آب را بالا ببرد، برابر باشد ، بنابر ابعاد 
کاربر  که  ای  منطقه  ایستایی  همچنین سطح  نظرو  مورد  کاربری 
باید  را نصب کند  یا کشاورز می خواهد در آن پمپ شناور خود 

بهترین پمپ را انتخاب نماید.
مدیرکارگاه عمران روستاگیان در ادامه تصریح کرد: سعی و تلاش 
اصلی ما همواره معطوف ساخت و تولید بهترین پمپ ها برای چاه 
های عمیق و نیمه عمیق بوده که کشاورزان عزیز در این خصوص 
آسوده خاطر باشند.وی سپس درپاسخ به سوال خبرنگار ما مبنی 
مورد  اولیه  مواد  کرد:  اظهار  اولیه  مواد  تأمین  و  تهیه  بر چگونگی 
نیاز ما را عمدتاً چدن و فولاد تشکیل می دهد که چدن را از واحد 
های ریخته گری و فولاد را از کارخانجات و صنایع فولاد یزد و .... 
تهیه می کنیم.وی افزود: از حیث دسترسی به مواد اولیه با مشکل 
اما  ندارد  وجود  زمینه  این  در  کمبودی  و  نیستیم  مواجه  خاصی 
نوسان و افزایش قیمت ها در فاصله های زمانی کوتاه، برای ما و 
به  است.  شده  تبدیل  اساسی  معضل  یک  به  کنندگان  تولید  اکثر 
طوری که اگر امروز به یک قیمتی این متریال را خریداری کنیم، 
چندروز بعد باید قیمت بالاتری برای آن بپردازیم ، در عین حال 
فعلا  اینکه  بهانه  به  اقلام)  این  عرضه  از  فروشندگان  هم  گاهی 

موجود نداریم یا هفته دیگر مراجعه کنید( خودداری می کنند.
 عموعلی  آنگاه با بیان اینکه درحال حاضر دو نفر در این مجموعه 
تولیدی به صورت مستقیم مشغول به کار هستند، افزود: با توجه 
با  که  تابستان  ایام  در  لذا   ، است  فصلی  نوعی  به  کارما  اینکه  به 
حجم سنگین تری از کار مواجه هستیم، دو یا سه نفر دیگر هم 
۶ نفر  ۵ یا  به این تعداد اضافه می شوند که در مجموع بیش از 
کارگاه  ادامه مساحت  در  دارند.وی  کاری  ارتباط  این مجموعه  با 
اعلام  را شخصی  آن  مالکیت  و  متر   ۵۰۰ را  خود  مدیریت  تحت 
کرد و گفت: که حدود ۲۰۰ متر از این فضا مسقف است که کار 

تولید پمپ ها در همین فضای مسقف انجام می شود.
به  از علاقه شدید خود  مدیر کارگاه عمران روستاگیان همچنین 
از عمر من  ۶۵ سال  اینکه  با  و گفت:  این رسته صنعتی خبرداد 
در  و  پردازم  کار می  به  و شوق  با شور  اما همچنان  سپری شده 
بسیاری مواقع لباس کارگران را به تن می کنیم از اینرو چنانچه 
را  تولید  توانیم ظرفیت  آید می  به عمل  ما  از  حمایت های لازم 

افزایش دهیم ونفرات بیشتری را جذب کار کنیم.
و  تولید پمپ های چاه عمیق  فعال پیش کسوت در صنعت  این 

مجموعه  مشکلات  ترین  مهم  از  را  نقدینگی  کمبود  عمیق  نیمه 
تزریق  صورت  در  افزود:  و  کرد  عنوان  خود  مدیریت  تحت 
با  مدت  بلند  وام  تسهیلات  قالب  در  مجموعه  این  به  نقدینگی 
مجموعه  این  تجهیزات  و  ها  توانیم دستگاه  می  پایین،  بهره  نرخ 
را تکمیل و به روزرسانی نموده و به موازات آن برای چندین نفر 
تولید  ظرفیت  ترتیب  بدین  که  نماییم  ایجاد  شغلی  فرصت  دیگر 
را متناسب با تقاضای بازار افزایش داده و با تولید انبوه پمپ های 
استان  تمامی  نیاز بخش کشاورزی در  نیمه عمیق،  و  چاه عمیق 
عمدتاً  حاضر  درحال  کرد:  اضافه  کنیم.وی  تأمین  را  کشور  های 
می  مبادرت  محصول  تولید  به  دریافتی،  های  سفارش  اساس  بر 
نیستیم  قادر  گاهی،  تجهیزات  و  علت کمبود سرمایه  به  و  ورزیم 
سفارش و تقاضای بازار را  پاسخ گو باشیم. درحالی که از تجربه، 
و  ظرفیت  افزایش  برای  اجرایی  توان  و  تخصصی  و  فنی  دانش 
با  عموعلی  سپس  هستیم.  برخوردار  تولیدات  به  بخشیدن  تنوع 
بیان اینکه تقاضای بازار به خصوص در استان هایی که با کمبود 
به  رو  مجموعه  این  تولیدی  محصولات  برای  هستند  مواجه  آب 
در  آب  اینکه کمبود  به  توجه  با  کرد:  نشان  است، خاطر  افزایش 
بسیاری استان های کشاورزی یک معضل جدی برای کشاورزان 
معضل  این  تواند  می  چاه  حفر  شود،  می  محسوب  کش  زحمت 
تهیه  راستا  این  در  که  نماید  مرتفع  توجهی  قابل  میزان  به  را 
پمپ با کیفیت و متناسب با نوع چاه، امری ضروری ارزیابی می 
تمامی  رعایت  با  مجموعه  این  های  پمپ  کرد:  تصریح  وی  شود. 
کیفیت  با  لازم،  های  تناسب  نظرگرفتن  در  و  موازین  و  ضوابط 
بالا بصورت طولانی مدت  تولید و عرضه می شود به طوری که 
الی  دو  معمولاً  مشابه  های  واحد  تولیدی  های  پمپ  مفید  عمر 
سه سال است، اما پمپ هایی که در این مجموعه تولید و عرضه 
می شود، بیش از ۱۰سال ماندگاری و کارایی دارد. در عین حال 
زحمتکش  کشاورزان  عمدتاً  که  مشتریان  با  نیز  قیمت  جهت  از 
با  و  آوریم  می  عمل  به  را  تعامل  و  مساعدت  نهایت  باشند،  می 
با مناسب ترین قیمت  حداقل حاشیه سود پمپ های تولیدی را 

در اختیار عزیزان قرار می دهیم.
مدیر کارگاه عمران روستاگیان در همین حال خدمات دیگر این 
رابطه  در  کرد: چنانچه  اظهار  و  داد  قرار  اشاره  مورد  را  مجموعه 
ارزان  با  شود  ایجاد  مشتریان  برای  مشکلی  هر  پمپ،  تعمیر  با 

ترین قیمت، رفع ایراد می کنیم تا رضایت مشتریان عزیز هرچه 
ما  دیگر خبرنگار  به سوال  پاسخ  در  عموعلی   بیشتر جلب شود. 
مشکلات  چه  با  عمدتاً  روستاگیان  عمران  کارگاه  اینکه  بر  مبنی 
و موانعی دست به گریبان است، اظهار کرد: همانطوری که پیش 
ترین مشکلات  اصلی  از  نقدینگی  اشاره کردم، کمبود  این هم  از 
این مجموعه به شمار می رود و این درحالی است که هر میزان 
سرمایه که به این مجموعه و به طورکلی این صنعت تزریق شود، 

به همان نسبت می توان ظرفیت های موجود را ارتقا داد. 
تقریباً  عام  مشکل  که  نیز  ها  قیمت  افزایش  و  نوسان  افزود:  وی 
مختلف  مشاغل  و  صنوف  و  تولیدی  صنعتی  های  واحد  تمامی 
مانوردهی  امکان  که  شود  می  محسوب  معضلاتی  دیگر  از  است، 
هر  که  چرا  کند.  می  سلب  ما  از  را  قرارداد  انعقاد  و  تولید  در 
کوتاهی  فاصله  به  کنیم،  اعلام  مشتری  به  ها  قرارداد  در  قیمتی 
با نوسان و افزایش قیمت مواجه خواهیم شد، درحالی که اگر از 
سرمایه کافی برخوردار شویم می توانیم مواد اولیه را برای تأمین 
با  مشخص  زمانی  بازه  یک  در  و  نموده  خریداری  چندماهه  نیاز 
ثابت تولید و محصول را عرضه کنیم.وی در همین زمینه  قیمت 
همکاری و مساعدت مسئولان ذیربط را با مجموعه های تولیدی 
و  خواند  ضروری  روستاگیان  عمران  کارگاه  جمله  از  و  صنعتی 
گفت: تولید، موتور محرکه اقتصاد در هر جامعه ای محسوب می 
شود و رهبر معظم انقلاب اسلامی نیز سال 99 را به عنوان سال 
مسئولان  اینست  ما  انتظار  اند،  فرموده  گذاری  نام  تولید  جهش 
اجرایی مرتبط با صنعت وبخش تولید، در راستای   حمایت های 
تولید  از  پشتیبانی  راهکارهای  ترین  موثر  از  معنوی،  و  اداری 
کارگاه  این صورت  در  رود،  می  شمار  به  کارآفرینان  و  کنندگان 
تواند  می  فنی  دانش  و  تجارب  به  توجه  با  روستاگیان  عمران 
تولید  ارزشمند جهش  اهداف  راستای تحقق  بلندی در  گام های 
مداری  مشتری  و  کیفیت  کرد:  اعلام  پایان  در  عموعلی   بردارد، 
و  رود  می  شمار  به  روستاگیان  عمران  کارگاه  اصلی  های  الویت 
و  کار  و دشواری  با سختی  که  زحمتکش  معتقدیم کشاورزان  ما 
باید بهترین محصولات به خصوص پمپ  کسب درآمد می کنند، 
بالا و قیمت مناسب در  با کیفیت  چاه های عمیق و نیمه عمیق 
اختیار آنها قرار بگیرد و از هر حیث ضریب رضایتمندی و اعتماد 

آنها نسب به برند این مجموعه ارتقا یابد.

احیاء و گسترش شاخه های  چوب و مصنوعات  چوبی از اهداف صنایع چوب اشجع است

صنایع چوب اشجع از واحد های خوشنام و کارآمد در صنایع 
چوب به شمار می رود که با برخورداری از مدیریتی تحصیل کرده 
،نیروهای کارآزموده و دستگاه ها و ماشین آلات پیشرفته، در 
زمینه های مختلف مرتبط با این صنعت فعالیت و خدمات دهی می 
کند.این واحد صنعتی علاوه بر تولید مصنوعات چوبی روتین مانند 
کابینت، دیوارکوب، کمد و درب های سنتی، در زمینه های خاصی 
نیز فعالیت می کند که ساخت و تولید درب های حسینیه ها، 
مساجد و منبر از جمله این فعالیت های خاص محسوب می شود.

صنایع چوب اشجع در همین حال با طراحی و اجرا دکوراسیون 
ها برای منازل، ادارات، شرکت ها و موسسات عمومی و خصوصی، 
با کیفیت عالی و قیمت مناسب، الگویی از یک مجموعه صنعتی 
توانمند و خلاق را به نمایش گذاشته و جایگاهی ویژه در صنعت 

استان اصفهان و حتی کشور به خود اختصاص داده است.

مهندس علی اشجع مدیرعامل صنایع چوب اشجع در مصاحبه با خبرنگار ما 
ضمن تشریح فعالیت ها و خدمات این مجموعه، اهم مشکلاتی که گریبانگیر 
باشد،  به طور خاص می  به طور کلی و صنایع چوب اشجع  بخش صنعت 
برشمرد و به سوالات مطروحه پاسخ داد.وی که دانش آموخته ی رشته صنایع 
چوب و سازه های چوبی درمقطع کارشناسی است، ابتدا با اشاره با سابقه بیش 
از نیم قرن از تجربه پدر  در این صنعت، یاد آور شد که از حدود ۱۰سال قبل 

به صورت مستقل در صنایع چوب مشغول فعالیت است.
مهندس  اشجع در ادامه عمده فعالیت این مجموعه را طراحی، ساخت و تولید 
انواع کابینت، دیوارکوب، کمد، درب های سنتی اعلام کرد و افزود: ساخت 
درب های مخصوص حسینیه ها، مساجد و منابر و به طور کلی مصنوعات 

مختلف چوبی، از دیگر فعالیت های این مجموعه به شمار می رود.
این  در  اشتغالزایی  میزان  به  اشاره  با  همچنین  اشجع  چوب  صنایع  مدیر 
مجموعه گفت: درحال حاضر ۷ نفر به صورت مستقیم در این مجموعه مشغول 
به کار هستند اما بیش از ۱۵ نفر دیگر به صورت جانبی وغیر  مستقیم در 

بخش های مختلف مرتبط با این مجموعه فعالیت و همکاری دارند.
اتحادیه  در  خود  مسئولیت  از  ادامه  در  مجرب  و  کرده  تحصیل  مدیر  این 
صنف مصنوعات چوبی استان اصفهان خبرداد و گفت: در مقطعی به عنوان 
انجام وظیفه و خدمت می کردم و در مقطعی دیگر  اتحادیه  کارشناس در 
ریاست کمیسیون آموزش اتحادیه  را به عهده داشتم و از یکسال قبل هم 

در انجمن صنفی کابینت سازان استان فعالیت دارم که معاونت شورای حل 
اختلاف اعضای صنف به عهده من است.وی در همین حال به این نکته اشاره 
کرد که : اتحادیه نتوانسته حمایت و پشتیبانی که اعضای مختلف صنف نیاز 
دارند را از آنها به عمل آورد و پیگیر جدی مطالبات صنفی اعضا و فعالان صنف 
از مشکلاتی که گریبانگیر صنف ما شده،  افزود: یکی  باشد..مهندس اشجع 
فعالیت افراد و واحد های فاقد مجوز است که اغلب در سطح کیفی بسیار نازلی 
تولید و خدمات دهی می کنند، در این رابطه مشخصاً می توانم از نصاب های 
سیار نام ببرم که به صورت دوره گرد و بی آنکه دارای امکان صنفی مشخصی 
باشند، فعالیت می کنند. این درحالیست که برخی از کارفرمایان از این نصاب 
های سیار و دوره گرد حمایت و پشتیبانی به عمل می آورند و با تهیه و خرید 
متریال مصرفی آن را در اختیار این نصاب ها قرار می دهند که حاصل کار 
تولید محصولاتی فاقد کیفیت است.وی ابراز عقیده کرد: تولید محصولات بی 
کیفیت و عرضه این تولیدات با قیمت های نا متعارف و بعضاً پایین تر از تعرفه 
های مصوب باعث سردرگمی و بدگمانی مشتریان و مصرف کنندگان از کلیت 
این صنف می شود، به طوری که تقریباً تمامی گلایه ها و شکایت های ارجاعی 
به اتحادیه ناشی از عملکرد همین افراد و واحد های فاقد مجوز و نصاب های 
ادامه خاطرنشان کرد:  سیار و دوره گرد است.مدیر صنایع چوب اشجع در 
ماهیت شغلی ما به گونه ای است که برای طراحی و اجرای دکوراسیون داخلی 
به منازل مشتریان ورود می کنیم و مشخصاً اجرا و نصب کابینت در آشپزخانه 
های منازل صورت می گیرد بدیهی ست افرادی که چنین وظیفه ای به عهده 
دارند باید از لحاظ فنی و تخصصی و به ویژه از حیث اخلاقی، افرادی موجه 
باشند و صلاحیت آنها توسط اتحادیه و دیگر مراکز مربوطه احراز شده باشد. اما 
افراد نصاب سیار و دوره گرد تحت هیچ کنترل و نظارتی قرارندارند، البته اگر 
چه این افراد ملاحظات اخلاقی را مدنظر قرار می دهند اما از حیث کارآمدی 
فنی، مبتدی و فاقد تجربه هستند.وی در پاسخ به سوال خبرنگار ما که از 
اجرای طرح توسعه در صنایع چوب اشجع جویا شد، گفت: با توجه به پتانسیل 
های موجود و تجارب عملی و آموزه های تئوریک، طرح های زیادی برای 
توسعه در ذهن داریم که عملی ساختن این طرح ها مستلزم برخورداری از 
نقدینگی و سرمایه کافی است و ما چنین سرمایه ای در اختیار نداریم، از اینرو 
برای اجرای طرح های توسعه و افزایش میزان اشتغالزایی به حمایت دولت 
و سیستم بانکی نیازداریم که در قالب تسهیلات وام بلند مدت با نرخ بهره 
پایین، با ما تعاملو مساعدت نمایند. وی درپاسخ به اینکه چه محورهایی در 
طرح توسعه این مجموعه مدنظر دارید که با حمایت دولت آن را اجرایی کنید، 
افزود: یکی از طرح های سهم ما سامان دهی نصاب های سیار و آموزش و به 
کار گیری آنها در این مجموعه است. در عین حال قصد داریم کارگاه مجاور را 
به این مجموعه الحاق نماییم که فضای کارگاهی متناسب با حجم فعالیت و 
تولیدات گسترش یابد.مهندس اشجع ادامه داد: یکی دیگر از ایده های مهم و 
اصلی ما توسعه صنعت چوب در شاخه هنری آن است، همانطور که می دانیم 
از قدیم الایام محصولات هنری زیبا و ماندگاری در رشته های معرق کاری و 
منبت کاری توسط هنرمندان این رشته خلق شده که از ظرافت، تنوع و زیبایی 

کم نظیری برخوردار است و نشان از ارتباط نزدیک صنایع چوب و هنر دارد.
مدیر صنایع چوب اشجع همچنین با بیان اینکه مواد اولیه مصنوعات چوبی، 
انواع چوب های مختلف است اظهار کرد: با توجه به اینکه هر شهروند ایرانی 
نسبت به حفاظت از محیط زیست و منابع طبیعی مسئولیت دارد، لذا برداشت 
چوب از جنگل ها به هیچ عنوان در ردیف کاری ما نیست بلکه سعی می کنیم 
از چوب های پرکاربرد وارداتی مانند چوب گردو، چوب بلوط، چوب راش، چوب 
نراد روسی و نظایر آن استفاده کنیم.این مدیر مجرب و خلاق آنگاه اظهار 
کرد: فعالان و دست اندر کاران این صنعت عمدتا در زمینه تولید مصنوعات 
چوبی فعالیت می کنند اما فعالیت در شاخه هنری این صنعت به ندرت صورت 
می گیرد این در حالیست که این شاخه) معرق( از صنعت چوب طرفداران و 
مشتریان خاص خود را در بازارهای داخلی و خارجی دارد. بنابراین در صورت 
حمایت دولت و تزریق نقدینگی به این مجموعه می توانیم به طور جدی در 

شاخه های منبت کاری و معرق کاری فعالیت نموده و آثار ارزشمندی خلق و 
در بازارهای داخلی و مخصوصا خارجی عرضه کنیم که از این طریق ضمن 
معرفی و شناساندن هرچه بیشتر این هنر ارزشمند و سنتی به جهانیان برای 
کشورمان ارزآوری قابل توجهی داشته باشیم.مهندس اشجع در همین زمینه 
تلاش و اقدام دولت در برگزاری نمایشگاه های خارجی به منظور نمایش و 
ابراز امیدواری  عرضه مصنوعات هنری چوبی کشورمان را ضروری خواند و 
این هنر سنتی اصیل و اسلامی )معرق و منبت  به منظور شناساندن  کرد 
برگزاری  با  رابطه  در  را  مناسب  شرایط  و  بستر  دولت   ) چوب  روی  کاری 
نمایشگاه های برون مرزی فراهم نماید.وی تصریح کرد: از آنجایی که برگزاری 
بخش خصوصی  لذا  می کند  را طلب  هزینه سنگینی  نمایشگاه هایی  چنین 
به تنهایی قادر به تامین هزینه برگزاری چنین نمایشگاه هایی در کشورهای 
است.این مدیر  و مساعدت و حمایت دولت لازم و ضروری  نیست  خارجی 
مجرب و کارآزموده در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار ما مبنی بر علت تاکید بر 
برگزاری نمایشگاه های برون مرزی گفت: واقعیت اینست که آثار هنری که از 
چوب خلق می شود در کشورهای دیگر  مورد استقبال قرار می گیرد و در کشور 
ما به این هنر سنتی و اصیل باستانی توجه چندانی نمی شود که البته بررسی 
علل و عوامل این مساله خود بخش جداگانه و مفصل را طلب می کند، در هر 
حال با توجه به استقبال چشمگیر بازارها و مشتریان خارجی از آثار هنری 
خلق شده از چوب در قالب های معرق و منبت چنانچه دولت در برگزاری 
نمایشگاه های خارجی پیشقدم شود هزینه  های حضور شرکت هایی مانند این 
 ... مجموعه را کاهش دهد و از جهت واگذاری غرفه اطلاع رسانی از قبل و 
مساعدت های لازم را به عمل آورد قطعا در ارزآوری برای کشورمان بسیار حائز 
اهمیت خواهد بود. مدیر صنایع چوب اشجع در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه 
آیا برای برخورداری از تسهیلات بانکی ویژه تا کنون پیگیری هایی داشته اید و 
این پیگیری های به چه نتیجه ای منجر شده اظهار کرد: در یک مقطع زمانی از 
طریق اتحادیه صنفی تقاضای دریافت وام با بهره پایین و تنفس یک یا دو ساله 
در باز پرداخت اقساط ارائه دادیم که متعاقب آن فرم های مربوطه بانکی را نیز 
پر کردیم با این وجود تا کنون نتیجه  ای نگرفته ایم که اکنون فرصت را مغتنم 
شمرده از مسئولان محترم بانک عامل تقاضا می کنیم در راستای حمایت از 
تولید و کارآفرینی و به خصوص به منظور کمک به تحقق اهداف ارزشمند 
جهش تولید در اعطای تسهیلات مذکور به این مجموعه مساعدت و تعامل 
لازم را به عمل آورند. مهندس اشجع در ادامه بر شمردن مشکلات عدیده ای 
که گریبانگیر مجموعه تحت مدیریت وی است: عدم حمایت تامین اجتماعی 
در محاسبه تعرفه حق بیمه را مورد اشاره قرارداد و گفت: تامین اجتماعی قبلًا 
تعرفه حق بیمه را ۱۰ درصدی برای ما محاسبه می کرد که به نوعی حمایت 
محسوب می شد اما به دلیل یکسری جابجایی های داخلی که در مجموعه 
کارگاهی داشته ایم ،این تعرفه از سوی تامین اجتماعی به ۳۰ درصد افزایش 
یافته که این تعرفه برای چندین پرسنل شاغل در این مجموعه عدد بالایی را 
در هر ماه تشکیل می دهد و در این شرایط نامساعد اقتصادی و رکود کسب 
و کار صنوف مختلف تامین و پرداخت چنین مبلغ کلان برای ما بسیار سخت 
با  انتظار داریم سازمان ها و ارگان های زیرمجموعه دولت   ، و دشوار است 
توجه به نقشی که کارگاه های تولیدی صنعتی در ایجاد اشتغال و کاهش نرخ 

بیکاری در جامعه به عهده دارند از این واحدها به خصوص صنایع چوب اشجع 
حمایت و پشتیبانی کنند نه اینکه با افزایش تعرفه ها عملًا در مسیر اشتغال 
زایی ایجاد مانع شود .مدیر صنایع چوب اشجع در ادامه با بیان اینکه بخشی از 
مشکلات در این بخش ناشی از عدم وجود یک تشکل صنفی منسجم و کارآمد 
است خاطرنشان کرد : در سال گذشته دوره انتخابات اتحادیه صنفی فرا رسید 
که من به عنوان کاندیدای هیات مدیره اعلام آمادگی کردم اما با شیوع ویروس 
کرونا برگزاری این انتخابات به تعویق افتاد که این تعویق تا به امروز ادامه یافته 
در حالی که اکنون صنوف و مشاغل مختلف با رعایت پروتکل های بهداشتی 
فعالیتهای خود را از سر گرفته و خود را با شرایط جدید تطبیق داده اند لذا 
انتظار داریم با عنایت مسئولین  محترم  خصوصا اتاق اصناف اصفهان این 
انتخابات در اسرع وقت برگزار شود تا با شکل گیری مدیریت جدید اتحادیه 
صنفی بتوانیم مشکلات و موانع موجود را به طور جدی پیگیری و مطالبات 
صنفی اعضا را تامین کنیم ضمن اینکه ساماندهی نصابهای دوره گرد نیز یکی 
از مهمترین وظایفی است که به عهده هیئت مدیره جدید اتحادیه صنفی قرار 
دارد چون همانطور که قبلًا هم اشاره کردم این نصاب های دوره گرد عموما 
فاقد تخصص و تجربه بوده و نیاز به آموزش و ساماندهی دارند تا بدین وسیله 
ضمن ایجاد انسجام و یکپارچگی در این صنف از سودجویی افراد و واحد های 
فرصت طلب که موجب بدگمانی مصرف کنندگان نسبت به فعالان صادق و 
متخصص این صنعت می شوند جلوگیری به عمل آید .مدیر صنایع چوب 
اشجع همچنین لزوم تامین سوخت واحد های فعال این صنف را مورد تاکید 
قرار داد و یادآور شد در گذشته سوخت مورد نیاز این صنف نفت بوده که 
اتحادیه به صورت سهمیه ای تا حدی این نیاز را تأمین می کرد اما با گسترش 
گازرسانی اعلام شد که کارگاه های تولیدی مصنوعات چوبی نیز به گازکشی 
واحد خود اقدام نمایند که متعاقباً سهمیه نفت قطع شد اما گازرسانی هم 
صورت نگرفت .وی با بیان اینکه در شرایط فعلی از حیث سیستم سرمایشی 
و گرمایشی کارگاه با مشکل مواجه هستیم افزود : در حالی که کمتر از ۲۰ 
متر با علمک گاز فاصله داریم اما تاکنون شرکت گاز در گازرسانی به این واحد 
اقدامی صورت نداده است البته این مشکل در رابطه با اکثر اعضا و فعالان این 
صنف عمومیت دارد به طوری که با شرایط بسیار سختی با هزینه های سوخت 
مورد نیاز خود را ترمیم می کنند انتظار داریم شرکت گاز در این زمینه با ما 

تعامل و همکاری لازم را به عمل آورد.                        ادامه در صفحه 5
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رئیس سازمان حفاظت محیط زیست:

باید میان برق و آلایندگی، یکی را 
انتخاب کرد

جمع آوری 1118 میلیارد تومان زکات 
در سال جاری

بالاخره  اینکه  بیان  با  رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
باید میان برق و آلایندگی یکی را انتخاب کرد، گفت: حدود 
به  و  تولید می شود  مازوت  با  برق در کشور  ۵ هزار مگاوات 
دارند،  فاصله  با شهرها  نیروگاه هایی که  از  برخی  دلیل،  این 
خصوص  در  کلانتری  می سوزانند.عیسی  مازوت  همچنان 
به  توجه  با  کرد:  اظهار  کشور  نیروگاه های  در  مازوت سوزی 
کمبود گاز در نیروگاه ها، تعدادی از نیروگاه ها مجبور هستند 
برای تولید برق مازوت بسوزانند و در غیر این صورت ممکن 
ایران  در  گاز خانگی  افزود: مصرف  برق قطع شود.وی  است 
افزایش داشته است  امسال ۱۵ درصد  طبق نظر وزیر نفت، 
و از این رو نیروگاه ها با کمبود گاز مواجه هستند و به اندازه 
محیط  حفاظت  سازمان  نمی رسد.رئیس  گاز  آن ها  به  کافی 
با  در کشور  برق  مگاوات  هزار  تصریح کرد: حدود ۵  زیست 
مازوت تولید می شود و به این دلیل، برخی از نیروگاه هایی که 
با شهرها فاصله دارند، همچنان مازوت می سوزانند.کلانتری 
افزود: با توجه به این مسائل و مشکلات، بالاخره باید میان 
این  به  پاسخ  در  کرد.وی  انتخاب  را  یکی  آلایندگی  و  برق 
شرایط  در  آلایندگی  و  برق  تامین  مدیریت  میان  که  سوال 
من،  برای  گفت:  می کنید؟  انتخاب  را  کدام  مازوت سوزی، 

هوای سالم از همه چیز مهم تر است.

از  امداد  کمیته  مردمی  مشارکت های  توسعه  معاون 
جمع آوری ۱۱۱۸ میلیارد تومان زکات در سال جاری خبر 
امور  اعتبارات زکات صرف  از ۸۰ درصد  بیش  و گفت:  داد 

معیشتی محرومان می شود.
مردمی  مشارکت های  توسعه  معاون  عسگریان،  علیرضا 
در  پرداختی  زکات  کرد:میزان  خاطرنشان  امداد  کمیته 
تومان عبور  از مرز هزار میلیارد  امسال  کشور در ۱۰ ماهه 

کرده و به بالای ۱۱۱۸ میلیارد تومان رسیده است.
وی با بیان اینکه بیش از ۸۰ درصد زکات جمع آوری شده 
عایدات  از  است،گفت:  نیازمندان شده  معیشتی  امور  صرف 
غذایی  بسته  هزار   ۲۵۰ و  یک  میلیون  زکات  از  حاصل 
تهیه ۸۷۰۰  به  اشاره  با  است.عسگریان  توزیع شده  و  تهیه 
جهیزیه به ارزش ۸۷ میلیارد تومان برای نوعروسان از محل 
قلم وسیله ضروری منزل  افزود:همچنین ۱۲۰ هزار  زکات، 
توسعه  است.معاون  شده  ارائه  نیازمندان  به  محل  همین  از 
از  عمرانی  اقدامات  به  امداد  کمیته  مردمی  مشارکت های 
محل زکات اشاره و خاطرنشان کرد:کمک به ساخت 9 هزار 
روشنایی  تامین  و  جاده  ساخت  غسالخانه،  مسجد،احداث 
معابر از جمله موارد عمرانی از محل هزینه کرد زکات است.

15 هزار زندانی در قالب طرح پایش
 در کل کشور آزاد شدند

سهم ناچیز کشاورزی در مقابل 
سرمایه گذاری میلیون دلاری در صنعت

دادستان عمومی و انقلاب تهران گفت: در طرح پایش و غربالگری 
که از سیاست های تحولی قوه قضائیه بوده، با تأسیسات و ارفاقات 
قانونی ۱۵ هزار نفر در کل کشور آزاد شدند که از این تعداد 4 
هزار نفر مربوط به استان تهران هستند.علی القاصی مهر دادستان 
مسئولیتی  در  ما  امروز  داشت:  اظهار  تهران  انقلاب  و  عمومی 
قرار داریم که باید بتوانیم پاسدار رسالت های امام )ره( و خون 
شهدا باشیم، خدمت به مردم از بزرگترین نعمت هایی است که 
برتر  تاکید کرد: خدمتی  نصیب ما گشته است.دادستان تهران 
از دستگیری یک گرفتار و پیگیری مشکل وی وجود ندارد. هر 
کنیم  استناد  روز  این  به  روز حساب  در  توانیم  ما می  از  کدام 
که توانسته ایم بر اساس مسئولیتی که داشتیم گره از کار یک 
افزود: نگاه تحولی ریاست قوه قضائیه در  باز کنیم.وی  نیازمند 
بازاجتماعی شدن زندانیان موجب آرامش در زندان ها و اعتماد 
مردم به دستگاه قضا شده که در تاریخ انقلاب اسلامی بی سابقه 
است.القاصی با اشاره به لزوم پایش دقیق زندانیان و استفاده از 
تمام امکانات و راهکارهای قانونی تخفیفات قضائی گفت: در طرح 
پایش و غربالگری که از سیاست های تحولی قوه قضائیه بوده، 
آزاد  در کل کشور  نفر  هزار  قانونی ۱۵  ارفاقات  و  تأسیسات  با 
شدند که از این تعداد 4 هزار نفر مربوط به استان تهران هستند.
دادستان تهران تصریح کرد: رویکرد قوه قضائیه تأمین امنیت و 
مراقبت از امنیت جامعه است و در این مسیر افرادی که سابقه دار، 
مخل آسایش شهروندان و امنیت مردم باشند، آزاد نخواهند شد.

مجلس  طبیعی  منابع  و  آب  کشاورزی،  کمیسیون  رئیس 
سال   4۰ در  است  مظلوم  کشاورزی  گفت:  اسلامی  شورای 
سرمایه گذاری  صنعت  حوزه  در  دلار  میلیون   ۷۰۰ گذشته 
جواد  نداده ایم.سید  انجام  کاری  کشاورزی  در  اما  کردیم 
ساداتی نژاد گفت: با توجه به درجه حرارتی که در این منطقه 
وجود دارد و بارش کمی که داریم هیچ راهی غیر از گلخانه 
کشاورز  برای  اقتصادی  صرفه  نمی تواند  کار  هیچ  و  نداریم 
بانک کشاورزی  اعتباری که  با  اینکه،  بابیان  باشد.وی  داشته 
کشاورزان  کنیم  کاری  می دهد  قرار  کشاورزان  اختیار  در 
 4۰ در  است  مظلوم  کشاورزی  گفت:  کنند،  احداث  گلخانه 
سال گذشته ۷۰۰ میلیون دلار در حوزه صنعت سرمایه گذاری 
اذعان  نداده ایم.وی  انجام  کاری  کشاورزی  در  اما  کردیم 
آن سرمایه گذاری  اگر  و  است  اقالیم مختلف  با  ایران  داشت: 
را در حوزه کشاورزی انجام داده بودیم در حالا حاضر در این 
در  درصورتی که  بود  کمتر  گرفتاری هایمان  تحریمی  شرایط 
است  مثبت  کشاورزی  در  اما  است  منفی  صادرات ها  تحریم 
حمایتی  هیچ  اینکه  علی رغم  بخش  این  می دهد  نشان  که 
انجام می دهد. احسن  نحو  به  را  اما کار خودش  نشده  از آن 

ساداتی نژاد با اشاره به اینکه، در بخش مرکزی کاشان و آران 
و بیدگل بیشترین کشت گلخانه را داریم و درجه حرارت در 
این بخش ها بالاست و بارش ها هم در این منطقه پایین است، 
به  نسبت  گلخانه  در  مترمربع  در  گوجه  کیلوگرم   ۲۰ گفت: 
زمین معمولی عملکردش ۵ برابر است اما باید این مقدار را تا 
۵۵ کیلو بالا ببریم تا حداقل به متوسط کشور در هر مترمربع 
برسد و گلخانه ها به سمتی برود که سطح کشت هم بالا برود.

و  تدبیر  دولت  از  پیش  وزیر جهاد کشاورزی گفت: 
امید، میزان کل شیر تولیدی ما حدود ۳/۸ میلیون تن 
بود و امروز به ۳/۱۱ میلیون تن رسید و انشاالله تا پایان 

دولت این عدد را به ۱۲ میلیون تن خواهیم رساند.
مراسم  در  کشاورزی،  جهاد  وزیر  خاوازی،  کاظم 
افتتاح طرح های وزارت جهاد کشاورزی و تجلیل از 
کشاورزان نمونه گفت: امروز اتفاق بسیار بزرگی در 
جامعه علمی کشور رخ داد اولین واکسن پروتئینی نوع 
ترکیب تزریقی - استنشاقی دنیا به دست دانشمندان 
موسسه تحقیقات و سرم سازی رازی اجازه ورود به 
افتخار بزرگی بود.  بالینی گرفت، این  آزمایش های 
یکی از کم عارضه ترین و سیف ترین واکسن هاست 
و بیشترین داده های آزمایشات حیوانی را، ایران دارد. 
ایران بیشترن داده ها را در خصوص موش خوکچه 
هندی و همستر و خرگوش و میمون دارد که هنوز 

ایمن سازی در آنها بعد از ۸ ماه پایدار مانده است.
جامعه  برای  خوب  روزهای  از  یکی  امروز  افزود:  او 
از  تقدیر  برای  ای  بهانه  امروز  است.  کشاورزی 
هستند  نمونه  ما  کشاورزان  است.  نمونه  کشاورزان 
که از بین 4 میلیون ۳۰۰ هزار نفر، نزدیک به ۱۷۰ 
کشاورز به عنوان پیش رو انتخاب شدند. این افراد در 

بخش باغبانی با متوسط تولید کشور حداقل 9 برابر 
اختلاف دارند در بخش زراعت 4 برابر اختلاف دارند و 
در بخش دام، طیور و آبزیان ۵/۲ برابر اختلاف دارند. 
اگر رفتار این کشاورزان را به سایر کشاورزان از طریق 
آموزش و ترویج منتقل کنیم، اتفاق بزرگی برای کشور 
می افتد.  یکی از این راهها آموزش و مجازی است. 
۳۲ استودیو را آماده کردیم که هم کشاورزان پیش رو 
بیایند و هم کارشناسان و پژوهشگران که دانش خود 

را به سایر کشاورزان منتقل کنند.
وزیر جهاد کشاورزی بیان کرد: دو پروژه عظیمی که 
امروز افتتاح می شود یکی از آنها پروژه های گلخانه ای 
است. پیش از دولت تدبیر و امید ۸ هزار هکتار گلخانه 
داشتیم و امروز به ۲۱ هزار هکتار گلخانه می رسد و 
انشااله تا پایان دولت به عدد ۲۵ هزار هکتار می رسیم. 
به  کشاورزی  بخش  که  است  توجهی  بعدی  نکته 
زنجیره ها کرد و امروز یکی از بزرگترین زنجیره ها در 
بخش دام افتتاح می شود؛ فاز یک و دو، هر فاز حدود 
۱۰ هزار راس دام است. پیش از دولت تدبیر و امید، 
میزان کل شیر تولیدی ما حدود ۳/۸ میلیون تن بود 
و امروز به ۳/۱۱ میلیون تن رسید و انشااله تا پایان 

دولت این عدد را به ۱۲ میلیون تن خواهیم رساند.

از 9  بیش  سالی  گفت:  قضاییه  قوه  راهبردی  معاون 
میلیون پرونده یکتا وارد دستگاه قضایی و ۱۷ میلیون 
رسیدگی انجام می شود و تعداد بالای پرونده ها یکی 
محمد  استسید  دادرسی  اطاله  دلایل  اصلی ترین  از 
صاحب کار معاون راهبردی قوه قضاییه در گفت وگویی 
در خصوص سند تحول قضایی اظهار داشت: در سند 
تحول قضایی مشخص شده که چه کاری در چه بازه 
زمانی انجام شود؛ سالی بیش از 9 میلیون پرونده یکتا 
انجام  رسیدگی  میلیون   ۱۷ و  قضایی  دستگاه  وارد 
می شود؛ در این سند سعی شده روی روند های کلی 
که می تواند عملکرد را تحت تاثیر قرار دهد تمرکز شود.

وی ادامه داد: یکی از بحث های مهم سند تحول این 
است که اصلا اجازه ندهیم پرونده ای تشکیل شود؛ برای 

مثال در معاملات سامانه ای تعریف شود که اطلاعات 
سابقه فعالیت را در اختیار طرف های معامله قراردهد 

تا قرارداد های تجاری منجر به تشکیل پرونده نشوند.
بالای  تعداد  کرد:  تاکید  قضاییه  قوه  راهبردی  معاون 
پرونده ها یکی از اصلی ترین دلایل اطاله دادرسی است 
برخی تصمیم گیری های اقتصادی که منجر به تکانه 
اقتصادی می شوند حجم زیادی از پرونده های قضایی را 
ایجاد می کنند.صاحبکار با بیان اینکه ادعای اعسار خود 
یک مرحله به رسیدگی ها اضافه می کند، افزود: در سند 
تحول قضایی پیش بینی شده که این فرایند به صورت 
خودکنترل اتفاق بیافتد و فرد مدعی اعسار یک سری 
مثال  به عنوان  کند؛  قبول  را  خودکار  محدودیت های 
فردی که ادعای اعسار می کند نتواند وام های میلیاردی 

بگیرد یا سرمایه گذاری های کلان در بورس کند.
معاون راهبردی قوه قضاییه یادآور شد: روند توسعه قوه 
قضاییه هوشمند در سال های گذشته با سرعت بالایی 
درحال اتفاق افتادن است، سامانه هایی راه اندازی خواهد 
شد که رفتار های قاضی را رصد کنیم؛ یکی از بحث های 
مهم سند تحول قضایی انتشار عمومی آرای قضات است 
که آرای صادره درمعرض دید قرار می گیرد و قضات در 

صدور آرا دقت نظر بیشتری خواهند داشت.

در  حضور  با  اسلامی  محمد 
خبر  شبکه  امشب  تیتر  برنامه 
کشور  آزادراه های  طول  افزود: 
امیدوار یم  ۷۶ کیلومتر بود که 
 ۳۱۰۰ به  دولت  این  پایان  تا 

کیلومتر افزایش یابد.
وی افزود: آزادراه غدیر که ظرف 
شده  ساخته  و  طراحی  سال   ۵
قرار  برداری  بهره  آستانه  در  و 
گرفته است گره بزرگ ترافیکی 
را  البرز  و  تهران  استان های 
از  زمان سفر  و  برطرف می کند 
آبیک تا چرمشهر ورامین را یک 

و نیم ساعت کاهش می دهد.
بزرگراهی  بخش  در  گفت:  او 
کشور  بزرگراه  کیلومتر   ۳۵ نیز 
کیلومتر  هزار   ۲۰ از  بیش  به 
اصلی  راه های  و  رسید  خواهد 
هم از مجموع ۱4 هزار کیلومتر 
افزایش  کیلومتر  هزار   ۲۶ به 
راه  وزیر  گفته  یافت.به  خواهد 
راه های  توسعه  شهرسازی  و 
هزار   ۳ از  آسفالته  روستایی 
کیلومتر  هزار   ۲۰ به  کیلومتر 
انقلاب  دستاورد های  دیگر  از 
سازی  راه  بخش  در  اسلامی 
 ۵ اتصال  همچنین  است.وی 

را  ریلی  شبکه  به  استان  مرکز 
دولت  دستاورد های  جمله  از 
و  دانست  دوازدهم  و  یازدهم 
استان های  دولت  این  در  افزود 
غربی،  و  شرقی  آذربایجان 
به  گیلان  و  کرمانشاه  همدان، 
که  پیوستند  آهن سراسری  راه 
البته آذربایجان شرقی از طریق 

میانه به راه آهن متصل بود.
بازار  ظرفیت  از  استفاده  وی 
برای  مالی  تامین  در  سرمایه 
با  را  زیرساخت ها  ساخت 
و  مرکزی  بانک  همکاری 
سازمان برنامه و بودجه و وزارت 
امور اقتصادی و دارایی از دیگر 
اقدامات وزارت راه و شهرسازی 
از  و  طرح   ۳۱ افزود:  و  دانست 
را  دار  اولویت  طرح   9 جمله 
دست  در  بازار  این  ظرفیت  با 
این  جمله  از  که  داریم  ساخت 
آهن  راه  به  می توان  طرح ها 
حیدریه،  تربت  بیرجند  زاهدان 
بوشهر  شیراز  اهواز،  اصفهان 
عسلویه، گرگان مشهد و آزادراه 
ساحلی شمال، شیراز بوشهر، قم 
بندر  اهواز  اهواز،  اراک، پل زال 
سیرجان  و  نطنز  نایین  امام، 

ضمن  کرد  اشاره  بندرعباس 
تهران  آزادراه  قطعه سوم  اینکه 
شمال به طول 44 کیلومتر نیز 
از این محل تامین مالی خواهد 
شد.وزیر راه و شهرسازی ساخت 
آزادراه قزوین رشت به طول 9 
شیفت  سه  در  را  کیلومتر 
دیگر  جمله  از  روزی  شبانه 
دانست  حوزه  این  فعالیت های 
مسیر،  این  ساخت  با  افزود  و 
کریدور های  ترافیکی  گره های 
می شود.اسلامی  برطرف  کشور 
خصوص  در  برنامه  ادامه  در 
گفت:  مسکن  ملی  اقدام  طرح 
شرایط  واجد  نفر  هزار   4۳۶ از 
تاکنون  نفر  هزار   ۱۵۰ از  بیش 
مبلغ 4۰ میلیون تومان واریزی 
طرح  مشکلات  اند.تمام  داشته 
برطرف شده  ملی مسکن  اقدام 
است.او ادامه داد: با وجود اینکه 
به  اما   شده  تمام  واریز  مهلت 
امکان  شده  گفته  مسکن  بانک 
نام  ثبت  که  افرادی  برای  واریز 
کرده اند وجود داشته باشد. اگر 
هزار  به۳۲۰  ها  واریزی  تعداد 
سرعت  با  طرح  برسد،  واحد 

بیشتری پیش خواهد رفت.

وزیر جهاد کشاورزی:

 تا پایان دولت به عدد 25 هزار هکتار گلخانه می رسیم
تعداد بالای پرونده ها؛ دلیل اصلی اطاله دادرسی 

 سالانه 9 میلیون پرونده وارد دستگاه قضا می شود

 وزیر راه و شهرسازی: 

تمام مشکلات مسکن ملی برطرف شده است

در ۷ سال دولت به طور متوسط هر 
۳۰ روز یک تصفیه خانه فاضلاب، 
هر ۵۰ روز یک سد بزرگ ملی و 
هر ۶۰ روز یک تصفیه خانه آب به 

مدار بهره برداری رسیده است.
درباره  نیرو  وزیر  اردکانیان،  رضا 
در  برق  و  آب  مصرف  وضعیت 
حدود ۱۵  آمار  اگر  گفت:  کشور 
در  کنیم  بررسی  را  اخیر  سال 
اوج  متوسط  طور  به  سال  هر 
بار نسبت به سال قبل ۵ درصد 
نیرو  است.وزیر  داشته  افزایش 
ادامه داد: از دو سال گذشته برنامه 
را شروع کردیم  مدیریت مصرف 
شدیم  موفق   9۷ تابستان  در  و 
۵ درصد رشد را به زیر ۳ درصد 
کاهش دهیم و در تابستان گذشته 
به ۱ درصد رساندیم و نتیجه این 
برنامه خاموشی صفر در تابستان 

9۸ بود.وی، افزود: در صنعت برق 
از  متعددی  گذاری های  هدف 
جمله افزایش تولید انرژی داریم 
میلیون   ۱ حدود  ساله  هر  که 
اضافه  آن  به  جدید  مشترک 
می شود.اردکانیان، ضمن اشاره به 
امکان صادرات انرژی به کشورهای 
افزایش  قبال  در  گفت:  همسایه، 
انجام  و  صادرات  امکان  انرژی، 
تبادل  قراردادهای  در  تعهدات 
انرژی را داریم که منبع ارزی برای 
صنعت برق محسوب می شود.وی، 
اهداف  از  دیگر  یکی  داد:  ادامه 
صنعت برق کاهش اوج بار است به 
گونه ای که در تابستان خاموشی 
افزایش  برنامه  و  باشیم  نداشته 
انرژی و صادرات را مدیریت کنیم.
وزیر نیرو، گفت: امسال به نقطه ای 
بار  اوج  اعلام کنیم  نرسیدیم که 
99 سپری شده است و با احتمال 
زیاد امسال اوج بار نسبت به سال 
قبل از یک درصد تجاوز نخواهد 
افزود: در بخش خانگی  کرد.وی، 
کمک  با  مگاوات   4۰۰ حدود 
شرکت های دانش بنیان مدیریت 
سال  در  داد:  ادامه  کردیم.او 
گذشته حدود یکصد و ۲۰ هزار 

تفاهم نامه با بخش های صنعتی و 
تولیدی کشور قبل از فصل گرما 
به امضا رساندیم که از این محل 
۳۵۰ میلیارد تومان پاداش به این 
امسال  و  گرفت  تعلق  بخش ها 
تعداد تفاهم نامه ها به ۲94 هزار 
رسیده است.وزیر نیرو، در تشریح 
افتتاح پروژه های پویش الف-ب-

قرار  امسال  پایان  گفت:تا  ایران، 
سرمایه  با  را  پروژه   ۲۵۰ است 
میلیارد  هزار   ۵۰ حدود  گذاری 

تومان به بهره برداری برسانیم.
در  خاموشی  درباره  اردکانیان، 
مناطق جنوبی کشور گفت: صنعت 
برق اولین بار در سال 9۸ موفق به 
کسب دستاوردهای خوبی از جمله 
انرژی  تلفات  کردن  رقمی  تک 
همچنین  و  بود  توزیع  شبکه  در 
بار تا ۱ درصد و در  به رشد اوج 
به  غیرمتکی  نیروگاه های  سهم 
سوخت های فسیلی به ۲۵ درصد 
در  کرد:  تصریح  نیرو،  رسید.وزیر 
۷ سال دولت به طور متوسط هر 
۳۰ روز یک تصفیه خانه فاضلاب، 
هر ۵۰ روز یک سد بزرگ ملی و 
هر ۶۰ روز یک تصفیه خانه آب به 

مدار بهره برداری رسیده است.

وزیر نیرو: 

در 7 سال اخیر هر 5۰ روز یک سد ملی افتتاح کردیم

بر  تاکید  با  خامنه ای  آیت اله  حضرت 
شرط  دارد  حق  که  طرفی  آن  اینکه 
خاطرنشان  است  ایران  کند،  معین 
کردند: اگر می خواهند ایران به تعهدات 
بایستی  آمریکا  برگردد  برجامی 
و  کند  لغو  عمل  در  کلا  را  تحریم ها 
به  آن وقت  راستی آزمایی کنیم،  بعد  ما 

برمی گردیم. برجامی  تعهدات 
فرمانده  خامنه ای  آیت اله  حضرت 
از  جمعی  دیدار  در  قوا  کل  معظم 
پدافند  و  هوایی  نیروی  فرماندهان 
همافران  تاریخی  بیعت  ارتش،  هوایی 
 ۵۷ بهمن   ۱9 در  خمینی)ره(  امام  با 
از  و  مهم  شگفتی سازی های  از  یکی  را 
عوامل اصلی پیروزی انقلاب و همچنین 
محاسباتی  خطای  نشان دهنده 
لازمه  گفتند:  و  برشمردند  آمریکایی ها 
استمرار حرکت پرشتاب انقلاب، حضور 
بی وقفه،  تلاش  و  کار  صحنه،  در  مردم 
مسئولان،  میان  بخصوص  کلمه  اتحاد 
افزایش  و  الهی  وعده  به  اعتماد 

مؤلفه های قدرت ملی در عمل است.
ایران  بگذارد  شرط  باید  که  طرفی 

است
انقلاب اسلامی همچنین قضایای  رهبر 
فضاحت بار اخیر آمریکا و سقوط ترامپ 
انتظام اجتماعی  را افول آبرو، قدرت و 
و سیاسی آمریکا خواندند و با اشاره به 
اظهارنظر مقام های اروپایی و آمریکایی 
تأکید کردند:  تحریم ها  و  برجام  درباره 
هیچ گونه  اروپایی ها حق  و  آمریکایی ها 
تعهدات  زیرا  ندارند  شرط گذاری 
آن  و  کردند  نقض  را  خود  برجامی 
جمهوری  بگذارد  شرط  باید  که  طرفی 
خود  تعهدات  به  زیرا  است  اسلامی 
به  هنگامی  ایران  بنابراین  بود.  پایبند 
گشت  بازخواهد  خود  برجامی  تعهدات 
را در عمل و  که آمریکا همه تحریم ها 
کند  لغو  کاغذ،  روی  بر  یا  در حرف  نه 

و این لغو تحریم ها مورد راستی آزمایی 
قطعی  سیاست  این،  گیرد.  قرار  ایران 
اسلامی  جمهوری  برگشت  غیرقابل  و 
و  است  مسئولان  همه  اتفاق  مورد  و 
کرد. نخواهد  عدول  آن  از  هیچکس 

حادثه  دیدار  این  در  قوا  کل  فرمانده 
ایام اله خواندند  از  را   ۱۳۵۷ بهمن   ۱9
از  مهمی  بخش  شدن  جدا  افزودند:  و 
مردم  و  امام  به  آنها  پیوستن  و  ارتش 
شبیه معجزه بود زیرا تکیه اصلی رژیم 
در  و  بود  ساواک  و  ارتش  به  طاغوت 
که  خوردند  ضربه  آنجایی  از  نهایت 

نمی کردند. تصور  هیچ گاه 
خطای  به  خامنه ای  آیت اله  حضرت 
دموکرات  دولت  عجیب  محاسباتی 
آمریکا در آن زمان، در ارزیابی شرایط 
کشور و مردم نیز اشاره کردند و گفتند: 
آمریکایی ها به ارتش شاهنشاهی بسیار 
امیدوار بودند و بر اساس اخبار قطعی، 
با  تا  بودند  کرده  طراحی  را  کودتایی 
و  انقلاب  پیشروان  و  سران  دستگیری 
علیه  گسترده  خشونت  از  استفاده  با 
مردم، مانع سقوط رژیم شوند اما یکی 
را  آنها  شیطانی  نقشه  که  عواملی  از 
در  هوایی  نیروی  حرکت  کرد،  باطل 

بود. نوزدهم بهمن 
قبال  در  آمریکا  محاسباتی  خطای 

ایران ادامه دارد
ایشان با تأکید بر اینکه خطای محاسباتی 
و  دارد  ادامه  ایران  قبال  در  آمریکا 
از  صحیحی  شناخت  و  درک  همچنان 
ملت ایران ندارند، افزودند: یک نمونه از 
بود  فتنه ۸۸  در  محاسباتی  این خطای 
به  آمریکا  دموکرات  جمهور  رییس  که 
خیال آنکه کار را تمام خواهد کرد، رسماً 

از فتنه حمایت کرد.
کاخ  از  افتضاح  با  و  لگد  با  ترامپ 

سفید اخراج شده است
تحریم های  اسلامی  انقلاب  رهبر 

ایران  درآرودن  پا  از  هدف  با  بی سابقه 
را نمونه دیگری از خطاهای محاسباتی 
یکی  گفتند:  و  برشمردند  آمریکا 
دو  یک،  درجه  احمق های  همان  از 
ژانویه  عید  که  بود  گفته  پیش  سال 
می گیریم.  جشن  تهران  در  را   ۲۰۱9
زباله دان  به  خودش  شخص  آن  حالا 
با  و  لگد  با  او هم  رییس  و  رفته  تاریخ 
افتضاح از کاخ سفید اخراج شده است 
لطف  به  ایران  اسلامی  جمهوری  اما 

است. ایستاده  خداوند سربلند 
بودن  معیوب  و  دشمن  قبال  در 
نباید  آن  محاسباتی  دستگاه 

ساده انگاری کرد
بر  تأکید  با  خامنه ای  آیت اله  حضرت 
بودن  معیوب  و  دشمن  قبال  در  اینکه 
دستگاه محاسباتی آن نباید ساده انگاری 
کرد، خاطر نشان کردند: عوامل دیگری 
انقلاب  حرکت  بودن  موفق  در  نیز 
اسلامی مؤثر بوده اند که عبارتند از کار 
و تلاش، حضور مردم در صحنه و ایمان 
آنان به لزوم این حضور، اعتماد به وعده 

الهی و طراحی های متقابل.
با نشستن و تماشا کردن هیچ کاری 

پیش نمی رود
با  کردند:  تأکید  اسلامی  انقلاب  رهبر 
نشستن و تماشا کردن هیچ کاری پیش 
میدان  در  حضور  با  مسئولان  نمی رود. 
دائماً  خدا،  به  اعتماد  با  و  عمل،  و  کار 
مولفه های قدرت ملی را افزایش دهند و 

در عمل تولید قدرت کنند.
قدرت  تولید  مظاهر  از  یکی  ایشان 
تناسب  به  مسلح  نیروهای  تقویت  را 
بین المللی  و  منطقه ای  اقتضائات 
رزمایش های  از  تجلیل  با  و  برشمردند 
اخیر افزودند: انجام چنین رزمایش های 
در  هم  آن  برانگیز،  اعجاب  و  بزرگ 
امنیت  تأمین  واقع  در  تحریم،  شرایط 
در  کشور  فرزندان  به دست  ملی 

افتخار  بسیار  و  کشور  مسلح  نیروهای 
خامنه ای  اله  آیت  است.حضرت  آمیز 
مسلح  نیروهای  در  قدرت  تولید  لازمه 
و  حفظ  تجهیزات،  تقویت  بر  علاوه  را 
معنوی  قدرت  و  ایمان  روحیه،  ارتقای 
نیروها دانستند و گفتند: خطای بزرگ 
که  است  این  منطقه  کشورهای  برخی 
طلب  بیگانگان  از  را  خود  ملی  امنیت 
دلار  میلیاردها  وجود  با  و  می کنند 
هزینه و تحقیر شدن و توهین شنیدن، 
در نهایت در بزنگاهها امنیت آنها تأمین 
قضایای  در  که  همانگونه  نمی شود؛ 
در  یا  و  تونس  و  مصر  قبل  سال  چند 
دیدیم. پهلوی  محمدرضا  سرنوشت 
بروز  از  مراقبت  لزوم  ادامه  در  ایشان 
گوشزد  نیز  را  داخل  در  اشتباه  و  خطا 
اشتباه های  از  یکی  افزودند:  و  کردند 
قدرت  مرعوب  که  است  این  بزرگ 
و  سیاسی  امور  در  یا  و  شویم  دشمن 

اقتصادی به دشمن امید ببندیم.
اگر با هرتوانی، مرعوب دشمن شویم 

از کار خواهیم افتاد
رهبر انقلاب اسلامی با تأکید بر اینکه 
بنای بر مبالغه درخصوص نیرو و توان 
اما  کردند:  خاطرنشان  نیست،  داخلی 
آن  و  ببینیم  را  درون  واقعیت های 
با  اگر  که  بدانیم  و  دهیم  ارتقاء  را 
کار  از  شویم  دشمن  مرعوب  هرتوانی، 

افتاد. خواهیم 
حق  اروپایی  کشور  سه  و  آمریکا 
برجام  برای  شروط  و  شرط  تعیین 

ندارند
و  منطق  اساس  بر  ثانیاً  افزودند:  ایشان 
اروپایی  کشور  سه  و  آمریکا  استدلال، 
پا  زیر  را  خود  برجامی  تعهدات  که 
شروط  و  شرط  تعیین  حق  گذاشته اند، 

برای برجام ندارند.
آنها  کردند:  تأکید  اسلامی  انقلاب  رهبر 
اول  در  کوتاه  بسیار  برهه  یک  در  صرفاً 

تعطیل  موقتاً  را  تحریم ها  از  بعضی  کار، 
برگرداندند  را  تحریم ها  بعداً  اما  کردند 
بنابراین حق  افزایش هم دادند،  و حتی 

گذاشتن شرط و شروط ندارند.
رهبر انقلاب اسلامی تأکید کردند: طرفی 
که حق دارد برای ادامه کار برجام شرط 
است  ایران  اسلامی  جمهوری  بگذارد، 
چرا که از اول به همه تعهدات برجامی 
خود  تعهدات  آنها  ولی  کرد  عمل  خود 
قطعی،  سیاست  کردند.ایشان  نقض  را 
غیرقابل بازگشت و عدول ناپذیر جمهوری 
مورد  که  را  برجام  خصوص  در  اسلامی 
اتفاق همه مسئولان کشور است، به این 
شکل بیان کردند: اگر می خواهند ایران 
باید  برگردد  خود  برجامی  تعهدات  به 
آمریکا تحریم ها را در عمل و نه با زبان 
و یا روی کاغذ، کلًا لغو کند، آن گاه پس 
تحریم ها،  لغو  صحت  راستی آزماییِ  از 
برجامی  تعهدات  به  اسلامی  جمهوری 

خود باز خواهد گشت.
انقلاب اسلامی مسئولان و دست  رهبر 
کلمه  اتحاد  به  را  امور کشور  اندرکاران 
و  کردند  موکد  توصیه  همصدایی  و 
همچنین  و  مردم  کلمه  اتحاد  گفتند: 
بسیاری  از  عبور  اصلی  عامل  مسئولان 
بوده  گذشته  سال   4۲ در  مشکلات  از 
و این هماهنگی و هم صدایی باید ادامه 
را  نیروهای مسلح  قوا،  یابد.فرمانده کل 
به ادامه تولید قدرت توصیه و در پایان 
دعای  و  لطف خداوند  به  کردند:  تأکید 
ملت  فردای  عصر)عج(  ولی  حضرت 
و  بهتر  مراتب  به  قطعاً  ایران،  کشور  و 

بالاتر از امروز خواهد بود.

شرط بازگشت ایران به تعهدات برجامی 

رهبر انقلاب: آمریکا باید تحریم ها را در عمل کلًا لغو کند
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استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
اصفهان گفت: هم زمان با ایام اله ده مبارک 
فجر ۳۲۸ پروژه در بخش کشاورزی استان 
پروژه ها  این  می شود،  افتتاح  اصفهان 
۲۳۵4 نفر اشتغال داشته است که از این 
آمار ۱۱۰9 نفر ایجاد اشتغال و ۱۲4۵ نفر 
به دنبال داشته است. را  اشتغال  تثبیت 

مهرداد مرادمند در نشست خبری اظهار 
فجر  مبارک  ده  ایام الله  با  هم زمان  کرد: 
استان  کشاورزی  بخش  در  پروژه   ۳۲۸

اصفهان افتتاح می شود.
استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 

اصفهان گفت: سهم تولیدات گیاهی ۱۵۲ 
مهندسی  فنی  امور  و  خاک  آب،  پروژه، 
۱۰۷ پروژه، تولیدات دام و طیور و آبزیان 
آبخیزداری  و  طبیعی  منابع  پروژه،   ۲۶
تعاون  پروژه،  امور عشایر ۱۳  پروژه،   ۱۸
و روستایی 9 پروژه و صنایع کشاورزی ۳ 
پروژه است.وی افزود: اعتبارات اختصاص 
یافته به این پروژه ها 4۸4۸ میلیارد ریال 
و ۲۳۵4 نفر اشتغال داشته است که از این 
آمار ۱۱۰9 نفر ایجاد اشتغال و ۱۲4۵ نفر 

تثبیت اشتغال را به دنبال داشته است.
بخش  ظرفیت های  به  اشاره  با  مرادمند 
این  گفت:  اصفهان  استان  کشاورزی 
که  است  قسمت  چند  در  ظرفیت ها 
کشاورزی  تولیدات  بخش  نخستین 
بخش  فعالیت  اصلی  شاخص  که  است 
غذایی  امنیت  و  سلامت  در  کشاورزی 
سازمان  است.رئیس  مهم  بسیار  و  بوده 

تصریح  اصفهان  استان  کشاورزی  جهاد 
در  اقلیمی  نظر  از  اصفهان  استان  کرد: 
منطقه خشک و نیمه خشک با کم آبی 
به  دارد  قرار  کشاورزی  بخش  در  مفرط 
همین خاطر اقداماتی که انجام می دهیم 
باید سازگار با شرایط این استان باشد که 
به تولیدات  این جهت استان اصفهان  از 
است.وی  آورده  روی  گلخانه ای  گیاهان 
با تأکید بر اینکه تا کنون ۲۱۵۰ هکتار 
برنامه  در  گفت:  کردیم،  احداث  گلخانه 
میزان  آن  به  هکتار  سالیانه ۲۰۰  داریم 
اضافه کنیم که ظرفیت استان که در ۵ 
هکتار  افزودن ۳۷۵۰  مشاهده شد  ساله 
است که پتانسیل استان اصفهان است و 
این سطح زیر  با  این است که  تلاشمان 
کشت ۵۷۰ هزار تن محصول گلخانه ای 
برای  را  ارزآوری  امکان  و  کنیم  تولید 

استان افزایش دهیم.

استاندارد  گلخانه  وجود  افزود:  مرادمند 
نوین  سامانه های  به  مجهز  و  پیشرفته 
استان  شاخص  ویژگی  که  است  آبیاری 
اصفهان در گلخانه ها استاندارد و پیشرفته 
و سامانه های نوین آبیاری است و استاندارد 

بودن آن ها در بحث تولید انرژی است.
استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رئیس 
بیشتر  بهره وری  کرد:  تصریح  اصفهان 
استان  در  که  است  ما  مدنظر  انرژی  از 
کمک  با  است،  انجام  حال  در  خوبی  به 
و  اصفهان  دانشگاه  صنعتی،  دانشگاه 
استانداری اصفهان قدم های بسیار خوبی 
داد:  ادامه  برداشته ایم.وی  زمینه  این  در 
سالانه بیش از ۲۰ هزار محصول گلخانه ای 
کارگو  می کنیم،  صادر  و  بسته بندی  را 
ترمینالی در فرودگاه شهید بهشتی وجود 
محصولات  صادرات  به  عمدتاً  که  دارد 

کشاورزی اختصاص یافته است.

ارائه  امکان  اینکه  به  اشاره  با  مرادمند 
خدمات فنی و مهندسی در زمینه ساخت 
است،  استان  ظرفیت های  از  گلخانه 
افزود: این توانمندی در قالب ۲۱ شرکت 
تولیدی  کارگروه  و ۱۲  فعال  گلخانه ساز 
سازه و تجهیزات گلخانه ای و بیش از ۶۰ 

نصاب گلخانه ای فعالیت می کنند.
تولید  خصوص  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
مادری  باغ  بزرگ ترین  پیوندک،  و  نهال 
این  که  داریم  را  پیوندی  چشمه  تولید 
و  است  اهمیت  حائز  بسیار  موضوع 
این  در  کشاورزی  جهاد  که  اقداماتی 
راستا انجام داده است موجب شده استان 
شناخته  اول  استان  عنوان  به  اصفهان 
شود، احداث باغ مادری و گلخانه اسکرین 
هاوس برای پیوندک یکی دیگر از اقدامات 
جهاد کشاورزی استان است که به سراسر 

کشور ارسال می شود.

در  تأکید کرد:  رئیس جمهور  به  نامه ای خطاب  در 
گونه ای  به  دولت  کاری  عمر  از  باقیمانده  فرصت 
تدبیر فرمایید که گلایه های مردم اصفهان و مطالبات 
آنان در خصوص زاینده رود مورد عنایت قرار گیرد 
بالاترین  در  برنامه ریزی،  و  مدیریت  کاستی های  و 
حد جبران شود.موضوع تأمین آب استان اصفهان 
و جریان دائمی زاینده رود، همواره یکی از مطالبات 
مردمی دیار نصف جهان بوده است، کشاورزان خواستار 
تأمین حق آبه خود هستند و از طرف دیگر خشکی 
زاینده رود، خشکی تالاب گاوخونی را به همراه داشته 
که تبعات زیست محیطی جبران ناپذیری را به همراه 
دارد.این مطالبات به دفعات و از راه های مختلف مورد 
پیگیری قرارگرفته و حتی رئیس جمهور نیز در سفر 
استانی خود، قول پیگیری مسأله جریان زاینده رود را 
داده بود، اما در حالی به پایان دولت نزدیک می شویم 
که این مطالبات همچنان در بلاتکلیفی به سر می برد.

در ادامه این مطالبات، عباس مقتدایی نماینده مردم 
اصفهان در مجلس شورای اسلامی در نامه ای خطاب 
مطالبات  به  رسیدگی  خواستار  روحانی،  به حسن 

مردم اصفهان در این زمینه شده است.
است:  آمده  رئیس جمهور  به  خطاب  نامه  این  در 
زاینده رود  رودخانه  مستحضرید  که  همان گونه 
سوء  حجم  از  ناشی  آبی  کم  دلیل  به  سال هاست 
برنامه  سوی  از  مناسب  تدبیر  عدم  و  مدیریت 

نابسامان جدی  و  ریزان دچار ضایعات، خسارت ها 
از جمله مصوبات 9  مرتبط  و مصوبات  است  شده 
ماده ای شورای عالی آب نیز عملًا به نحو مطلوب 
تأکید  نامه  این  اجرایی نشده است.در بخش دیگر 
شده است: اینک در آستانه سیزدهم بهمن سالروز 
تقاضامندم  مصرانه  جنابعالی  از  تالاب ها  جهانی 
دستور فرمایید تالاب گاوخونی که از اهمیت بالایی 
در مباحث زیست محیطی اصفهان برخوردار است 
متناسب با مفاد کنوانسیون بین المللی رامسر به ویژه 
در راستای حفاظت و بهره برداری معقول از تالاب ها 
موردتوجه قرار گیرد و اصل حفاظت از این تالاب و 
اعلان این منطقه به عنوان منطقه ای حفاظت شده 
با سرعت انجام پذیرد تا در نتیجه این اقدام، بتوانیم 
حد بالاتری از رسیدگی به تالاب گاوخونی و مباحث 

زیست محیطی مرتبط با آن را شاهد باشیم.
فعالیت های  از  قدردانی  ضمن  پایان  در  مقتدایی 
انجام شده، خاطرنشان کرده است: مجدداً مطالبه 
ضرورت  خصوص  در  اصفهان  مردم  عمومی 
رسیدگی همه جانبه به زاینده رود و تالاب گاوخونی 
را مطرح و تقاضامندم در فرصت باقیمانده از عمر 
کاری دولت به گونه ای تدبیر فرمایید که گلایه های 
مردم اصفهان و مطالبات آنان در خصوص زاینده رود 
و  مدیریت  کاستی های  و  گیرد  قرار  عنایت  مورد 

برنامه ریزی، در بالاترین حد جبران شود.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان:
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مسئولان  بنای  گفت:  اصفهان  استاندار 
رییس  رهبری،  معظم  مقام  و  نظام 
جمهوری، اعضای هیأت دولت و مجلس 
شورای اسلامی در جهت حل مشکلات 

و ارائه راه حل مسائل مردم است.
اداری  شورای  جلسه  در  رضایی  عباس 
همایش های  سالن  در  شهر  شاهین 
باید  افزود:  شهرستان  این  فرمانداری 
معظم  مقام  رهنمودهای  از  استفاده  با 
شناخت  مختلف،  ابعاد  در  رهبری 
داشته  انقلاب  و  امام  راه  از  درستی 
شورای  جلسات  در  گفت:  باشیم.وی 
مطرح  مردم  موارد  و  مشکلات  اداری 
می شود که از دستاوردهای نظام است.

از  یکی  کرد:  تصریح  اصفهان  استاندار 

نعمت  است،  قیاس  روش های شناخت 
این  در  غرق  اکنون  که  انقلاب  بزرگ 
قیاس  گذشته  با  باید  را  هستیم  نعمت 
نعمت  قدر  باید  کرد:  اضافه  کرد.وی 
بدانیم  را  رهبری  معظم  مقام  و  انقلاب 
مردم  است  درست  باشیم،  آن  شاکر  و 
هستند  مواجه  مشکلات  و  مسائل  با 
مشکلات  ویژه  به  کنونی  مشکلات  اما 
از  موجود  کمبودهای  و  معیشتی 
بلکه  نیست  نظام  دستاوردهای 
تحریم های  از  ناشی  یا  و  قبلی  مسائل 
ناجوانمردانه و یا مدیریت نادرست بوده 
اکنون  کرد:  خاطرنشان  است.رضایی 
سد  در  آب  مترمکعب  میلیون   ۱۸۶
صرفه  باید  که  دارد  وجود  رود  زاینده 

قرار  توجه  مورد  آب  مصرف  در  جویی 
هوای  آلودگی  به  اشاره  با  بگیرد.وی 
اصفهان  استان  صنایع  گفت:   اصفهان 
قطره  یک  کیلومتری   ۵۰ شعاع  تا 
در  مازوت  و  است  نشده  مازوت مصرف 

کارخانه های اصفهان پلمب شده است.
اینکه سلامت  بیان  با  اصفهان  استاندار 
کرد:  بیان  است،  مسلم  اصل  مردم 
ناشی  اصفهان  استان  هوای  آلودگی 
شخصی  خودروهای  موتورسیکلت،  از 
کرد:  خاطرنشان  است.وی  اینورژن  و 
شهرسازی  و  راه  اداری  نیازهای 
فرمانداری  در  و  احصا  شهرستان 
بگیرد. قرار  بررسی  مورد  شهر  شاهین 

و  راهداری  کل  اداره  افزود:  رضایی 

به  نسبت  استان  جاده ای  نقل  و  حمل 
اتوبان معلم )اصفهان- شاهین  وضعیت 

شهر( رسیدگی کند.
اشتغال  و  بیکاری  نرخ  به  اشاره  با  وی 
در  فعالیتم  آغاز  در  گفت:  استان  در 
استانداری نرخ بیکاری در استان ۱۳.9 
درصد   ۱۰.4 به  اکنون  اما  بود  درصد 
رسید که در شرایط تحریم و کرونا این 

اتفاق نعمت است.
از  متاسفانه  اصفهان،  استاندار  گفته  به 
مجموع نرخ بیکاری استان هشت درصد 
هستند.  بیکار  آموختگان  دانش  آن 
گفت:  شهر  شاهین  شهرستان  فرماندار 
شهرستان  در  فجر  دهه  در  پروژه   ۶۱
 ۱44 بر  بالغ  اعتباری  با  شهر  شاهین 

 ۲۱ و  برداری  بهره  به  تومان  میلیارد 
پروژه کلنگ زنی می شود.

موقعیت  افزود:  تاجمیری  اسفندیار 
شهرستان  ارتباطی  و  جغرافیایی 
بزرگ  اصفهان  دروازه  در  شهر  شاهین 
بخش،   ۲ شهر،   ۶ دارای  و  شده  واقع 

۱4روستا و ۱۵۷ آبادی است.

استاندار اصفهان: 

بنای مسئولان نظام بر حل مشکلات مردم است

نماینده مردم اصفهان در مجلس : 
مطالبات بر زمین مانده مردم اصفهان در خصوص 

زاینده رود جبران شود

 saberin89@gmail.com   :آدرس الکترونیکی 

شهردار اصفهان و معاون کنسولی، امور مجلس و 
ایرانیان وزارت امور خارجه در زمینه های مشارکت 
ایرانیان خارج از کشور در حوزه سرمایه گذاری و 
توسعه دفاتر استانی وزارت امور خارجه گفت وگو 
و تبادل نظر کردند.شهردار اصفهان طی دیداری با 
موضوع همکاری مدیریت شهری اصفهان و وزارت 
ایرانیان  مشارکت  زمینه های  در  خارجه  امور 
توسعه  و  از کشور در حوزه سرمایه گذاری  خارج 
دفاتر استانی وزارت امور خارجه گفت وگو کردند.

قدرت اله نوروزی در دیدار با سید کاظم سجادی، 
وزارت  ایرانیان  و  مجلس  امور  کنسولی،  معاون 
محلی  دولت های  اینکه  به  اشاره  با  خارجه  امور 
کنند  فعالیت  عمومی  دیپلماسی  حوزه  در  اگر 
بین المللی  از موضوعات  ناشی  می توانند خلأهای 
انجمن ها  و  شهرداری ها  کرد:  اظهار  کنند،  پر  را 
می توانند در عرصه های بین المللی اقدامات بزرگی 
انجام دهند.شهردار اصفهان ادامه داد: در شهری 
مانند اصفهان که عنوان شهر جهانی را دارد، باید 
پیاده سازی  ابعاد  همه  در  جهانی  استانداردهای 
شود به همین سبب در این دوره مدیریت شهری 
اصفهان  بین المللی  نمایشگاه  گرفتیم  تصمیم 
بیان  با  برسانیم.وی  سرانجام  به  سال  دو  طی  را 
اینکه این نمایشگاه در کنار حلقه چهارم ترافیکی 
شهر اصفهان قرار دارد، گفت: پروژه سالن اجلاس 

با  که  بود  زمین گیر شده  این  از  پیش  نیز  سران 
صرف اعتبار ۷۰۰ میلیارد تومان پروژه های آن را 
فعال کردیم و به پیشرفت کنونی رسید، البته این 
طرح برای تکمیل همچنان به ۳۰۰ میلیارد تومان 
اینکه  بر  تأکید  با  دارد.نوروزی  نیاز  دیگر  اعتبار 
سالن  دسترسی های  همه  حفاظتی  حلقه  ساخت 
اجلاس سران را جبران خواهد کرد، گفت: سالن 
اجلاس جنبه بین المللی دارد و برای همین منظور 
بخشی از این فضا به اتاق بازرگانی اصفهان که با 
تجار جهانی در ارتباط است، اختصاص داده شده 
باید کنسولگری های  افزود:  است.شهردار اصفهان 
از  باشد  فعال  اصفهان  جهانی  شهر  در  زیادی 
در  را  دیپلماتیک  منطقه  ایجاد  ایده  رو  همین 

اصفهان مطرح کردیم.
وی به عضویت اصفهان در سازمان های بین المللی 
در  اصفهان  شهرداری  کرد:  خاطرنشان  و  اشاره 
با  را  بین المللی  عرصه  در  خود  همت  مدت  این 
اثبات  جهانی  همایش های  و  کنگره ها  در  حضور 
بعد  اصفهان  افزود: شهرداری  است.نوروزی  کرده 
شهر  کاندیداتوری  لوگوی  توانست  سال،  سه  از 
به  و  کند  دریافت  را  یونیسف  کودک  دوستدار 
زودی هم مقدمات پیوند خواهرخواندگی اصفهان 
و شهر حیدرآباد هند به عنوان چهاردهمین شهر 

خواهرخوانده اصفهان فراهم می شود.

شهردار اصفهان:

شهرداری اصفهان به دنبال استفاده از ظرفیت 
سرمایه گذاری ایرانیان خارج از کشور

با  گفت:  شهر  شاهین  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رئیس 
استفاده از ظرفیت دانشگاه قطعات مورد نیاز کارخانه پلی

اکریل ایران بومی سازی خواهد شد.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد شاهین 
نمایشگاه  افتتاح  مراسم  در  مستاجران  عبدالرسول  شهر، 
تخصصی جهش تولید،خودکفایی صنعتی و خنثی کردن 
دانشگاه  واحدهای  دستاوردهای  نمایش  برای  ها  تحریم 
آزاد اسلامی استان اصفهان با محوریت واحد شاهین شهر 
انعقاد تفاهم نامه همکاری میان  خاطرنشان کرد: پس از 
واحد دانشگاهی شاهین شهر و کارخانه پلی اکریل، پنج 
تیم کاری تشکیل شد و پس از بازدید خطوط تولید این 
دانشگاه در  به  پژوهشی  ارائه طرحهای  به  کارخانه منجر 

حوزه های مختلف شده است.
وی افزود: با توجه به پتانسیل و ظرفیت موجود در واحد 
شاهین شهر و سایر واحدهای دانشگاهی استان اصفهان 
نهایی  قراردادهای  انعقاد  و  قطعات  سازی  بومی  زمینه 
با اشاره به لزوم افزایش دانش  ایجاد می شود.مستاجران 
تاکید  خارجی  های  شرکت  به  اتکا  کاهش  و  بومی  فنی 
کرد: تامین قطعات مورد نیاز صنعت و همچنین کاهش 
وابستگی به واردات به عنوان مهمترین هدف رفع و خنثی 

سازی تحریم ها مدنظر قرار دارد.وی افزود: طرح ملی بذر 
در دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان در حال اجرا است 
و قسمتی از آن نیز در واحد شاهین شهر به صورت گلخانه 
تحقیقاتی در حال پیگیری می باشد که می توان از ظرفیت 
صنعت نیز استفاده کرد.مستاجران عنوان کرد: نمایشگاه 
تخصصی جهش تولید، خودکفایی صنعتی و خنثی کردن 
تحریم ها به عنوان نمایشگاه فناورانه،نوآورانه و مهندسی 
با مشارکت واحدهای  معکوس توسط واحد شاهین شهر 
آباد  دولت  مبارکه،  شهرمجلسی،  تیران،  لنجان،  اصفهان، 

وآموزشکده سما اصفهان در حال برگزاری است.
حمایت از استارت آپ ها و طرحهای دانش بنیان در 

دانشگاه آزاد اسلامی
استان  اسلامی  آزاد  دانشگاه  علمی  دبیرخانه  رئیس 
آزاد  دانشگاه  کرد:  خاطرنشان  مراسم  این  در  اصفهان 
اسلامی به عنوان دانشگاه مساله محور پیشرو برای حل 
مسائل و مشکلات در صنعت و نهادهای اجتماعی درحال 
اینکه  با توجه به  افزود:  فعالیت می باشد.اکبر پیرستانی 
نوآوری  و  فناوری  سوی  به  حرکت  دانشگاه  سوم  نسل 
عنوان  به  اصفهان  استان  اسلامی  آزاد  دانشگاه  میباشد، 
دانشگاه فناور وارد عرصه حل مشکلات صنعت شده است.

در  تکمیلی  تحصیلات  های  نامه  پایان  کرد:  تاکید  وی 
به  و  شود  می  کاربردی  صنایع  نیاز  با  متناسب  دانشگاه 

عنوان پژوهش اثربخش خواهد بود.
آزاد  دانشگاه  رویش  و  پایش  پویش،  طرح  در  افزود:  وی 
اسلامی، رفع معضلات ناشی از تحریم همه جانبه کشور 
و  صنایع  در  حضور  برای  ماهر  انسانی  نیروی  تربیت  و 
رفع بیکاری دانش آموختگان مدنظر قرار دارد.این چهره 
تعامل  نویدبخش  پویش،  طرح  کرد:  اضافه  دانشگاهی 
صنعت و دانشگاه می باشد و در این طرح دانشگاه برای 
استقبال  مورد  و  شده  قدم  پیش  صنایع  مشکلات  حل 
صنعتگران استان اصفهان قرار گرفته است.رئیس دبیرخانه 
علمی دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان عنوان کرد: نظام 
موضوعات در طرح پایش برای استفاده از تمامی ظرفیت 
های واحدهای دانشگاه آزاد اسلامی کشور وجود دارد که با 
انعقاد تفاهم نامه های همکاری، بانک موضوعات طرحهای 

پژوهشی ایجاد میشود.
و  صنعت  ارتباط  تقویت  با  صنایع  مشکلات  حل 

دانشگاه
رئیس دبیرخانه هیأت امنای دانشگاه آزاد اسلامی استان 
آزاد  دانشگاه  کرد:  خاطرنشان  مراسم  این  در  اصفهان 
اسلامی استان اصفهان با دارا بودن ۲۸ واحد دانشگاهی، 
۱۵۰۰ عضو هیأت علمی متخصص و رشته های متنوع 
بسیار  ظرفیت  از  تحصیلی  مقاطع  تمامی  در  تحصیلی 
برخوردار  جامعه  و  صنعت  مشکلات  حل  برای  مناسبی 
های  سیاست  از  یکی  افزود:  جوانمرد  است.حمیدرضا 

و  تعامل  ارتباط،  اصفهان  استان  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
استقبال  شاهد  و  است  صنایع  با  دانشگاه  روابط  تحکیم 
چشمگیر صنایع استانی هستیم.جوانمرد با اشاره به تفاهم 
نامه واحد دانشگاهی شاهین شهر با کارخانه پلی اکریل 
به  ایران  اکریل  پلی  نیاز کارخانه  به  توجه  با  اضافه کرد: 
تامین قطعات و انجام مهندسی معکوس، این موضوع در 
دستور کار واحدهای دانشگاهی استان اصفهان با محوریت 
ارتباط  تقویت  است.وی  گرفته  قرار  شهر  شاهین  واحد 
دانشگاه و صنعت را ضروی دانست و تاکید کرد: با انتقال 
شده  تولید  دانش  به صنعت،  تئوریک  تجربیات  و  دانش 
گرفت  خواهد  قرار  استفاده  مورد  صنعت  در  دانشگاهی 
و کاربردی می گردد.وی اضافه کرد: طرح پویش که در 
دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان شروع شده با استقبال 
برای  را  امکان  این  و  شده  مواجه  صنایع  و  دانشجویان 
اشتغال دانشجویان در صنعت متناسب با رشته تحصیلی و 
نیز تامین نیروی انسانی متخصص مورد نیاز در صنایع می 
شود.وی عنوان کرد: نمایشگاه تخصصی مشترک نیز علاوه 
شاهین  واحد  پژوهشی  و  علمی  دستاوردهای  نمایش  بر 
اسلامی  آزاد  دانشگاه  واحدهای  سایر  مشارکت  با  شهر 
استان برای نمایش بخشی از توانمندی برگزار شده است.

توجه به شکوفایی نوآوران و نواندیشان رمز اصلی 
پیشرفت صنایع

 DMT اکریل و پلی  اجرایی کارخانه های  رئیس هیأت 
گفت: توجه به شکوفایی کارشناسان، نوآوران و نواندیشان

رمز اصلی رسیدن به اهداف بزرگ و پیشرفت در صنایع 

است.مهندس علی شفیعی پور در مراسم افتتاح نمایشگاه 
تخصصی جهش تولید،خودکفایی صنعتی و خنثی کردن 
پژوهشی  و  علمی  دستاوردهای  نمایش  با  ها  تحریم 
واحدهای دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان با محوریت 
واحد شاهین شهر خاطرنشان کرد: امروزه در دوران سوم 
اقتصادی  و  نظامی  مبناهای  که  هستیم  صنعتی  انقلاب 
ملاک کسب قدرت نمی باشد و مبنای آن داشتن قدرت 
حاصل از کسب دانش و دانایی برای رونق اقتصادی است.
ویژگی  عنوان دومین  به  بزرگ  اهداف  داشتن  افزود:  وی 
برای  باید  و  است  سوم  صنعتی  انقلاب  به  رسیدن  برای 

رسیدن به اهداف بزرگ و متعالی برنامه ریزی کرد.
و  صنعت  در  ها  فعالیت  کیفیت  به  توجه  ضرورت 

دانشگاه
 DMT اکریل و پلی  اجرایی کارخانه های  رئیس هیأت 
اظهار کرد: برای تعالی در کارها باید به کیفیت در صنایع 
و دانشگاه توجه ویژه ای کرد و نیروی انسانی در ارتقای 
است. اثرگذار  و  موثر  بسیار  ها  فعالیت  تعالی  و  کیفیت 
 DMT شفیعی پور اضافه کرد: کارخانه های پلی اکریل و
دارای سابقه درخشانی می باشند و به منظور تامین مواد 
اولیه صنعت نساجی در ایران ایجاد شده اند و مواد اولیه 
کارخانجات نساجی و فرش ماشینی را تامین میکنند.وی 
دلیل  به  اکریل  پلی  کارخانه  محصولات  از  بخشی  افزود: 
تحریم مواد اولیه با مشکل مواجه است و امیدواریم با تعامل 
دانشگاه و کارخانه شاهد رفع مشکلات در این صنعت و 

افزایش بهره وری و بهره دهی باشیم.

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد شاهین شهر : 

بومی سازی تولید قطعات مورد نیاز کارخانه پلی اکریل ایران توسط دانشگاه

نماینده ولی فقیه در کاشان:
 دشمن به دنبال ناامیدی مردم

 در انتخابات است

پرداخت ۴۵ میلیارد ریال تسهیلات 
به مددجویان کاشانی

نماینده ولی فقیه و امام جمعه کاشان گفت: تلاش دشمن دلسرد 
و ناامید کردن مردم ایران از شرکت در انتخابات سیزدهمین دوره 
ریاست جمهوری و ششمین دوره شوراهای اسلامی شهر و روستا 
در سال ۱4۰۰ است.آیت اله عباسعلی سلیمانی در نشست شورای 
فرهنگ عمومی منطقه کاشان افزود: مردم فهیم و ولایمت مدار 
ایران اسلامی، با بصیرت و فهم بیشتر نه تنها در این انتخابات شانه 
خالی نمی کنند بلکه همانند انتخابات گذشته به صورت برجسته 
و سرآمد شرکت می کنند.سیزدهمین انتخابات ریاست جمهوری 
هم زمان با ششمین دوره شوراهای اسلامی شهر و روستا ۲۸ 
خرداد ۱4۰۰ برگزار می شود.آیت اله سلیمانی در بخش دیگری 
در  عیار  تمام  رصد  نیازمند  را  کشور  عمومی  فرهنگ  شورای 
تمامی مسایل دانست و گفت: نشست های این شورا در منطقه 
کاشان باید جدی تر برگزار شود.امام جمعه کاشان برگزاری کنگره 
ملی بزرگداشت آیت اله سیدابوالقاسم کاشانی را خواستار شد و 
تاکیدکرد: می توان با برگزاری این کنگره گرد و غبار مظلومیت را 
از چهره این مجاهد وارسته زدود. در این نشست برگزاری کنگره 
بزرگداشت آیت اله کاشانی از سوی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، انجمن مفاخر و شورای فرهنگ عمومی استان اصفهان 

مصوب و مقرر شد در این راستا برنامه ریزی شود.

پرداخت 4۵  از  امام خمینی)ره( کاشان  امداد  رئیس کمیته 
تحت  مددجویان  به  خوداشتغالی  تسهیلات  ریال  میلیارد 

پوشش این نهاد طی ۱۰ ماهه ابتدای سال جاری خبر داد.
امیرحسین شیخ استرکی با اشاره به اقدامات و فعالیت های این 
نهاد برای حمایت از مددجویان تحت پوشش در شهر کاشان 
اظهار داشت: طی ۱۰ ماه گذشته از منابع بانکی حدود 4۵ میلیارد 
ریال تسهیلات خوداشتغالی به مددجویان و اقشار بی بضاعت 
در کاشان پرداخت شد.وی ابراز داشت: در این مدت ۱۵۰ نفر 
از مددجویان تحت آموزش های مقدماتی با مهارت آموزی در 
جهت خود اشتغالی در شرایط پایدارسازی و خوداکتفایی قرار 
گرفتند.رئیس کمیته امداد امام خمینی )ره( کاشان تصریح کرد: 
با اقدامات انجام شده و همچنین معرفی به کاریابی های طرف 
قرارداد، شرایط اشتغال و احیای شغلی ۱۸۰ نفر از مددجویان این 

نهاد در 9 ماهه نخت سال جاری مهیا شد.

ادامه از صفحه 3
 مدیر صنایع چوب اشجع در ادامه خاطرنشان کرد : مقام معظم 
رهبری سال جاری را به عنوان سال جهش تولید نامگذاری فرموده 
از  کارآفرینان  و  تولیدکنندگان  انتظار  و  رو خواسته  این  از  است 
با  بیشتری  وهمسویی  تعامل   که  است  این  اجرایی  مسئولان 
واحدهای تولیدی داشته باشند تا به صورت متحد و یکپارچه به 
سمت تحقق اهداف والای جهش تولید گام برداریم .وی تصریح 
کرد : مجموعه صنایع چوب اشجع با توجه به پتانسیل های موجود 
، دانش فنی و تجارب عملی ، از پیش شرط های تحقق جهش 
تولید برخوردار است در این راستا بخشی از دستگاه های تخصصی 
که می تواند به ارتقاء سطح کمی و کیفی تولیدات و تنوع کار در 
این مجموعه کمک کند را به علت محدودیت و کمبود نقدینگی 
نتوانسته ایم تاکنون تهیه و راه اندازی کنیم .چنانچه با حمایت 
دولت این دستگاه های تخصصی خریداری و در این مجموعه نصب 
و راه اندازی شود ضمن تامین نیاز داخلی و افزایش میزان اشتغال 
زایی بخشی از محصولات تولیدی را به خارج نیز صادر خواهیم کرد 
.گفتنی است : صنایع چوب اشجع با توجه به ویژگی هایی همچون 
کیفیت برتر محصولات تولیدی ، مشتری مداری ،تسلط مدیریت و 
پرسنل برفن روابط عمومی و برخورد شایسته و محترمانه با مشتریان 
و جلب رضایت مصرف کنندگان و همچنین تحویل سفارش ها در 
موعد زمانی که از قبل وعده داده می شود بر قیمت مناسب )در 
مقایسه با کیفیت بالای تولیدات( و در نظر گرفتن حداقل حاشیه 
سود اقتصادی برای مجموعه از واحدهای ممتاز ، معتبر و خوشنام 
محسوب می شود که در صورت رفع مشکلات و حمایت دولت می 

تواند در راستای جهش تولید گام های بلندی بردارد .

صنایع چوب اشجع هدف احیاء 
و گسترش شاخه های  چوب و 

مصنوعات  چوبی را دنبال می کند
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صنایع چوب بلوط oak در صورت حمایت ایده های متنوعی در رونق تولید دارد

کارگاه صنایع چوب بلوط oak تولیدکننده مصنوعات چوبی از 
قبیل کابینت، کمد، دکوراسیون داخلی و دکوراسیون اداری و 
مغازه ها و همچنین یکسری وسایل ورزشی و ... است که به 
مثال زدنی  و ظرافت  تولیدی  بالای محصولات  لحاظ کیفیت 
که در تولید به کار می برد به عنوان یک واحد تولیدی ممتاز 
این صنف  در  برای خود  جایگاه خاصی  و  می شود  محسوب 
کارگاه  این  مدیر  و  موسس  جباران  است.حمید  دیده  تدارک 

این  در  خود  ساله   ۱۲ سابقه  از  ما  خبرنگار  با  مصاحبه  در 
حرفه خبرداد و اعلام کرد: این واحد در زمینه ساخت و تولید 
کابینت، کمد، دکوراسیون داخلی منازل، اداری، مغازه ها و نیز 
مصنوعات  اکثر  طورکلی  به  و  ورزشی  وسایل  و  ابزار  یکسری 

چوبی فعالیت و خدمات دهی می کند.
وی که دانش آموخته ی رشته صنایع چوب و کاغذ است در 
قرار  اشاره  را مورد  اولیه  مواد  تهیه  با  ادامه مشکلات مرتبط 
داد و با بیان اینکه نوسانات و افزایش نرخ ارز و دلار یکی از 
عوامل اصلی بی ثباتی بازار و قیمت ها است خاطرنشان کرد: 
افزایش نرخ ارز و دلار، معضل همه رسته های شغلی به شمار 
قاعده  این  از  نیز   oak بلوط  می رود که واحد صنایع چوب 
مستثنی نیست و بدین ترتیب شرایط برای جولان دهی افراد 
به صورت  اولیه  مواد  خرید  با  که  شد  فراهم  واسطه  و  دلال 
انبوه آن را در انبار ها نگهداری نموده و به چندین برابر قیمت 

به واحد های تولیدی صنعتی می فروشند.
وی در همین زمینه افزود: یکی از این اقلام که قبلا به قیمت 
از  بیش  به  هفته  یک  فقط  فاصله  به  بوده  تومان  هزار   ۸۵۰

دوبرابر افزایش قیمت یافت.
با اشاره به میزان اشتغالزایی این مجموعه   جباران همچنین 
گفت: تا مدتی قبل بیش از ۲ نفر در این مجموعه مشغول به 
کار بوده اند اما به دلیل رکود کسب و کار و  وضعیت نامساعد 
اقتصاد جامعه و به خصوص شیوع ویروس کرونا که به رکود 
و  شدند  تعدیل  نیروها  این  از  بخشی  زد  دامن  کار  و  کسب 
درحال حاضر ۵ نفر در این واحد صنعتی اشتغال به کار دارند.

اینکه  به  اشاره  با  آنگاه    oakبلوط کارگاه صنایع چوب  مدیر 
واحد تحت پوشش اتحادیه صنف قراردارد، اظهارکرد: با توجه 
به اینکه اتحادیه مذکور، عمدتاً از فروشندگان تشکیل شده بود 
و نماینده ای از سوی تولید کنندگان در آن حضور نداشت، لذا 
یک انجمن صنفی به موازات اتحادیه تشکیل شده که اعضای 
شده  تشکیل  چوبی  مصنوعات  تولیدکنندگان  از  عمدتاً  آن 
اهرم  و  قانونی  اختیارات  نداشتن  دلیل  به  وجود  این  با  است 
های اجرایی انجمن مزبور نیز قادر نیست مشکلات و مطالبات 
صنفی اعضا را به طور جدی و تا وصول نتیجه در سطح ادارات 

و ارگان های مربوطه پیگیری نماید.
این مدیر مجرب و تحصیل کرده در صنایع چوب، آنگاه نبود 
یک تشکل صنفی منسجم را منشأ بروز یک سری معضلات به 
خصوص در رابطه با قیمت گذاری و تعرفه محصولات تولیدی 
دانست و خاطرنشان کرد: نوسان و افزایش قیمت ها در فاصله 
انعقاد  در  خصوص  به  شده  موجب  کوتاه  بسیار  زمانی  های 
قرارداد با مشتریان دچار مشکلات جدی بشویم چراکه هنگام 
انعقاد قرارداد هر قیمتی که به مشتری اعلام شود، به فاصله 
زمانی بسیار کوتاهی قیمت افزایش یافته و مشتریان نیز عمدتاً 
این افزایش قیمت را نمی پذیرند و ما چون متعهد به اجرای 
مفاد قرارداد هستیم، ناچاراً با همان قیمت اولیه که اعلام کرده 

ایم، سفارش را تحویل و متحمل ضرر و زیان می شویم.
سوال  به  پاسخ  در   oak بلوط  چوب  صنایع  کارگاه  مدیر 
خبرنگار ما که پرسید آیا طرح و ایده ای برای توسعه خدمات 
و افزایش میزان اشتغالزایی در دستور کار دارید، گفت: صنایع 

تا  دانشگاهی  و  تئوریک  مرحله  از  که  است  ای  رشته  چوب 
امکانات  از  لذا چنانچه  و  دارد  کارگاهی چندین رسته کاری 
وتسهیلات لازم برخوردار شویم و بستر مناسب مهیا شود می 
مانند  ورزشی  خاص  وسایل  برخی  ساخت  زمینه  در  توانیم 
ساخت  البته  که  باشیم  داشته  فعالیت  آن  نظایر  و  اسکیت 
و  دارد  نیاز  مخصوص  های  دستگاه  به  وسایل  این  تولید  و 
در شرایط فعلی قیمت این دستگاه ها بسیار گران است که 

نقدینگی ما کفاف تهیه و خرید آن را نمی دهد.
را  مجموعه  این  نیاز  همچنین   oakبلوط چوب  مدیرصنایع 
 CNC برش  دستگاه  مانند  دیگر  های  دستگاه  برخی  به 
این  خرید  برای  که  داد  قرار  اشاره  مورد   MDF مبلمان  و 
اختصاص  نظر  از  بانکی  و سیستم  دولت  ها حمایت  دستگاه 

تسهیلات ارزان قیمت بانکی ضروری است.
با توجه به تجارب کسب شده و دانش  وی خاطرنشان کرد: 
فنی خود می توانیم بسیاری ازاجناسی که اکنون از چین وارد 
می شود را با کیفیتی بالاتر و قیمتی مناسب تر تولید و نیاز 

بازار را تأمین کنیم.
های  طرح  اجراء  برای  اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  جباران   
توسعه، به فضای کاری بزرگ تر و سرمایه کافی نیاز داریم، 
افزود: برای تهیه یک سوله مناسب، اقداماتی انجام داده ایم و 
پیگیری هایی به عمل آورده ایم که مسئولان ذیربط تعدادی 
شهرک را به ما معرفی کردند اما مسیر این شهرک ها بسیار 
دور از مرکز بود و زمین آن شهرک ها نیز پیش از این توسط 
یک عده خریداری شده  و آن عده اکنون قصد فروش دارند.

این فعال کارآزموده و مجرب در صنایع چوب آنگاه تعرفه های 
بالای تأمین اجتماعی را یکی از مهم ترین و اصلی ترین موانع 
تأمین  اداره  گفت:  و  دانست  بیشتر  های شغلی  فرصت  ایجاد 
نفر را مشمول سوبسید قرار می دهد و  تا سقف ۵  اجتماعی 

برای آنها ۱۰ درصد تعرفه حق بیمه منظور می کنند
اما اگر نیروها از ۵ نفر بیشتر شوند این تعرفه را به سه برابر 
یعنی ۳۰درصد افزایش می دهد. در واقع این اداره باید روش 
واحد  یک  که  میزان  هر  به  یعنی  بگیرد  پیش  در  معکوس 
کند،  ایجاد  بیشتری  شغلی  فرصت   .... و  صنعتی  تولیدی- 
مدیران صنایع  و  تا صاحبان  دهد  کاهش  را  بیمه  تعرفه حق 
صنایع  مدیر  شوند.  ترغیب  و  تشویق  بیشتر  اشتغالزایی  به 
چوب بلوط oak در پاسخ به سوال دیگر خبرنگار ما مبنی بر 
اینکه درحال حاضر این مجموعه از حیث تجهیزات و دستگاه 
به  متأسفانه  گفت:  دارد،  قرار  وضعیتی  چه  در  تولیدی  های 
نیاز  مورد  تجهیزات  همه  ایم  نتوانسته  نقدینگی  کمبود  علت 
این واحد را تهیه کنیم و این درحالیست که حدود 9۰درصد 

تجهیزات این رسته ی شغلی خارجی و وارداتی است.
وی در پایان با جمع بندی اظهارات خود از اتحادیه و انجمن 
اقدام لازم  صنفی خواست در زمینه یکسان سازی قیمت ها، 
را به عمل آورند و نیز از ارگان های ذیربط تقاضا کرد نسبت 
به واگذاری قطعه زمین به متراز مناسب جهت احداث فضای 
کارگاهی بزرگ تر و نیز تسهیلات ارزان قیمت بانکی به منظور 
تکمیل تجهیزات این واحد و ایجاد فرصت های شغلی بیشتر، 
با واحد صنایع چوب بلوطoak مساعدت لازم را به عمل آورند.

مجموعه فروشگاه و تعمیرگاه ایسوزو پارت دیزل با حمایت دولت طرح تولید قطعات یدکی را اجرا می کند

فروشگاه و تعمیرگاه ایسوزو دیزل پارت که در زمینه تهیه 
و توزیع لوازم و قطعات یدکی ماشین های کامیونت ایسوزو 
فعالیت و خدمات دهی می کند به لحاظ چند ویژگی شاخص 

از معدود واحد های ممتاز این صنف شناخته می شود.
نخست آنکه مدیریت این فروشگاه، فردی تحصیل کرده و 
مسلط بر فن روابط عمومی و مشتری مداری بوده و صداقت 
العین خود قرار داده است.دومین  کاری را در عمل، نصب 

ویژگی دانش فنی و تجربه مدیریت این فروشگاه و تعمیرگاه 
در زمینه ساخت و تولید قطعات یدکی ایسوزو است که البته 
فعلا به دلایلی که در مصاحبه با خبرنگار ما عنوان نموده، 
دانش  دهقانی  است.امیر  ساخته  متوقف  را  تولید  بخش 
آموخته رشته نقشه برداری عمران است که در مصاحبه با 
"صابرین" اظهار داشت: پدربزرگ من از پیمانکارهای قدیمی 
گذشت  در  از  بعد  که  بود  سنگین  نیمه  ماشین  صاحب  و 
ایشان، در خصوص برند ایسوزو و برندهای دیگر تحقیق و 
این رسته ی  به  نهایت تصمیم گرفتم  نموده و در  مطالعه 
شغلی ورود کنم. البته پیش از این، مدتی در بخش تولید و 
ساخت قطعات یدکی فعالیت داشته و تجاربی کسب کردم 
که به علت عدم حمایت مسئولان و مشکلات متعددی که 
گریبانگر بخش تولید در کشور ما شد، تولید را ادامه نداده 
ورود  یدکی  قطعات  و  لوازم  توزیع  و  تهیه  ی  حیطه  به  و 
به  اشاره  با  پارت سپس  دیزل  ایسوزو  فروشگاه  کردم.مدیر 
فعالیت ها و خدمات این مجموعه افزود: تهیه و توزیع لوازم 
و قطعات یدکی و همچنین تعمیر و بازسازی انواع کامیونت 
های ایسوزو در تعمیرگاه تخصصی که به همین منظور در 
این  مجاورت فروشگاه احداث کردیم، زمینه اصلی فعالیت 
مجموعه را تشکیل می دهد.امیر دهقانی آنگاه با اعلام اینکه 
درحال حاضر ۲۱ نفر در مجموعه فروشگاه و تعمیرگاه به 
یکی  کرد:  خاطرنشان  دارند،  کار  به  اشتغال  مستقیم  طور 
از مشکلات اساسی که با آن دست و پنجه نرم می کنیم، 

کمبود و گرانی لوازم و قطعات یدکی این برند است، در واقع 
کوتاه  بسیار  زمانی  های  فاصله  به  قیمت  افزایش  و  نوسان 
برای همه صنوف و مشاغل مختلف به معضلی اساسی تبدیل 
شده است.وی افزود: اقلام مصرفی موردنیاز خود را عمدتاً از 
نمایندگی شرکت بهمن دیزل تهران و همچنین دوسه نفر 
از تجار و بازرگانان مستقر در پایتخت تهیه و خریداری می 
کنیم.مدیر مجموعه فروشگاه و تعمیرگاه ایسوزو دیزل پارت 
در ادامه ساخت فروشگاه را یکصد و ۷۰ متر و تعمیرگاه را 
یک هزار متر اعلام کرد و گفت: چنانچه دولت با تسهیلات 
می  کند  حمایت  ما  از  کافی  مقدار  به  بانکی  قیمت  ارزان 
تولید  خط  مشخصاً  و  داده  توسعه  را  کاری  فضای  توانیم 
قطعات یدکی را راه اندازی کنیم که با توجه به دانش فنی و 
تجارب کسب شده، می توانیم قطعاتی با کیفیت بالاتر از انواع 
مشابه خارجی که اکنون وارد کشور می شود، تولید و روانه 
بازار کنیم. دهقانی اظهار کرد: هزینه های استارت زدن خط 
تولید سنگین است که حمایت دولت را ضروری می سازد 
اما زمانی که تولید قطعات به مرحله بهره برداری و تولید 
خواهد  برخوردار  مناسبی  فروش  بازار  از  قطعا  برسد،  انبوه 
بود ضمن اینکه علاوه بر تأمین نیاز بازار داخلی می توانیم 
بخشی از محصولات تولیدی را به خارج نیز صادرکنیم.مدیر 
مجموعه فروشگاه و تعمیرگاه ایسوزو دیزل پارت همچنین 
خودرو  تولید  افزایش  به  توجه  با  کرد:  اشاره  نکته  این  به 
در سال های اخیر و ادامه این روند افزایش- تولید قطعات 

می  محسوب  ما  جامعه  ضروری  بسیار  نیازهای  از  یدکی 
شود.وی در ادامه با اشاره به برخی مشکلات، گفت: یکی از 
مشکلات اساسی ما اینست که وقتی قطعاتی را به خودروی 
تحت تعمیر در تعمیرگاه تحویل می دهیم و کار تعمیر فرضاً 
این فاصله زمانی قیمت ها  انجامد در  به طول می  ۱۰روز 
ترتیب هنگام  بدین  و  مواجه می شود  افزایش  و  نوسان  با 
تحویل خودرو به راننده وقتی صورتحساب را براساس قیمت 
روز ارایه می کنیم، با مشکل مواجه می شویم چرا که غالباً 
از پرداخت هزینه های سنگین تعمیر ناتوان هستند و در این 
شرایط گرانی لوازم و قطعات بسیاری از صاحبان خودرو و 
رانندگان قادر به تأمین هزینه های تعمیر و خرید لوازم و 
قطعات یدکی نیستند.دهقانی در همین زمینه تصریح کرد: 
با توجه به این مشکلات، به منظور کمک و مساعدت با این 
دسته از رانندگان تصمیم گرفتم ایده تشکیل یک صندوق 
برخی همکاران و  با همکاری و مشارکت  را  الحسنه  قرض 
مسئولان پیگیری کنیم تا در مواقعی که راننده ای به علت 
مشکلات مالی قادر به تأمین هزینه های تعمیر و خرید لوازم 
یدکی نباشد، صندوق مذکور تسهیلات به مقدار کافی و در 
ازای دریافت وثیقه یا ضمانت معتبر در اختیار او قرار دهد.
وی در ادامه با بیان اینکه عمده تلاش ما معطوف آن است 
اعتماد مشتریان عزیز را به طور کامل جلب  که رضایت و 
کنیم، افزود: فعالیت و کسب وکار قانونمند و تحت مقررات 
و ضوابط صنفی از ابتدا تاکنون همواره جزء اصول کاری ما 

بوده و درعین حال صداقت کاری و شفافیت را نصب العین 
خود قرار داده ایم به طوری که نوع قطعه چینی، ژاپنی یا 
ایرانی را صادقانه به مشتریان اعلام می کنیم.وی در پاسخ 
به سوال خبرنگار ما که پرسید: چنانچه قطعه ای یا قطعاتی 
مورد نیاز باشد که نمایندگی بهمن دیزل و چند تاجر مذکور 
دهید،  می  انجام  اقدامی  چه  باشند،  نداشته  موجود  را  آن 
اظهار داشت: در چنین مواردی قطعات استوک را که معمولاً 
از دبی وارد می شود، تهیه و مورد استفاده قرار می دهیم، 
قطعات و لوازم یدکی استوک غالباً از برندهای معتبر هستند 
و کیفیت و کارایی بالایی دارند، با این وجود قطعات استوک 
قبل از استفاده و نصب توسط کارشناسان از حیث کیفیت 
مورد بررسی و کنترل قرار می گیرند.مدیر مجموعه فروشگاه 
و تعمیرگاه ایسوزو پارت دیزل آنگاه در پاسخ به سوال دیگر 
راه  و  دولت  در صورت حمایت  اینکه  بر  مبنی  ما  خبرنگار 
اندازی خط تولید لوازم یدکی، چه تعداد فرصت شغلی ایجاد 
خواهد شد، گفت: چنانچه این طرح محقق و اجرایی شود، 
در  خواهد شد.امیردهقانی  اشتغالزایی  نفر  تا ۵۰  برای 4۰ 
استاندار  رضایی  دکتر  های  تلاش  از  قدردانی  پایان ضمن 
اصفهان، ابراز امیدواری کرد با حمایت نماینده عالی دولت در 
استان، دستگاه های اجرایی تعامل بیشتری با فروشندگان 
لوازم یدکی داشته باشند و با اختصاص امکانات و تسهیلات 
لازم، زمینه اجرای طرح تولید قطعات یدکی را که از نیازهای 

اساسی جامعه به شمار می رود، فراهم سازند.

مدیر گلخانه صنعتی قمرپور:

برای نقش آفرینی بیشتر در حوزه تولید و اشتغال نیازمند همیاری مسئولانیم

صنعت گلخانه از ضروریات جامعه مدرن به حساب می آید. در کشت گلخانه 
ای می توان از محصولات کشاورزی در تمام طول سال استفاده کرد. این 
محصولات طیف وسیعی از انواع میوه ها،صیفی جات و گل های زینتی 
را شامل می شود. گلخانه، در واقع مکانی مناسب برای کشت گیاهان و 
از امکاناتی مانند نور،  محصولات کشاورزی در تمام طول سال است که 
... برای رشد محصولات برخوردار است همچنین صنعت گلخانه  گرما و 
داری یک کشاورزی صنعتی به شمار می رود که در دوران محدودیت منابع 
همچنان با پشتکار فعالین این صنعت روی پای خود ایستاده و با نیروی 
مضاعف، به کشت انواع محصولات ادامه می دهد.با توجه به روند روبه رشد 
جمعیت در جوامع مختلف و از جمله ایران، بازار محصولات کشاورزی که به 
تولید و تأمین مواد غذایی و خوراک مردم می پردازد، همواره رونق داشته 
ایفا می کنند. برداران نقش بسیار مهمی در جامعه  و کشاورزان و بهره 

شیوع ویروس کووید ۱9 ) کرونا( از همان ابتدا بسیاری از صنایع بزرگ 
را به تعطیلی کشاند اما نتوانست، صنعت پویای کشاورزی را تعطیل کند و 
این صنعت تا الان به تولید اساسی ترین نیازهای مردم یعنی غذا ادامه می 
دهد.صنعت گلخانه از مزایای فراوانی همچون اشتغالزایی و پرکردن خلاء و 
کمبودهای بخش کشاورزی برخوردار است ضمن اینکه با توجه به معضل 
کمبودآب در بسیاری از استان های کشور، گلخانه ها به عنوان روشی برای 
کاهش مصرف آب در بخش کشاورزی مورد استفاده قرار می گیرند بطوریکه 
گفته می شود میزان مصرف آب در گلخانه ها، یک دوازدهم نسبت به 
فضای باز کمتر است.با این وجود صنعت گلخانه در کشور ما همانند بسیاری 
صنعت های دیگر با برخی مشکلات خرد و کلان دست و پنجه نرم می 
کند. واحد گلخانه قمر پور باوجود کوچک بودن از جمله واحد های فعال 
و پویا در صنعت گلخانه استان اصفهان به شمار می رود که با استفاده از 
بهترین و کیفی ترین افتکش های دنیا با کمترین زمان ماندگاری روی گیاه، 
و بهترین و مرغوب ترین بذر های موجود یک گلخانه هوشمند محسوب 
می شود و تولید فلفل دلمه ای رنگی صادراتی و تولید نشاء زمینه اصلی 
فعالیت آن را تشکیل می دهد.قدرت ا.... قمر پور موسس و مدیر این گلخانه 
صنعتی در مصاحبه با خبرنگار ما اعلام کرد: پیش از این از گلخانه چوبی 
برای تولید نشاء استفاده می کردیم که بعداً ایده توسعه گلخانه و احداث 

یک گلخانه مجهز صنعتی در ذهن ما شکل گرفت و مقدمات احداث و راه 
اندازی این گلخانه را شروع کردیم.قدرت ا... قمرپور با بیان اینکه این واحد 
تولیدی با هدف خدمات رسانی به بخش کشاورزی، توسعه صادرات، ارزآوری 
و اشتغالزایی احداث و راه اندازی شد، افزود: این واحد گلخانه در زمینی به 
مساحت کلی ۵ هزار متر احداث شده که حدود 4 هزار متر آن به سالن ها و 
سازه های فلزی اختصاص یافته است.وی اظهار کرد: عمده تولیداین گلخانه، 
فلفل دلمه ای رنگی است که عمدتاً به خارج صادر می شود. همچنین تولید 
نشاء صیفی جات از دیگر فعالیت ها و خدمات این واحد به شمار می رود 
که کمک بزرگی به کشاورزان منطقه است.مدیر واحد گلخانه قمر پور سپس 
از اشتغالزایی ۱۲ نفر به صورت مستقیم و غیر مستقیم در این واحد خبر 
داد و گفت: تا کنون از حمایت دولتی یاتسهیلات ویژه بانکی استفاده نکرده 
و تمامی هزینه های احداث، تجهیز و راه اندازی این گلخانه از منابع سرمایه 
گذاری شخصی تامین و پرداخت شده است. اساسا خود ما پیگیر دریافت 
چنین تسهیلاتی نبوده ایم چرا که تجربه واحدهای تولیدی – صنعتی و 
مراکز گلخانه ای بیانگر آن است که پیگیری دریافت تسهیلات ارزان قیمت 
با موانع متعددی مواجه است که علت آن عمدتا از مقررات زائد و دست و 
پاگیر اداری ناشی می شود.وی همچنین با اشاره به اینکه مواد اولیه مورد 
نیاز خود را نیز از بازار آزاد با چند برابر قیمت تهیه می کنیم، گفت برای 
تولید بذر دشواری های زیادی متحمل می شویم و آن را به سختی از بازار 
آزاد تهیه می کنیم چرا که تمام بذرهای مورد استفاده در گلخانه ها خارجی 
و وارداتی است و قیمت آن ها با دلار محاسبه می شود. از این رو قیمت 
تمام شده محصول برای ما گران است. قدرت ا... قمرپور گفت: انتظار داریم 
دولت در زمینه تهیه و تامین اقلام مصرفی گلخانه تلاش بیشتری مبذول 
نماید تا محصولات تولیدی با شرایط و قیمت مناسب تری به دست مصرف 
کنندگان برسد. وی در ادامه با بیان اینکه متولی اصلی بخش کشاورزی به 
تبع آن صنعت گلخانه، سازمان جهاد کشاورزی است افزود: این نهاد در 
گذشته برخی حمایت هارا از کشاورزان به عمل می آورد که از مدت ها قبل 
این حمایت ها و همراهی متوقف شده لذا انتظار داریم کارشناسان و مسئولان 
جهاد کشاورزی هر از گاهی از واحدهای زراعی و گلخانه ای مانند این واحد 
دیدن نموده از نزدیک با مسایل و مشکلات آن آشنا و در جهت رفع این 
مشکلات تلاش بیشتری به عمل می آورند.مدیر واحد گلخانه قمرپور با ابراز 
تاسف از اینکه بخش کشاورزی از مدتی قبل به حال خود رها شده اظهار 
کرد: این بی توجهی به بخش کشاورزی در حالی است که این بخش تامین 
کننده اصلی غذای جامعه می باشد و نقش مؤثری نیز در تحقق اهداف جهش 
تولید ایفا می کند لذا ما برای نقش آفرینی بیشتر در حوزه تولید و اشتغال 
نیازمند همیاری بیشتر مسئولانیم.در ادامه مهندس عباس قمرپور از دیگر 
مدیران این واحد تولیدی در مصاحبه با خبرنگار ما اعلام کرد: از سن ۱۶ 
سالگی فعالیت خود را در بخش کشاورزی شروع کردم که تا کنون نیز ادامه 
یافته است.وی با بیان اینکه یکی از دلایل اصلی احداث گلخانه صنعتی، 
مشکلات ناشی از گلخانه چوبی بوده افزود: این واحد همانطور که پدرم اشاره 
کرد با هدف تولید و اشتغالزایی احداث و راه اندازی شده و محصولاتی که در 
گلخانه چوبی داشتیم، در این واحد با کیفیت بهتری تولید و عرضه می شود.

وی در همین زمینه تولید نشاء با کیفیت را در این واحد مورد اشاره قرار داد و 
با بیان اینکه واحد گلخانه قمرپور یک واحد گلخانه ای تازه تاسیس محسوب 
برخوردار  واحد  این  در  لازم  زیرساخت های  از  هنوز  کرد:  اظهار  می شود 
نشده ایم بطوریکه گاز رسانی به این واحد صورت نگرفته و این درحالی است 
که تامین سوخت یکی از نیازهای اساسی گلخانه به حساب می آید. مهندس 

قمرپور افزود: از آنجایی که هنوز از نعمت گاز برخوردار نشده  ایم ناچارا از 
سوخت گازوییل استفاده می کنیم البته در رابطه با گاز پیگیریهایی داشته ایم 
که در پاسخ به ما موضوع مسافت )گلخانه تا علمک و لوله گاز اصلی( را 
مطرح کرده اند. این مسافت حدودا ۲۶۰۰ متر است و استدلال مسئولان 
مربوطه این است که شاید زمانی کشاورزان در مسیر بخواهند اراضی خود 
را تغییر کاربری بدهند، یعنی استدلال مذکور بر این پایه قرار دارد که به 
دلیل یک کار غیر مجاز که شاید در آینده صورت گیرد باید مانع از انجام یک 
کار مجاز قانونی شد.وی در همین راستا یادآور شد که سال کذشته مبلغ 
۲۰۰ میلیون تومان بابت گاز دار شدن این واحد پرداخت کردیم اما تاکنون 
درگیر کاغذبازی های دست و پا گیر اداری هستیم که مشخص نیست تا 
کی ادامه پیدا کند.این فعال جوان و پر تلاش صنعت گلخانه همچنین اظهار 
کرد: جهاد کشاورزی در مقاطع زمانی مختلف جلساتی به منظور بررسی 
مسائل و مشکلات و چگونگی ترویج صنعت گلخانه با حضور کارشناسان 
خود برگزار می کند اما نکته قابل تامل اینست که تا کنون شاهد خروجی 
این جلسات نبوده ایم! از یک سو اعلام می کنند که گلخانه ها باید در جایی 
احداث شود که گازکشی شده باشد از سوی دیگر واحدهای گلخانه ای که از 
قبل راه اندازی شده اند فاقد گاز می باشند و اقدامی در راستای گاز رسانی به 
این واحدها صورت نمی گیرد متاسفانه در این راستا قوانین روشن و شفافی 
وجود ندارد که نیاز است برای تحقق شعار سال حداقل از قوانین بازدارنده در 
این راستا جلوگیری شود.مهندس عباس قمرپور سپس با بیان اینکه رییس 
محترم جهاد کشاورزی شهرستان به این واحد سرکشی کرده گفت: البته این 
سرکشی بیشتر به منظور حمایت معنوری بوده و متعاقب آن اقدامی برای 
رفع مشکلات ماصورت نگرفت با این وجود در همین حد سرکشی و بازدید 
مسئولان می تواند صاحبان و مدیران واحد ها را دلگرم و در ادامه مسیری که 
در پیش رو گرفته اند راغب تر و مصمم تر نماید.وی در ادامه کمبود نیروی 
انسانی و محدودیت فضای گلخانه را از دیگر مشکلات این مجموعه بر شمرد 
و افزود: کارگران در این منطقه عمدتا به صورت فصلی کار می کنند. چنانچه 
نیروهایی در این مجموعه جذب شوند و تحت آموزش های لازم قرار بگیرند 
پس از مدتی به سمت کار فصلی خود روی می آورند و در جذب دوباره نیرو 
باز هم این چرخه تکرار خواهد شد لذا اگر حمایت های لازم از ما صورت 
گیرد براحتی می توانیم کارگرانی را بصورت ثابت و با مزایای بهتر استخدام 
کنیم مشروط به استفاده از تسهیلات دولتی و بهره مندی از زیرساختهای 
لازم.عباس قمرپور با بر شمردن مزایای صنعت گلخانه و به خصوص اینکه 
آب بسیار کمتری نسبت به فضای باز در گلخانه ها مصرف می شود اظهار 
کرد: به موازات صرفه جویی قابل ملاحظه در مصرف آب، راندمان کار و تولید 
در  گلخانه صنعتی به مراتب از کشاورزی در فضای باز بیشتر و بالاتر است.

وی همچنین با تاکید بر نقش واحد گلخانه صنعتی قمرپور در عرصه صادرات 
و ارز آوری برای کشور تصریح کرد: حدود 9۰ در صد فلفل های تولیدی این 
واحد به مقصد کشورهای دیگر بارگیری و صادر می شود این محصولات برای 
سالن های سورتینگ ارسال می  شودکه آن ها ساز و کارهای صادرات محصول 
را انجام می دهند.این فعال مجرب و جوان صنعت گلخانه در خصوص سالن 
نشاء این واحد گفت: قسمت عمده نشاء تولیدی را برای اراضی کشاورزی 
خود که در فضای باز قرار دارد استفاده می کنیم. بخشی از این نشاء هم در 
اختیار کشاورزان دیگر قرار می گیرد.وی در پاسخ به این سوال خبرنگار ما 
که گازدار شدن این واحد چه دستاوردهایی به دنبال خواهد داشت افزود: 
مهم ترین و اصلی ترین دستاورد کاهش آلودگی هوا و همچنین ارتقاء کمی 
و کیفی محصولات تولیدی است. در عین حال کاهش هزینه های تولید از 

دیگر دستاوردهای گازدار شدن این واحد  به شمار می رود.مهندس عباس 
قمرپور در پاسخ به دیگر سوال خبرنگار ما که ویژگی های شاخص این گلخانه 
صنعتی را جویا شد گفت: بدون شک استفاده از سموم با کیفیت که کمترین 
عوارض منفی را به دنبال دارد و همچنین استفاده از بذرهای درجه یک 

مهم ترین و اصلی ترین ویژگی این واحد است.
وی افزود: سموم مورد استفاده ما که از بهترین و در عین حال گران ترین 
انواع سموم موجود محسوب می شود با پایین ترین دوره کارنس و کم ترین 
ضرر و زیان را برای حشرات مفید به دنبال دارد.گفتنی است: بنابر اعلام 
مدیریت واحد گلخانه صنعتی قمرپور بخش مبارزه بیولوژیک با آفات این 
ترتیب  بدین  راه اندازی خواهد شد که  پایان سال جاری  از  قبل  تا  واحد 
ضرر و زیان وارده به حشرات مفید به حداقل ممکن کاهش یافته و کیفیت 
محصولات تولیدی از نظر سلامت محصول ارتقاء چشمگیری خواهد یافت. 
همچنین در این واحد سعی شده از سیستم های هوشمند در هوادهی و 
تنظیم دمای مجموعه استفاده شود که این مهم تاثیر بسزایی در کمیت و 
کیفیت محصولات تولیدی این واحد تولیدی خواهد داشت.مدیران گلخانه 
صنعتی قمرپور در پایان این گزارش ضمن تشکر از تمامی مسئولان دلسوز 
نظام خصوصا در حوزه تولید و اشتغال بطور ویژه از مجموعه جهاد کشاورزی 
فلاورجان،شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی اصفهان،شرکت گاز اصفهان 

و بانک ملت شعبه قهدریجان تقدیر و تشکر کردند.
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معاون وزیر کشور : بیش از ۳۰ هزار 
روستا در کشور خالی از سکنه است

افزایش 1۳۰ درصدی حقوق کادر 
بهداشت و درمان در 2 سال گذشته

مهدی جمالی نژاد گفت: توزیع عادلانه و خدمات یکی از مهم 
ترین برنامه های وزارت کشور است و چگونگی رسیدن به توزیع 
متوازن و اجرای عدالت نیز از مهم ترین دغدغه های مسوولان 
این حوزه به حساب می آید.وی افزود: به دلیل برخی موضوعات از 
سال ۱۳۰۰ به بعد مهاجرت زیادی از روستاها و شهرهای کوچک 
به شهرهای بزرگ بویژه کلان شهرها شکل گرفته که این مهم 
منجر به بیماری نظام شهری و در نتیجه خالی شدن روستاها 
از سکنه شد.این مسوول گفت: یکی از دغدغه های موجود در 
وزارت کشور مهاجرت روستاییان است که برای برطرف کردن 
این مشکل در حال حاضر در وزارت کشور به ۲ راهبرد اساسی 
از  مهاجرت  کاهش  برای  کرد:  اضافه  نژاد  ایم.جمالی  رسیده 
روستاها به شهرها دفاتر تسهیلگری فعال کرده ایم تا در حاشیه 
شهرهای بزرگ یکسری اقدامات فوق العاده انجام داده و محدود 
به برنامه های جاری کشور نباشد.وی اظهار داشت: در مبدا هم به 
دنبال توزیع عادلانه خدمات و امکانات هستیم که اگر این اتفاق 
رقم بخورد نتیجه بسیار مثبتی به وجود خواهد آمد و مشکل 
مهاجرت روستاییان برطرف می شود.وی گفت: سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی امروز در زمینه پروژه های عمرانی بزرگ ، مطرح 
، کوچک و زودبازده ورود کرده که بسیار مطلوب ارزیابی می شود 
و امیدواریم این اقدامات ادامه پیدا کند.جمالی نژاد افزود: بسیج 
سازندگی بیشتر در پروژه های ورود می کند که برای پیمانکاران 

جذاب نیست و این پروژه ها را در ۲4 عنوان انجام می دهد .

وزیر  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون  تقوی نژاد،  کامل  سید 
این  اقدامات  به  اشاره  با  مجازی  نشست خبری  در  بهداشت 
وزارتخانه در تأمین سلامت مردم، اظهار داشت: در سال 9۲ 
کنیم  رسانی  اکسیژن  می توانستیم  را  بیمار  هزار   ۲۰ تعداد 
افزایش  بیمار  هزار   ۶۵ به  جاری  سال  آذر  در  رقم  این  اما 
وزارت  شده  انجام  اقدامات  به  اشاره  با  است.وی  کرده  پیدا 
بهداشت در ترمیم حقوق کادر بهداشت و درمان، خاطرنشان 
به  نسبت  درمان  و  بهداشت  همکاران  حقوق  مجموع  کرد: 
ضمن  است؛  کرده  پیدا  رشد  درصد   ۱۳۰ بر  بالغ   9۷ سال 
 ،K ضریب  قراردادی،  نیروهای  حقوق  کرده ایم  سعی  اینکه 
شرکتی ها و قراردادمعین را نیز افزایش دهیم؛ به طوری که 
میزان حقوق نیروهای غیر رسمی وزارت بهداشت اکنون ۷۰ 
تا ۸۰ درصد حقوق نیروهای رسمی است.تقوی نژاد با اشاره به 
افزایش تعداد نیروهای وزارت بهداشت، خاطرنشان کرد: موفق 
استخدامی  ، ۵۲ هزار مجوز  و 9۸  شدیم طی سال های 99 
دریافت کنیم؛ به طوری که اگر به وضعیت استخدام نیرو طی 
در  می کنیم  مشاهده  بیاندازیم،  نگاهی   9۲ تا   9۶ سال های 
طی این سالها، هر ساله ۷ هزار نیرو اضافه شده اما در ۲ سال 
گذشته به طور متوسط سالی ۲۶ هزار نیرو جذب کرده ایم که 

از این تعداد ۲۰ هزار نیرو مشغول به کار شده اند.

مدیر گروه تولید واکسن ستاد اجرایی فرمان امام )ره( خبر داد؛

احداث بزرگترین کارخانه تولید واکسن در خاورمیانه

اجرایی  ستاد  واکسن  تولید  گروه  مدیر 
فرمان امام )ره( از آغاز تولید واکسن ایرانی 
ظرفیت  با  ماه  اردیبهشت  در  کووایران 
ماهانه ۱۰ میلیون دوز خبر داد و گفت: 
ستاد اجرایی در حال تأسیس بزرگترین 
سایت تولید واکسن در خاورمیانه است و 
واکسن  خرید  درخواست  کشورها  برخی 

ایرانی را داشته اند.
حجت  بازدید  حاشیه  در  جلیلی  حسن 
از  اکبری  علی  حاج  السلمین  و  الاسلام 
محل استقرار تیم آزمایش بالینی واکسن 
تزریق  به  اشاره  برکت،با  کووایران  ایرانی 

واکسن به ۵۶ داوطلب اظهار کرد: ۱۰۰ 
 4۰۳۰ سامانه  طریق  از  داوطلب  هزار 
مصاحبه های  با  که  کردند  آمادگی  اعلام 
مفصل  بررسی های  و  روانشناسی 
روز  که  شدند  انتخاب  نهایی  گزینه های 
سنی  گروه های  از  نفر   ۵۶ برای  گذشته 
متنوع از ۱۸ تا ۵۰ سال و با تراز تحصیلی 
مدت،  این  در  و  است  انجام شده  تزریق 
با  ارتباط  در  انتظاری  از  خارج  واکنش 

سلامتی داوطلبان ما اتفاق نیفتاده است.
نیمه  از  امیدواریم  کرد:  اضافه  وی 
اسفندماه، با جمعیت گسترده تری تزریق 

آزمایشی واکسن را انجام دهیم.
اجرایی  ستاد  واکسن  تولید  گروه  مدیر 
ایرانی  واکسن  افزود:  )ره(  امام  فرمان 
که از ویروس کشته شده ساخته شده، 
را  حیوانی  تست  مرحله  شهریورماه 

پشت سر گذاشته است و از زمان شروع 
تاکنون شبانه روز کار کردیم و فقط در 
زهرا  حضرت  شهادت  روز  در  و  عاشورا 

)س( تعطیل بودیم.
واکسن  تولید  آغاز  با  ارتباط  در  جلیلی 
ایرانی کووایران در اردیبهشت ماه با ماهی 
۱۰ میلیون دوز تصریح کرد: ستاد اجرایی 
فرمان امام)ره( در حال تأسیس بزرگترین 
است  خاورمیانه  در  واکسن  تولید  سایت 
خرید  درخواست  هم  کشورها  برخی  و 

واکسن ایرانی را داشته اند.
علی  حاج  والمسلمین  حجت الاسلام 
اشاره  با  تهران  موقت  امام جمعه  اکبری 
انقلابی  و  جوان  دانشمندان  موفقیت  به 
برای ثبت این دستاورد بزرگ علمی اظهار 
نمونه  یک  عرصه ها،  این  به  ورود  کرد: 
راحل  امام  جاودانه  درس  از  عالی  بسیار 

عظیم الشأن )ره( و به تعبیری همان »ما 
می توانیم« است. مبنای »ما می توانیم«، 
بر  و مبتنی  بوده  توحیدی  و  الهی  کاملا 
انجام  اینکه  یعنی  است،  مؤمنانه  توکل 
کارهای بزرگ را آسان می کند و کارهای 

نشدنی را شدنی می کند.  
وی افزود: در چله پر افتخار گذشته که بر 
اساس همین نگاه ملت و نظام پیش آمده، 
با  امام خمینی )ره( و چه  با هدایت  چه 
رهبری مقام معظم رهبری )مدظله العالی( 
در این مسیر شاهد دستاوردهای عظیمی 
هستیم. امروز و در این جا ما شاهد یکی از 
این افتخارات بزرگ هستیم، افتخاری که 
حال و هوای دفاع مقدس را دارد. زیرا در 
آن عواملی همچون: ایثار، همت، شجاعت، 
نگاه های  و  بلندنظری  تواضع،  مهربانی، 
و  حال  همان  یعنی  دارد.  وجود  بزرگ 

هوایی که در ۸ سال دفاع مقدس وجود 
داشت، امروز ما شاهد آن هستیم.

به  اشاره  با  تهران  موقت  جمعه  امام 
مدیریت هوشمند و جهادی رییس ستاد 
خصوصیت  افزود:  امام  فرمان  اجرایی 
مدیریت هوشمند و جهادی این است که 
درک می کند چه زمانی و در چه موقعیتی، 
چه کاری را باید انجام دهد. چه بسا اگر 
کسی از بیرون نگاه کند با خودش بگوید 
چرا این ها به این عرصه ورود کرده اند ولی 
انقلابی  هوش  همان  ورود  این  واقع  در 
که  موقعیت هاست  از  صحیح  درک  و 
الحمدالله آقای مخبر و همکارانشان از آن 
بهره مند هستند.وی تصریح کرد: ورود به 
این عرصه، ضربه به قلب سیاه شیطان و 
نشان دهنده شکست دشمنان در اعمال 

تحریم های ظالمانه است.

استخدامی کشور گفت:  و  اداری  رئیس سازمان 
نزدیک به ۱۷۰ هزار نفر از نیروی انسانی دولت را 
با خروجی طبیعی و کنترل ورودی کم کرده ایم.

و  اداری  سازمان  رئیس  انصاری  جمشید 
بهمن   ۱۵ گذشته  شب  کشور،  استخدامی 
ویژه  گوی  و  گفت  برنامه  در  حضور  با  ماه 
خبری به بررسی عملکرد سازمان امور اداری 
سلامت  تا  الکترونیک  دولت  از  استخدامی  و 
و  اداری  سازمان  پرداخت.رئیس  اداری  نظام 
اینکه در دوران  با اشاره به  استخدامی کشور 
و  کارکنان  حضور  کردن  سبک  برای  کرونا 
را  تردد، دستور دورکاری  راستای کاهش  در 
ستادی  دستگاه های  در  افزود:  کردیم،  دنبال 
مواجه  تغییر  با  کار ها  از  توجهی  قابل  بخش 
خدمات  اجرایی  دستگاه های  است،  شده 
می دهند.وی  ارائه  مردم  به  را  مستقیمی 
تا  ماه  فروردین  از  را  پژوهشی  کرد:  اظهار 
آبان ماه در سازمان اداری و استخدامی انجام 
اجرایی  دستگاه   ۸9 در  مدت  این  در  دادیم، 
مورد  را  کارکنان  دورکاری  وضعیت  کشور 
میلیون  یک  حدود  که  دادیم  قرار  بررسی 
در  ما  مدیران  و  دولت  کارمند  هزار   ۱۸۰ و 
و  قرار گرفتند  نظر سنجی  پژوهش مورد  این 
آوردیم.انصاری  دست  به  را  جالبی  نتایج  ما 
 ۱۷۰ به  نزدیک  چیزی  اینکه  به  اشاره  با 

کرده  را کم  دولت  انسانی  نیروی  از  نفر  هزار 
خروجی  نیروها  از  کاستن  روش  افزود:  ایم 
یعنی  است  بوده  ورودی  کنترل  و  طبیعی 
یا  و  کارکنان  اخراج  برای  برنامه ای  هیچ  ما 
بازخرید آنها نداریم.این مقام مسئول با اشاره 
به اینکه حدود ۳۰ درصد رشد اقتصادی باید 
و  باشد عنوان کرد: رویه ها  بهره وری  از محل 
تا  شده  تنظیم  ای  گونه  به  دستورالعمل ها 
حوزه  بهره وری  ارتقاء  به  بتوانند  دستگاه ها 
ارتقاء  در جهت  و  نظارت  مسئولیت خودشان 
کرد:  خاطرنشان  کنند.وی  تلاش  بهره وری 
رضایتمندی  اجرایی  دستگاه های  به  مردم 
دستگاه هایی  لذا  اند،  داده  نشان  را  بیشتری 
می گیرند  قرار  مردم  مراجعه  مورد  بیشتر  که 
مردم  به  خدمات  اساساً  که  هستند  آنهایی   ،
ارائه  محل  ها  دانشگاه  مثلًا  می دهند  ارائه 
اساتید  و  دانشجوها  نیست.  مردم  به  خدمات 
مردم  ولی  هستند  ارتباط  در  دانشگاه ها  با 
آنها  از  و  می کند  مراجعه  ها  بیمارستان  به 
سازمان  .رئیس  می کنند  دریافت  خدمات 
جشنواره  از  قبل  گفت:  استخدامی  و  اداری 
مردم  رضایتمندی  میزان  از  رجایی  شهید 
عمل  به  نظرسنجی  اجرایی  دستگاه   ۲4 در 
درصد   ۶۰ حدود  رضایتمندی  میزان  و  آمد 

بود. میانگین  صورت  به 

آیت اله رئیسی: 

با کلید واژه ما می میتوانیم  می توان تحریمها را خنثی کرد

امام  حضرت  گفت:  قضائیه  قوه  رئیس 
خمینی و مقام معظم رهبری با کلیدواژه 
»ما می توانیم« به ما آموختند می توانیم 
جلو  و  ببریم  پیش  را  کار  مقاومت  با 
مستکبران بایستیم و تحریم ها را خنثی 
به  وادار  و  مایوس  را  دشمن  و  کنیم 
ابراهیم  سید  کنیم.آیت اله  عقب نشینی 
با  ویدئوکنفرانسی  ارتباط  در  رئیسی 
دوم  گام  المللی  بین  همایش  دومین 

سالروز  تبریک  ضمن  اسلامی،  انقلاب 
ایام  و  فاطمه زهرا )س(  ولادت حضرت 
می کنیم  دعا  کرد:  اظهار  فجر  دهه  الله 
توفیق شناخت مقام  که خداوند متعال، 
ما  به  را  )س(  طاهره  صدیقه  حضرت 
»صبر«  قضاییه  قوه  کند.رئیس  عنایت 
و »ظرفیت« را از ویژگی های بارز وجود 
با  و  دانست  )س(  زهرا  فاطمه  حضرت 
اشاره به آیات قرآن کریم و سیره انبیاء 
برای  نکته  محوری ترین  الهی،  اولیاء  و 
خودسازی، جامعه سازی و تمدن سازی 
را داشتن صبر و ظرفیت عنوان کرد.آیت 
روایات،  بر  بنا  اینکه  بیان  با  رئیسی  اله 
بهترین قلوب همان باظرفیت ترین قلوب 
هستند، ماه های رجب، شعبان و رمضان 
ظرفیت  راستای  در  فرصت  بهترین  را 

قوه  دانست.رئیس  انسان ها  برای  سازی 
یکی  عنوان  به  را  »ظرفیت«  قضاییه 
حاج  شهید  سپهبد  بارز  ویژگی های  از 
بیان  با  و  کرد  عنوان  سلیمانی  قاسم 
بندگی  پرتو  در  تنها  ظرفیت  این  اینکه 
گفت:  می شود،  حاصل  متعال  خداوند 
شخصیت حضرت فاطمه زهرا )س( یک 
برای کسب ظرفیت در  الگوی بی بدیل 
همین  در  رئیسی  اله  هاست.آیت  انسان 
که  زنانی  و  مردان  کرد:  تصریح  زمینه 
می خواهند در جامعه تحول آفرین باشند، 
باید در پرتو بندگی خداوند متعال دارای 
ظرفیت شوند.رئیس قوه قضاییه در ادامه 
بودن  شنوا  معنای  به  را  پذیری  ولایت 
بودن در  و مطیع  ولی  به سخن،  نسبت 
میدان ولایت پذیری عنوان کرد و گفت: 

را  ولی  سخن،  همواره  پذیر  ولایت  فرد 
اولویت داده و آن  نسبت به سخن خود 
ولایت  رئیسی  اله  می داند.آیت  ارجح  را 
پذیری را یکی از ویژگی های بازر شهید 
توانایی  به  اشاره  با  و  دانست  سلیمانی 
شناخت  در  سلیمانی  شهید  زدنی  مثال 
کشور ها  سایر  و  ایران  در  افراد  ظرفیت 
یمن  و  افغانستان  پاکستان،  همچون 
خود  که  هستیم  شاهد  امروز  گفت: 
یمنی ها از کشورشان دفاع می کنند و در 
این رهگذر باید توجه داشته باشیم این 
شهید سلیمانی بود که ظرفیت یمنی ها 
داد. جهت  آن ها  به  و  کرد  شناسایی  را 

رئیس قوه قضاییه شناخت ظرفیت های و 
انسان های مختلف  گنجینه های وجودی 
مسیر  در  ظرفیت ها  این  گرفتن  بکار  و 

دانست  امام  ویژگی های  از  را  صحیح 
شهید  مکتب  حقیقتا  کرد:  تصریح  و 
امام خمینی  مکتب  امتداد  در  سلیمانی 
می شود.آیت  تعریف  عاشوراییان  و  )ره( 
به معنای  را  تربیت  ادامه  رئیسی در  اله 
انسانی  نفسانی  عالی  تمایلات  احیاء 
دانست و گفت: تربیت نیازمند دارا بودن 
و  مربیان  بهترین  و  است  مربی  و  معلم 
هستند. )ع(  بیت  اهل  و  انبیاء  معلمان 

تبیین  اینکه  بیان  با  قضاییه  قوه  رئیس 
ابعاد شخصیتی شهید سلیمانی در بستر 
اسلامی  انقلاب  دوم  گام  سازی  تمدن 
»ما  گفت:  بود،  خواهد  تاثیرگذار  بسیار 
می توانیم« به معنای آن است که ما باید 
داشته  خدا  به  اتکال  و  نفس  به  اعتماد 

باشیم و با این روحیه به پیش برویم.

40 درصد مردم از عملکرد سازمان های دولتی رضایت ندارند

4۰ هزار نیروی انسانی دولت کم شد
در  سلامی  حسین  پاسدار  سرلشکر  سردار 
و  علم  جهادگران  جشنواره  از  بازدید  حاشیه 
فناوری در جمع خبرنگاران با گرامی داشت ایام 
این  در  را  خوبی  رویداد  امروز  گفت:  فجر  دهه 
شکوفایی  شاهد  و  کنیم  می  مشاهده  نمایشگاه 
ما  جامعه  در  وفور  به  که  هستیم  استعدادهایی 
کشور  نیازهای  کنار  در  افزود:  دارد.وی  وجود 
های  حوزه  در  داریم   احتیاج  پیشرفت  برای 
علمی، صنعتی، اقتصادی و فناوری پتانسیل های 
ما  دشمنان  افزود:  سلامی  داریمسردار  خوبی 
را  پیشرفت  روزنه های  همه  کنند  می  تلاش 
جوانان  همت  به  اما  ببندند  ایران  ملت  روی  به 
فناوری  و  علمی  جهاد  که  پرتلاش  و  هوشمند 
امروز   . دادند  قرار  کشور  پیشرفت  مسیر  در  را 
از  قبل  تا  که  محصولاتی  از  بسیاری  بینیم  می 
را  ما  و  شد  می  وارد  خارجی  کشورهای  از  این 
را در داخل  وابسته می کرد  به کشورهای دیگر 
تولید می شود.فرمانده کل سپاه با تاکید بر اینکه 
کشور ایران در حال پیشرفت است گفت: در حال 
از  یکی  .تحریم  هستیم  ها  وابستگی  همه  قطع 
فرصت های بزرگ تاریخی برای ملت ایران است 
امروز  زمانی  مقطع  در  بلکه  فرصت  یک  نه  که 
برای تمام تاریخ فرصت است.وی با اشاره به اینکه 
امروز تحریم به فرصتی برای تحریک انگیزه ها ، 
است   شده  تبدیل  مردم  باورهای  و  اعتقادات 

تاکید کرد: به مفهوم واقعی تحریم ها یک تلاش 
نیازمندی ها  برای قطع همه  را در جامعه  واقعی 
ایجاد کرده است.وی با تاکید به اینکه نمی توانیم 
با همه  ما  افزود:  باشیم  وابسته  به هیچ کشوری 
تحریم  در  ما  هستیم،  متفاوت  دنیا  کشورهای 
جهانی هستیم و هیچ کس به ما کمک نمی کند 
حتی دوستان ما در بهترین حالت با ما دشمنی 
که  کند  نمی  کمک  کس  هیچ  ولی  کنند  نمی 
این کشور روی پای خودش بایستد.فرمانده کل 
باید  که  گرفتند  یاد  ما  جوانان  داد:  ادامه  سپاه 
ایرانی  جوانان  بنابراین  کنند  تکیه  خودشان  به 
روی پای خود ایستادند تا آرزوی دشمنان را دفن 
کنند.سردار سلامی با اشاره به اینکه این حرکتی 
بسیجیان  جهادی  آرایش  بینیم  می  امروز  که 
است  فناورانه  علمی،  های  پیشرفت  برای  ما 
گفت:البته نه در سطح محصولات پیش پا افتاده 
دستگاه  و  قطعات  ترین  پیچیده  سطح  در  بلکه 
های مورد نیاز کشور، واقعا یک شور فوق العاده 
ای در سطح جامعه ما وجود دارد که نمونه آن 
اینکه  به  با اشاره  این نمایشگاه دیدیم.وی  را در 
بر  غلبه  و  تحریم  از  عبور  برای  ما  مردم  آرایش 
است  جدی  و  جهادی  نیازها  تامین  و  دشمن 
خاطرنشان کرد: ما مطمئن هستیم که فرمول ما 
برای عبور از مسایل جاری همین همت و عظمی 

است که در این نمایشگاه می بینیم.

فرمانده سپاه:

ما در حال قطع همه وابستگی ها هستیم

رشد آمار طلاق با مدت ازدواج
 کمتر از یک سال

مطابق با گزارش منتشره مرکز آمار ایران، تعداد طلاق ثبت شده با 
مدت ازدواج کمتر از یک سال از ۲۱9۸ طلاق در بهار سال جاری 
با رشد ۳9 درصدی به ۳۰۶۸ طلاق در تابستان 99 رسیده است.

اگرچه به طور کلی آمار طلاق با مدت ازدواج کمتر از یک سال در 
شش ماهه اول سال 99 نسبت به سال گذشته کاهش ۱۳ درصدی 
داشته است اما مطابق با آمار همین گزارش، تعداد طلاق ثبت شده 
در بهار 9۸ با مدت ازدواج کمتر از یک سال ۲۸۷۳ بوده است که 
با رشد ۱۱ درصدی طی سه ماه به ۳۲۰9 طلاق در تابستان 9۸ 
رسیده است. از این رو روند رشد طلاق با مدت ازدواج کمتر از یک 
سال از بهار به تابستان که در سال گذشته ۱۱ درصد بوده است 
و اکنون به ۳9 درصد رسیده است؛ قابل تامل است.همچنین آمار 
مربوط به طلاق با مدت ازدواج های بیشتر از یک سال در تابستان 
99 نیز نسبت به بهار سال جاری رشد داشته است.تعداد طلاق ثبت 
شده با مدت ازدواج یک تا پنج سال از 99۸۲ طلاق در بهار 99 با 
رشد ۳۷ درصدی به ۱۳۶9۱ طلاق در تابستان 99 رسیده است.

تعداد طلاق ثبت شده با مدت ازدواج پنج تا ۱۰ سال نیز از ۸۵۵۱ 
طلاق در بهار 99 با رشد ۳۵ درصدی به ۱۱۵۸۸ طلاق در تابستان 
99 رسیده است.همچنین میانگین طول مدت ازدواج در تابستان 
99 قبل از اولین طلاق، ۱۰ سال ذکر شده است.از سوی دیگر 
۳49۱۰ رویداد طلاق ثبت شده در بهار 99 با رشد ۳۷ درصدی 
تنها طی سه ماه به 4۸۱۲۲ رویداد طلاق در تابستان 99 رسیده 
است. در حالی که همین آمار در سال گذشته تنها ۱۵ درصد رشد 

داشت و اکنون با رشدی بیش از دو برابر مواجه است.

حال تمام 5۰ داوطلبی که واکسن 
ایرانی را دریافت کردند، خوب است

کرونای  واکسن  نخستین  بالینی  کارآزمایی  مرحله  مجری 
تست  اول  مرحله  پایان  از  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  تولیدی 

انسانی واکسن کوو ایران برکت تا نیمه اسفند 99 خبر داد.
حامد حسینی مجری مطالعات بالینی نخستین واکسن ایرانی 
کرونا درخصوص آخرین وضعیت از مراحل تست انسانی این 
اول  دوز  داوطلبان،  از  نفر   ۵۰ روزگذشته  گفت:تا  واکسن 
واکسن کوو ایران برکت را دریافت کرده اند و ازاین تعداد ۲۱ 

نفر دوز دوم را هم دریافت کرده اند.
وی افزود: تا اوایل هفته آینده همه نفرات باقی مانده وارد این 
مرحله از تست انسانی واکسن خواهند شد و مطالعه بالینی 
برروی آنها آغاز میشود.مدیر مرکز کارآزمایی بالینی دانشگاه 
علوم پزشکی تهران درخصوص وضعیت سلامت داوطلبانی که 
دراین مدت واکسن تولیدی ستاد اجرایی فرمان امام را دریافت 
به طور شبانه روزی  افراد  این  کرده اند گفت:وضعیت سلامت 
توسط پزشکان متخصص رصد میشود و تا این لحظه تمام ۵۰ 
داوطلب در سلامت کامل هستند و تزریق واکسن هیچگونه 
است.حسینی  نداشته  انتظاری  غیرقابل  و  خاص  عوارض 
درخصوص آغاز فاز دوم تست انسانی این واکسن گفت:نتایج 
انجام فاز اول مطالعات بالینی درخصوص ایمن بودن واکسن 
و  شد  خواهد  بهداشت  وزارت  تحویل  امسال  اسفند  نیمه  تا 
بعد از صدور مجوزهای لازم، وارد مرحله دوم مطالعات بالینی 

درخصوص اثربخشی واکسن خواهیم شد.

محمدجواد آذری جهرمی در مراسم روز فناوری 
سیما  و  صدا  در  همکارانم  و  من  گفت:  فضایی 
اما  می کنیم  فضایی صحبت  پیشرفت های  درباره 
بار مسئولیت صنعت فضایی و دشواری که در این 
مسیر وجود دارد، برعهده کسانی است که به دلیل 
پشت  در  همیشه  دارد  وجود  که  معذوریت هایی 
پرده هستند. از آن هایی که در گمنامی تمام تلاش 
می کنند تشکر می کنم اعتقاد دارم که آیندگان به 
تلاش های این عزیزان گواهی خواهند داد.به اعتقاد 
آذری جهرمی ایران در آینده نزدیک، در مجموع 
اصلا  این  و  می گیرد  قرار  دنیا  فضایی  قدرت   ۵
هدف دور از ذهنی نیست.وی گفت: به پرتاب های 
ناموفق نگاه نکنید. ما با هر پرتاب ناموفق اشکالات 
موفق  رو  پیش  پرتاب  اگر  و  می کنیم  برطرف  را 
باشد، یک رشد نمایی را تجربه خواهیم کرد.وی 
انجام  برنامه ریزی های  با  هستیم  مطمئن  افزود: 
شده موفقیت نزدیک است و آینده حوزه فضایی 
که  »طلوع«  ماهواره  بود.  خواهد  روشن  بسیار 
توسط وزارت دفاع ساخته شده، آماده پرتاب است 
و تا قبل پایان سال با ماهواره بر سیمرغ در مدار 
قرار می گیرد.وی تاکید کرد: برای قراردادن ماهواره 
در مدار ۳۶ هزار کیلومتری زمین یک راه میانبر 
را با وزارت دفاع طی خواهیم کرد. در این زمینه 
و  شده  منعقد  ایران  فضایی  سازمان  با  قراردادی 

از پایان دولت تست این پروژه  امیدواریم تا قبل 
انجام  است  تحقیقاتی  و  مقدماتی  صورت  به  که 
توسعه  جدید  رویکرد  دوازدهم  دولت  در  شود.ما 
کاربردهای فضایی در کشور را مدنظر قرار دادیم 
نظر  در  متفاوت  راهبرد  دو  رویکرد  این  برای  و 
گرفتیم و تلاش کردیم در بخش توسعه تکنولوژی 
واگذار  خصوصی  و  عمومی  بخش های  به  را  کار 
کنیم و به عنوان دولت صرفا حمایت کننده باشیم.

وزیر ارتباطات افزود: در عرصه ماهواره مخابراتی و 
پرتاب به مدار بالا تلاش های بسیار زیادی صورت 
گرفته اما این پروژه نیازمند زمان است و کشورها 
حتی در صورتی که هیچ محدودیتی نداشته باشند 
از زمانی که اراده می کنند تا زمانی که ماهواره در 
مدار قرار می گیرد ۵ سال زمان نیاز دارد اما عمر 
اوقات  وگاهی  نیست  بیشتر  سال  چهار  دولت ها 
پروژه پس از 4 سال ناتمام می ماند. یکی از  عللی 
که ما موفق نبودیم ماهواره مخابراتی در مدار قرار 

بدهیم، همین مسئله است. 
را  مداری  نقاط  ما  کرد:  تاکید  ارتباطات  وزیر 
دشواری فراوانی که برای دریافت مجوز داشت به 
بخش های خصوصی دادیم تا آن ها بتوانند ماهواره 
امروز یک  به همین واسطه  بدهند.  قرار  در مدار 
ماهواره  می تواند  که  داریم  ایرانی  ملی  اپراتور 

مخابراتی تهیه کند و آن را در مدار قرار دهد.

وزیر ارتباطات: 
ایران در میان پنج قدرت برتر فضایی جهان قرار می گیرد

وزیر آموزش و پرورش گفت: امیدواریم تا خرداد 
شرایط بهتر شود و ستاد کرونا برای امتحان های 
نهایی مجوز بدهد. سال قبل امتحان های پایه های 
نهم و دوازدهم حضوری بود و مشکلی هم برای کسی 
پیش نیامد.محسن حاجی میرزایی وزیر آموزش و 
پرورش در برنامه گفتگوی ویژه خبری اظهار کرد: 
پارسال با مجوز ستاد ملی مقابله با کرونا، امتحانات 
پایه های نهم و دوازدهم را حضوری برگزار کردیم 
امتحانات  روز   ۲۱ طی  نفر  هزار   ۶۰۰ از  بیش  و 
نیامد. پیش  برای کسی  و مشکلی  دادند  را  خود 

وی گفت: این امتحانات تأثیرگذار است و بنابراین 
ترجیح می دهیم مطمئن تر )حضوری( برگزار شود.

وی اضافه کرد: بیش از ۷۰ درصد دانش آموزان از 
طریق برنامه »شاد« با ما ارتباط دارند و بقیه یا از 
طریق تلویزیون و یا از طریق بسته های آموزشی 
اینکه حدود ۲۰  با اشاره به  است.حاجی میرزایی 

آموزشی  بسته های  طریق  از  دانش آموزان  درصد 
این بسته ها در  آموزش می بینند، گفت: محتوای 
استان ها تولید می شود و به روش خود آموز، محتوا 
قرار  آموزان  دانش  اختیار  در  کامل  توضیحات  با 
می گیرد و دوباره به دانش آموزان رجوع می کنند و 
بسته قبلی را تحویل می گیرند و بسته دیگری را به 
آنها تحویل می دهند.وزیر آموزش و پرورش افزود: 
الان در همه استان های ما استودیو فعال شده است 
و مجموعه ای از بهترین دبیران، فعال شدند و در 
حال کار بر روی تولید محتوا به اشکال گوناگون 

هستند و در اختیار دانش آموزان قرار می دهند.
وی گفت: سهم معلمان را در تعیین نمره دانش 
آموزان افزایش و سهم امتحان را کاهش دادیم زیرا 
معلمان در طول سال تحصیلی, ارزیابی دقیق تری 

از دانش آموزان دارند.
سال  یک  اعتبار  نباید  افزود:  میرزایی  حاجی 
سوال  زیر  شایعات  اساس  بر  را  مجازی  تحصیلی 
اینکه  به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  ببریم.وزیر 
امتحانات پایه دوازدهم به صورت سراسری و نهایی 
برگزار شد, گفت: تعداد شرکت کننده ها در این 
و  یافت  افزایش  پارسال  با  مقایسه  در  امتحانات 
نمرات آن ها نیز بهتر شد.وی افزود: به علت اینکه 
دانش آموزان نقش محوری تری را در آموزش پیدا 

کردند با آموزش با کیفیتی مواجه هستیم.

وزیر آموزش و پرورش:

امتحان های نهایی حضوری برگزار می شود 
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سراسری

هدف ایرسا پنجره استاندارد سازی در طراحی و نوآوری در صنعت تولید درب و پنجره  upvc است

شرکت ایرسا پنجره از معدود مجموعه های صنعتی تولیدی به شمار می رود 
که به طور کاملًا تخصصی و مطابق با ضوابط استاندارد در مقوله طراحی و 
دهنده  ارائه  و  داشته  فعالیت  دوجداره  های  پنجره  و  درب  تولید  و  ساخت 
مشاوره های کارشناسی به فعالان این صنعت است .مهندس امیر سلجوقیان 
تولید  ما  با خبرنگار  پنجره در مصاحبه  ایرسا  تولید شرکت  و  فنی  مسئول 
محصول مطابق با نیاز جامعه و با شیوه های مدرن را در عصر کنونی ضروری 
خواند و با بیان اینکه محصولات تولیدی ایرسا پنجره از استانداردهای خاص 
خود برخوردار است تصریح کرد : نوآوری و خلاقیت در بخش تولید جایگاه 
ویژه ای دارد و موجب پویایی و شکوفایی استعدادها در این بخش می شود در 
واقع تولید با کیفیت و اصولی حرف برای گفتن خواهد داشت .وی که دانش 
آموخته رشته مکانیک در مقطع کارشناسی است، سپس با بیان اینکه فعالیت 
های ایرسا پنجره به دو بخش تقسیم می شود اضافه کرد : محورهای اصلی 
فعالیت این مجموعه ساخت و تولید درب و پنجره و ارائه مشاوره تخصصی به 
پروژه ها و ساختمان هایی است که در دست ساخت و اجرا قرار دارند چرا که 
بزرگترین معضل در ساختمان سازی ضعف در طراحی آن است .وی با بیان 
اینکه تخصص اصلی این مجموعه تولید درب و پنجره های دوجداره است 
افزود : در طراحی ساختمان ها معمولاً استانداردهای طراحی کمتر رعایت می 
شود از این رو هدف ما این است محصولات تولیدی درب و پنجره باید بصورت  
استاندارد تولید و نصب شود .مهندس سلجوقیان در همین زمینه اظهار داشت 
: متاسفانه در سیستم مهندسی موجود، طراح بدون اطلاع و تخصص کافی در 
زمینه تولید درب و پنجره طرح ارائه می کند و پیمانکار با مراجعه به ما اجرای 
همان طرح را درخواست می کند درحالی که یک سازه که ساخته می شود 
باید از لحاظ استاتیکی ، دینامیکی و نیز قیمت تمام شده مقرون به صرفه باشد 
.وی گفت : محصولاتی که در کشورهای پیشرفته صنعتی تولید می شود به 
صورت تیپ یا سریالی یا کانتینیوس است و هزینه های تولید آنها به مراتب از 
هزینه های ما کمتر می باشد از این رو محصولات آن کشور ها حرف برای 
گفتن دارند .مسئول فنی و تولید شرکت ایرسا پنجره در ادامه خاطر نشان کرد 
: بخش دیگر فعالیت های این مجموعه ارائه مشاوره در زمینه درب و پنجره 
هایی با ابعاد استاندارد است ، در سیستمupvc درب و پنجره های تولیدی از 
مزایای فراوانی برخوردار است با این وجود معایبی نیز دارد که بزرگترین این 
معایب عدم رعایت ابعاد استاندارد است ضمن اینکه در قیمت گذاری نیز به 
دلیل رقابتی بودن قیمت هایی ارائه می شود که واقعی نیست ! وی سپس با 

بیان اینکه اطلاع رسانی و تولید درب و پنجره با بهره گیری از علم روز دو ایتم 
اصلی خدمات این مجموعه محسوب می شود اضافه کرد : در این مجموعه 
همواره سعی و تلاش ما معطوف آن بوده که تولیدات به روز باشد و در این 
زمینه از منابع مختلف مانند اینترنت  یا تجربه همکاران با سابقه و تلفیق آن 
با علم روز استفاده می کنیم .مهندس سلجوقیان آنگاه ارائه خدمات به پروژه 
هایی که قبلًا ساخت و اجرا شده و اکنون از حیث درب و پنجره دچار مشکل 
گردیده را از دیگر محورهای فعالیت مجموعه ایرسا پنجره عنوان کرد و گفت 
: تا جایی که امکان داشته باشد ایرادات چنین پروژه هایی را مرتفع می کنیم 
.وی در ادامه به نحوه چگونگی تامین مواد اولیه اشاره کرد و گفت : کشور ما 
با دارا بودن منابع عظیم و غنی آلومینیوم همچنان این محصول را وارد می 
کند و دلیل اصلی این واردات نداشتن دانش فراوری و پروسه تکمیلی این 
محصول است .وی با بیان اینکه با افزایش قیمت دلار بهای آلومینیوم نیز 
افزایش یافت افزود : این در حالی است که وقتی نرخ دلار و ارز قدری کاهش 
یافت آلومینیوم مشمول کاهش قیمت نشد .مهندس سلجوقیان در ادامه آنگاه 
با اشاره به اینکه یکی دیگر از فاز های این مجموعه upvc است افزود : 9۰ 
درصد مواد اولیه upvc در پالایشگاه های پتروشیمی کشورمان تولید می شود 
که البته به یک سری افزودنی ها نیاز دارند تا پروسه تولید، تکمیل و محصول 
نهایی تولید شود ، این افزودنی ها خارجی و وارداتی است که تحریم کشور 
باعث کمبود آن شده فرضا مواردی که از کشور آلمان وارد می شد در شرایط 
کیفیت  با  دیگر  کشورهای  از  شود  وارد  کشور  آن  از  تواند  نمی  که  تحریم 
متفاوت وارد می گردد که بدیهی است این امر تاثیر منفی بر کلیت کار بر جا 
گذاشته و باعث شکل گیری مسائل و مشکلات حاصل در زمینه کاری ما می 
شود .این فعال مجرب و کار آزموده در صنعت طراحی و تولید درب و پنجره 
آنگاه با بیان اینکه تولید درب و پنجره دوجداره با مونتاژ آن تفاوتی ندارد گفت: 
شمش خام یا آلومینیوم خاص را تهیه نموده و با لحاظ نمودن ابعاد و استاندارد 
کار طراحی و ساخت را به بهترین نحو انجام می دهیم .وی سپس در خصوص 
اشتغال زایی در مجموعه ایرسا پنجره اظهار کرد: زمانی که اوضاع اقتصادی 
جامعه و کسب و کار از رونق نسبی برخوردار بود هشت نفر به صورت مستقیم 
در این مجموعه مشغول به کار بودند اما به علت مشکلات و تنگنا های مالی 
به طور غیر  این وجود  با  یافته است  نفر کاهش  به چهار  اکنون  تعداد  این 
مستقیم شمار قابل توجهی نیرو با این مجموعه در ارتباط کاری هستند که 
و......  نصب  شیشه،  انتقال  و  های جوشکاری، حمل  زمینه  حوزه  در  عمدتاً 
فعالیت می کنند. وی متذکر شد: البته تعداد اکیپهای نصاب با توجه به نوع و 
حجم کار متغیر است، به طوری که گاهی برای یک پروژه ای اکیپ سه یا چهار 
نفره از نصاب ها اعزام می شوند و زمانی هم تعداد بیشتر و یا کمتری کار نصب 
را انجام می دهند و در عین حال برخی کارخانجات و صنایع نیز از رهگذر 
فعالیت های این مجموعه منتفع می شوند و کسب و کار آنها رونق می گیرد 
که در این زمینه به طور مشخص می توانیم کارخانجات سازنده شیشه های 
بزنیم .مهندس سلجوقیان در همین زمینه فعالان حمل،  دوجداره را مثال 
توزیع و پخش مواد اولیه و ...... را از دیگر نیروهایی دانست که تحت عنوان 
فعال  این  شود.  می  تعریف  پنجره  ایرسا   مجموعه  غیرمستقیم  اشتغالزائی 
مجرب و صاحب ایده در صنعت درب و پنجره همچنین با اشاره به فضای 
ناسالم رقابتی که بر اساس نبود یک تشکل یا اتحادیه صنفی منسجم و کارآمد 
شکل گرفته گفت: هر محصولی که تولید می شود هزینه تمام شده ای دارد 
اما به علت شرایط نامساعد اقتصادی و کمبود نقدینگی که یکی از معضلات 
اصلی تولیدکنندگان به شمار می رود برخی از واحدهای تولیدی،محصولات 
خود را زیر قیمت متعارف بفروش می رسانند.وی افزود: البته چنین واحدهایی 
اغلب کارگاه های بسیار کوچک و محدود با ابزارهای کاری اولیه هستند که 

غالباً یک استاد کار به تنهایی کار تولید را انجام می دهد و اگر زمانی با حجم 
بیشتر از سفارش مواجه  شود:نهایتا یک کارگر تبعه افغان را موقتا به کار می 
گیرد،در نتیجه هزینه های تولید چنین واحدهایی بسیار پایین است و از ان 
جایی که این واحدها عمدتا فاقد مجوز و زیر پله ای می شوند تعهدی در 
شغلی  دارایی،عوارض  بیمه،مالیات  حق  مانند  دولت  های  تعرفه  پرداخت 
شهرداری و.... ندارندو لذا با هرقیمت که محصول خودرا به فروش برسانند،برای 
آن ها سودآور خواهد بود درحالی که مجموعه هایی مانند ایرسا پنجره که به 
مشتری  رضایتمندی  و  کیفیت  مقوله  به  عملی  تعهد  با  و  قانونمند  صورت 
تولید  برای  هستند،  دولتی  های  تعرفه  پرداخت  به  مقید  و  میکند  فعالیت 
محصول هزینه فراوانی می پردازند از این رو انتظار داریم این صنف نظارت و 
رعایت  به  و  را سامان دهی  فاقد مجوز  واحدهای  و  اعمال  بیشتری  کنترل 
نمایند.مهندس  ملزم  استاندارد  کیفیت  با  محصول  تولید  و  صنفی  مقررات 
سلجوقیان در ادامه همچنین با تاکید بر این که یکی از موارد ضروری در هر 
مجموعه تولیدی و به خصوص ماشین آلات ایرسا پنجره، به روز رسانی دستگاه 
ها و ماشین آلات  خط تولید است که در این صورت هزینه های تولید به 
میزان قالب توجهی کاهش می یابد،ضمن این که با ارتقا هرچه بیشتر سطح 
کیفی محصولات، مجموعه در جایگاهی قرار می گیرد که حرف برای گفتن 
خواهد داشت.وی در همین حال یادآور شد که شرکت ایرسا پنجره به لحاظ 
کیفیت و رضایتمندی مشتری،در سال9۱ به عنوان تولید کننده برتر معرفی 
شد.مسئول فنی و تولید شرکت ایرسا پنجره سپس ضرورت حمایت دولت از 
درقالب  مالی  تزریق  حیث  را  کارآمد  و  موفق  تولیدی_صنعتی  واحدهای 
تسهیلات ارزان قیمت بانکی مورد تاکید قرار داد و گفت:دولت و سیستم بانکی 
باید با شناسایی تولید کنندگان و کارآفرینان واقعی  تسهیلات ارزان قیمت را 
به آن ها پرداخت کند.وی اظهار داشت:چنانچه توان مالی شرکت ارتقا یابد می 
توانیم با خرید انبوه مواد اولیه،آن را در انبار دپو و برای تولید محصول مورد 
استفاده قرار دهیم و از تبعات نوسانات و افزایش قیمت برای یک مدت زمان 
مشخص،مصون بمانیم ، البته برخی واحدها با دپوی مواد اولیه، محصول تولید 
نمی کنند بلکه با افزایش قیمت آن در بازار، مواد اولیه را به قیمت روز به 
اقدامات سود جویانه  و  ایرساپنجره هرگز به چنین  ،اما  فروش می رسانند 
کاسب گرایانه  مبادرت نمی ورزد، چرا که هدف ما تولید محصول و اشتغالزایی 
و خدمت به جامعه و کشور است. وی در ادامه  قابلیت های صادراتی محصولات 
تولید ی شرکت ایرسا پنجره را مورد اشاره قرار داد اما گفت: صادرات باید در 
تایم زمانی صورت گیرد که محصول تولید شود و آن بازه زمانی مستلزم ماشین 
آلات مدرن و به روز و مطابق با آخرین تکنولوژی روز جهانی است در حالی 
که ماشین آلات این مجموعه از۱۵ سال قبل خریداری و در  همه ی این سال 
ها در حال استفاده است و همانطور که قبلا اشاره کردم نیاز به مدرن سازی و 
به روز رسانی دارد.که در ادامه  علی سلجوقیان موسس شرکت ایرسا پنجره در 
مصاحبه با خبرنگار ما از۳۰ سال خدمت در یک ارگان دولتی خبر دادو با این 
که از۲۰ سال قبل  به درجه بازنشستگی نائل آمده ، افزود: در آن سال ها 
،فرزندان من کم سن  بودند که بعدا با فارق التحصیلی از دانشگاه و اتمام 
خدمت سربازی با انرژی و تشویق به این عرصه ورود کرده و مساعی خود را 
،اساسا  نمودند  به کشور  ، سازندگی و خدمت  و کارآفرینی  تولید  معطوف  
شالوده فکری خانوادگی ما بر همین پایه خدمت به جامعه از طریق تولید و 
و  فعال پیش کسوت در صنعت درب  است.این  ریزی شده  پایه  کارآفرینی 
پنجره آن گاه با بیان این که در این مجموعه تلفیق علم روز و تجربه به تولید 
محصول با کیفیت استاندارد امکان پذیر نمود ،خاطر نشان کرد:۱۶یا۱۷ سال 
قبل،زمانی که این مجموعه اغاز به کار کرد: بحث  بهینه سازی انرژی در سطح 
دولت جریان داشت که ما تصمیم گرفتیم به این دسته ی صنعتی ورود و 

سرمایه گذاری و فعالیت کنیم اما از همان اغاز به کاراین مجموعه تاکنون 
دولت هیچ حمایتی از ما به عمل نیاورد و تمامی هزینه های احداث، تجهیزات 
و راه اندازی مجموعه را از  منابع سرمایه گذاری شخصی تامین و پرداخت 
کرده ایم.وی همچنین اضافه کرد: حتی زیر ساخت های مورد نیاز از قبیل:برق 
رسانی، آب رسانی ، تامین روشنایی کوچه ، محل استقرار شرکت را با هزینه 
های شخصی خودمان انجام داده ایم.وی افزود: زمین شرکت را به صورت آزاد 
و با قیمت بالا  خریداری و مصالح را هم از بازار به چند برابر قیمت خریداری 
کرده ایم ،در حالی که دولت بر لزوم حمایت از تولید کنندگان و کارآفرینان 
تاکید می کند، در عمل هیچ حمایتی از این بخش به عمل نمی آورد.علی 
سلجوقیان اضافه کرد:علیرغم سرمایه گذاری کلانی که در این مجموعه  داشته 
ایم،خدا را شکر می کنیم که توانسته ایم برای چندین خانوار به طور مستقیم 
و غیر مستقیم اشتغالزایی نموده گامی در راستای خدمت به کشور و جامعه 
محصولات  مشتریان  حال  رفاه  منظور  به  که  این  بیان  با  برداریم.وی  خود 
تولیدی را با مناسب ترین قیمت عرضه می کنیم،گفت: حداقل حاشیه سود 
اقتصادی را برای  مجموعه در نظر می گیریم  به طوری که قیمت های ما حتی 
از کف قیمت مصوبه اتحادیه نیز کمتر است  ،در این حال چنانچه دولت اندک 
حمایتی از این مجموعه داشته باشد، می توانیم ظرفیت ها رادر بخش تولید و 
اشتغالزایی ارتقا دهیم و نیز تنوع بیشتری به محصولات تولیدی  ببخشیم.علی 
سلجوقیان در پایان خواستار اختصاص تسهیلات ویژه بانکی ) وام با اقساط 
طویل المدت و بهره پایین (ایرسا پنجره شد تا امکان ارتقا تولید و اشتغالزایی 

و همچنین توسعه بخش اموزش و مشاوره شرکت فراهم شود.

از  خاص  انواع  کننده  تولید  واحدهای  جمله  از  نشاط  پوشاک  تولیدی  واحد 
البسه به شمار می رود که به لحاظ کیفیت و قیمت مناسب موفق شده جایگاه 
تولیدی  واحد  نماید.این  تدارک  ایران  پوشاک  صنعت  در  خود  برای  خاصی 
توسط برادران احمدی احداث و راه اندازی شده که اکنون مدیریت آن را نیز 
به صورت مشترک به عهده دارند. به منظور اطلاع افکار عمومی از فعالیت و 
خدمات این واحد تولیدی نمونه و انعکاس مسایل و مشکلات آن به مسئولان 
تصمیم گیر، مصاحبه ای با مدیران واحد تولیدی پوشاک نشاط انجام دادیم که 
علی  ارجمند می گذرد:ابتدا  نظر خوانندگان  از  ادامه  در  این مصاحبه  مشروح 
سابقه  به  اشاره  با  لیسانس  مقطع  در  مکانیک  رشته  آموخته  دانش  احمدی 
در  را  خود  فعالیت   ۸۰ سال  از  کرد:  اظهار  شغلی  رسته  این  در  خود  کاری 
زمینه تولید پوشاک شروع کردم. هرچند رشته تحصیلی من مکانیک است اما 
به علت علاقه و همچنین تجاربی که از کار نزد پدر کسب کرده بودم به این 
به  پوشاک  تولید  صنعت  فعالان  از  پدرم  افزود:  کردم.وی  ورود  شغلی  حیطه 
شمار می رود که من در اوقات فراغت زمان تحصیل به کار نزد ایشان مشغول 
می شدم و از اینرو با زوایای این حرفه کم و بیش آشنا و تجاربی کسب کردم 
که بعدا به عنوان پشتوانه در احداث و راه اندازی این کارگاه از این آموخته ها 
به  من  اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  احمدی  گرفتم.علی  فراوان  بهره  تجارب  و 
افزود:  این مجموعه را احداث و راه اندازی نمودیم  برادر دیگر خود  اتفاق سه 
اکنون من  از مدتی به حیطه شغلی دیگری ورود کرد و  برادران بعد  از  یکی 
با اشاره  و دو برادر دیگرم این مجموعه تولیدی را اداره می کنیم. وی سپس 
و  دوز  و  دوخت  افزود:  نشاط  پوشاک  تولیدی  مجموعه  فعالیت های  عمده  به 
تشکیل می دهد  را  این مجموعه  فعالیت  اصلی  زمینه  مردانه  زیر  لباس  تولید 
البسه توسط مجموعه ما تولید و عرضه می شود.علی  این  و حدود ۸۰ درصد 
احمدی خاطر نشان کرد: با توجه به پتانسیل هایی که داریم می توانیم صد در 
صد نیاز مصرفی بازار در این زمینه را تامین کنیم اما چون برخی از ماشین 
با  فعلا  لذا  کنیم  تهیه  نتوانسته ایم  را  خاص   تولیدی  دستگاه های  و  آلات 
همین ظرفیت مشغول کار هستیم.این فعال مجرب و کارآزموده صنعت تولید 
پوشاک در ادامه با بیان اینکه واحد های دوخت و دوز تولید این مجموعه در 
کارگاه های جداگانه صورت می گیرد افزود: دوخت و دوز در این کارگاه و تولید 
در کارگاه های دیگر انجام می شود اما کار بسته بندی توسط بانوان در منازل 
صورت می گیرد، ضمن اینکه به علت نداشتن دستگاه مربوطه مرحله رنگرزی 

و تکمیل کار را به کارگاه دیگری ارجاع می دهیم.
در  مستقیم  به صورت  نفر  یکصد  حاضر  حال  در  اینکه  اعلام  با  احمدی  علی 
این  جز  به  افزود:  هستند  کار  به  مشغول  نشاط  پوشاک  تولیدی  مجموعه 
همکاری  ما  با  مستقیم  غیر  و  جانبی  صورت  به  نیز  نفر   ۳۰۰ تا   ۲۵۰ تعداد 
خانگی  مشاغل  قالب  در  نشاط  پوشاک  تولیدی  مجموعه  واقع  در  می کنند، 
برای شمار زیادی از بانوان بی سرپرست و بد سرپرست اشتغالزایی نموده که 
قرار  بیمه  را تحت پوشش  بانوان شاغل  از  این عده  اجتماعی  تامین  متاسفانه 

اظهار  بیشتر  توضیح  در  نمی دهد.وی 
کرده  اعلام  اجتماعی  تامین  اداره  کرد: 
بیمه  پوشش  تحت  نیروهایی  فقط 
کارگاه ها  محل  در  که  می گیرند  قرار 
از  بیرون  صنعتی-تولیدی  واحدهای  و 
منزل اشتغال به کار داشته باشند، این 
بانوان همکار مجموعه  که  در حالیست 
پوشاک نشاط مسئولیت اداره امور خانه 
دارند  عهده  به  نیز  را  خود  فرزندان  و 
را  خود  روزانه  وقت  از  بخشی  باید  که 
نیستند  قادر  و  دهند  اختصاص  آن  به 
ثابت در محل کارگاه حضور  به صورت 
و فعالیت داشته باشند.علی احمدی در 
همین زمینه تعرفه های بالای حق بیمه 

تامین اجتماعی را مورد اشاره قرار داد و گفت: تامین اجتماعی تا ۵ نفر را تحت 
پوشش بیمه با سوبسید قرار می دهد و تعرفه حق بیمه را ۱۰ درصدی محاسبه 
می کند و از ۵ نفر بیشتر، از این سوبسید محروم می باشند و تعرفه بیمه آن ها 
۳۰ درصدی محاسبه می شود که رقم بسیار بالایی را تشکیل می دهد و پرداخت 
آن به خصوص در شرایط نامساعد اقتصادی کنونی بسیار سخت و دشوار است.

وی همچنین با اشاره به مشکلات و موانعی که پیش روی این مجموعه تولیدی 
قرار دارد افزود: دسترسی و تامین مواد اولیه به خصوص نخ که حرف اول را در 
تولید پوشاک می زند با دشواری های زیادی همراه است، در این رابطهنخ پنبه و 
نخ پلی استر که مورد نیاز این مجموعه می باشد توسط 4 یا ۵ کارخانه در داخل 
و بیرون از استان تولید می شود اما متاسفانه تهیه این ماده اصلی برای کار ما 
مستقیم از سوی کارخانه امکان پذیر نیست، به بیان دیگر بیشتر کارخانجات 
به  را  نخ  واسطه ها  و  می کنند  منعقد  قرارداد  واسطه  افراد  با  نخ  کننده  تولید 
از  فروش می رسانند،  به  بازار  در  قیمت  برابر  با چند  و  انبوه خریداری  صورت 
سوی دیگر خریدها نیز طی دو سه سال اخیر به صورت نقدی انجام می شود 
در حالی که قبلا با چک اقلام مورد نیاز خود را تهیه می کردیم، این امر موجب 
مواجه شویم چرا  با محدودیت هایی  نیز  به مشتریان  شده در فروش محصول 
که عموما به علت کمبود نقدینگی متقاضی خرید شرایطی پوشاک تولیدی این 
مجموعه هستند و ما به علت کمبود نقدینگی سرمایه در گردش نمی توانیم از 
این حیث به طور کامل تقاضای مشتریان عزیز را پاسخگو باشیم هر چند تا حد 
امکان با آن ها مساعدت به عمل می آوریم چرا که جلب رضایت مشتریان یکی از 
اهداف اصلی مجموعه تولیدی پوشاک نشاط است.وی در ادامه با اشاره به برخی 
مشکلات دیگر اضافه کرد: متاسفانه به علت نبود یک تشکل یا اتحادیه صنفی 
منسجم و کارآمد فضای رقابتی نا سالمی در این صنف شکل گرفته که عوامل 
اصلی آن برخی از  تولید کنندگان هستند که  فاقد مجوز هستند، این واحدها 
یا افراد بعضا با کپی برندهای مشهور و معتبر از جمله برند نشاط محصولات 
خود را روانه بازار می کنند که چون از کیفیت مطلوبی برخوردار نیست باعث 
ابراز تاسف از عملکرد غیر حرفه ای و  خدشه به اعتبار برند ما می شوند.وی با 
و  افتاده  اتفاق  دفعات  به  مواردی  چنین  گفت:  واحدهایی  چنین  اخلاقی  غیر 
هیچ مرجعی برای رسیدگی به چنین تخلفاتی بطور جدی عمل نمی کند، این 
در حالیست که ما با طی مراحل قانونی و صرف هزینه و انرژی برند نشاط را به 
ثبت رسانده ایم اما عملا حقوق ما از این حیث توسط برخی افراد و واحدهای 
سودجو نقض می شود که انتظار داریم مسئولان مربوطه در این زمینه با جدیت 
بیشتر نظارت و برخورد قانونی با متخلفات به عمل آورند.حسن احمدی از دیگر 
ما ضمن  خبرنگار  با  مصاحبه  در  نیز  نشاط  پوشاک  تولیدی  مجموعه  مدیران 
اشاره به پتانسیل های بالای این مجموعه برای توسعه ظرفیت تولید و افزایش 
با حدود ۳۰ درصد ظرفیت مجموعه  در حال حاضر  اشتغالزایی گفت:  میزان 
برای  نیاز  مورد  آلات  ماشین  و  دستگاه ها  که  چرا  هستیم:  فعالیت  حال  در 
مراحل رنگرزی و تکمیل را تا کنون موفق نشده ایم که تهیه کنیم، همچنین 

بخشی از دستگاه ها و ماشین آلات فعلی 
این مجموعه هم نیاز به نوسازی و به روز 
آنگاه  احمدی  دارد.حسن  شدن  رسانی 
مجموعه  این  کاری  طیف  اینکه  بیان  با 
اضافه  است  متنوع  و  گسترده  بسیار 
پوشاک  بالای  کیفیت  به  توجه  با  کرد: 
کسب  به  موفق  مجموعه  این  تولیدی 
جایگاه خوبی در بازار شده ایم به طوری 
در  ما  محصولات  شده  تمام  قیمت  که 
بسیار  خارجی  مشابه  انواع  با  مقایسه 
از  ارزان تر محاسبه و به فروش می رسد، 
این منظر نمونه های خارجی به خصوص 
بازارهای  تاز  یکه  زمانی  که  ترک  البسه 
از صحنه رقابت  اینک  بوده اند  ما  داخلی 
تقریبا خارج شده اند چرا که عموم مردم از محصولات تولیدی نشاط استفاده 
می کنند. وی در خصوص قسمت های رنگرزی و تکمیل البسه نیز گفت: دو یا 
سه کارخانه در این زمینه در سطح منطقه فعال هستند که دستگاه ها و ماشین 
آلات آن ها  عموما فرسوده و مستهلک شده و کیفیت مورد نظر ما را به دست 
از  رنگرزی  مجهز  مدرن  کارخانه  یک  اندازی  راه  و  احداث  بنابراین  نمی دهد 
قیمت  ارزان  تسهیلات  چنانچه  می شود  منطقه محسوب  این  اساسی  نیازهای 
تامین  ضمن  و  احداث  کارخانه ای  چنین  می توانیم  بگیرد  قرار  ما  اختیار  در 
نیاز منطقه کلیه مراحل کار تولید البسه از صفر تا صد را در همین مجموعه 
بیشتر سطح  ارتقاء هرچه  بر  عین حال علاوه  در  دهیم  انجام  نحو  بهترین  به 
از  را  نقدینگی  کمبود  همچنین  .وی  یابد  می  کاهش  نیز  هزینه ها  کار  کیفی 
مهم ترین و اصلی ترین مشکلات مجموعه تولیدی پوشاک نشاط عنوان کرد و 
ایرانی  از کالای  لزوم حمایت  افزود: مسئولان دولتی در مناسبت های مختلف 
و تولیدکنندگان و صنعتگران کشور را مورد تاکید قرار می دهند اما در عمل 
زمینه حمایت  احمدی در همین  نمی گیرد.حسن  و پشتیبانی صورت  حمایت 
دولت و سیستم بانکی در تزریق نقدینگی به این مجموعه در قالب وام با اقساط 
حمایت ها  چنانچه   : گفت  و  خواند  ضروری  را  پایین  بهره  نرخ  و  مدت  بلند 
محقق و عملی شود ضمن توسعه مجموعه برای تعداد بیشتری فرصت شغلی 
ایجاد خواهد شد .محمد احمدی از دیگر مدیران و دست اندرکاران مجموعه 
تولیدی پوشاک نشاط نیز در مصاحبه با خبرنگار ما به سوالات وی پاسخ داد 
.محمد احمدی با بیان اینکه از سال ۷۸ به این حیطه شغلی ورود کرده گفت: 
علاوه بر مشکلاتی که برادران من به آن اشاره داشتند باید یادآور شوم یکی 
از مشکلات اصلی جولان دهی دلال ها در چرخه تهیه و توزیع مواد اولیه است.

وی افزود: اکثر کارخانجات و صنایع نساجی به دلایل مختلف از جمله مسئله 
مالیاتیترجیح می دهند کالای خود را به واسطه ها بفروشند. افراد واسطه هم که 
مالیاتی پرداخت نمی کنند چون فعالیت های آن ها در هیچ جایی ثبت رسمی 
نمی شود بنابراین یک سری کارخانجات تولید کننده نخ و دیگر متریال مصرفی 
برای تولید پوشاک با افراد واسطه قرارداد منعقد و کالا را در تیراژ بالا و انبوه به 
آنها عرضه می کنند، واسطه ها نیز که صرفاً به سود اقتصادی خود می اندیشند 
عرضه  نشاط  پوشاک  تولیدی  مانند  واحدهایی  به  قیمت  برابر  به چند  را  کالا 
می نمایند واسطه ها گاهی نیز به طمع سود بیشتر کالاهای خریداری شده را 
در انبارهای خود دپو می کنند که با نوسان بازار و افزایش قیمت ها با بهای باز 
هم گرانتری به فروش برسانند .وی در پاسخ به سوال خبرنگار ما که پرسید در 
این شرایط سخت اقتصادی چگونه همچنان به کار تولید ادامه داده و موفقیت 
و اعتبار مجموعه و برند نشاط را حفظ کرده اید گفت: چند عامل در موفقیت 
کیفیت  شک  بدون  که  بوده  آفرین  نقش  و  موثر  نشاط  برند  اعتبار  کسب  و 
مدیریتی  تیم  تاکید  مجموعه  این  در  می آید  حساب  به  عامل  مهمترین  بالا 
بهترین  این راستا  به مقوله کیفیت و مشتری مداری است که در  تعهد عملی 
تا  می دهیم  قرار  استفاده  مورد  باشد  قیمت  گران  که  هم  هرچقدر  را  متریال 

محصول تولیدی از بهترین و بالاترین درجه کیفی برخوردار باشد. خوشبختانه 
نشاط  تولیدی  مجموعه  که  است  واقعیت  این  موید  مصرف کنندگان  استقبال 
موفق  مشتریان(  و  مصرف کنندگان  )رضایتمندی  خود  کلی  اهداف  تحقق  در 
مناسب  قیمت  خصوص  به  و  مشتری مداری  همچنین  است.وی  کرده  عمل 
رضایتمندی  در  موفقیت  فاکتورهای  دیگر  از  را  نشاط  تولیدی  محصولات 
مصرف کنندگان و کسب جایگاه معتبر در بازار عنوان کرد و افزود: کیفیت و 
ظرافت محصولات تولیدی این مجموعه از قابلیت صادراتی نیز برخوردار است و 
مشخصاً از بازارهای کشور عراق تقاضای زیادی برای محصولات تولیدی نشاط 
مقررات  برخی  وجود  و  مشکلات  سری  یک  وجود  دلیل  به  که  می شود  ارائه 
دست و پا گیر فعلا قادر به حضور گسترده در عرصه صادرات نیستیم اما در 
صورت حمایت دولت و فراهم شدن بستر مناسب می توانیم در بازار کشورهای 
منطقه و حتی کشورهای دوردست حضور قوی و موثر داشته و برای کشورمان 
ارز آوری داشته باشیم .برادران احمدی مدیران مجموعه تولیدی پوشاک نشاط 
در این مصاحبه همچنین فرمایش رهبر معظم انقلاب را در خصوص نامگذاری 
سال 99 به عنوان سال جهش تولید را بیانگر اهمیتی دانستند که مقام معظم 
همین  در  نشاط  مجموعه  .مدیران  می باشند  قائل  تولید  بخش  برای  رهبری 
مجموعه  این  فنی  دانش  و  پتانسیل ها  به  توجه  با  کردند:  خاطرنشان  زمینه 
می توانیم با حمایت دولت و سیستم بانکی در راستای تحقق اهداف ارزشمند 
جهش تولید گام های بلندی برداریم از این رو انتظار داریم مسئولان ارگان های 

مرتبط با صنعت حمایت های لازم را از این مجموعه به عمل آورند .
برادران احمدی در پایان ضمن آرزوی موفقیت برای دکتر رضایی، استاندار 
از جمله مدیران  که  عالی دولت  نماینده  امیدواری کردند  ابراز  اصفهان 
پرتلاش و متعهد به شمار می رود نگاه حمایتی بیشتری به بخش تولید 
از جمله مجموعه نشاط داشته باشند و مراکز و ارگان های زیرمجموعه به 
خصوص اداره تامین اجتماعی را به تعامل و همکاری بیشتر با این مجموعه 

و تحت پوشش قرار دادن بانوان فعال در منازل تشویق و ترغیب نمایند.

مجموعه تولیدی پوشاک نشاط در صورت حمایت ارگان های ذیربط نیاز بازار داخلی را به طور کامل تامین می کند


